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ΗΠΑ
το αποκρουστικό, 
φρικαλέο 
πρόσωπο της 
τυφλής βίας, λίγα 
δευτερόλεπτα 
μετά τις εκρήξεις 
στον μαραθώνιο 
της Βοστώνης.
Άψυχα κορμιά, 
διαμελισμένα 
σώματα, φόβος 
και τρόμος.  
μια ανείπωτη 
τραγωδία.

SMS
Συνάδελφοι  
και συναδέλφισσες
Μετά τις πειθαρχικές διώ-
ξεις για τη συνδικαλιστική 
μας δράση, το Αρχηγείο 
ετοιμάζεται, όπως όλα 
δείχνουν, να μας ελέγξει 
και για το γεγονός ότι δι-
οργανώνουμε δημόσιες 
εκδηλώσεις διαμαρτυρί-
ας, φορώντας τη στολή 
μας. Με την έναρξη εφαρ-
μογής των Μνημονίων, εί-
χαμε προβλέψει ότι για να 
εφαρμοστούν τα ανάλγη-
τα αυτά οικονομικά μέ-
τρα, θα επιδιώξουν να πο-
δηγετήσουν το 
συνδικαλιστικό κίνημα 
των εργαζομένων, είτε 
κατηγορώντας τους συν-
δικαλιστές ότι φταίνε κι 
αυτοί για τη χρεοκοπία 
της χώρας, είτε δυσφημώ-
ντας τους με αφορμή διά-
φορες καταστάσεις. Σε 
ό,τι μας αφορά, δεν πτο-
ούμαστε ό,τι κι αν έχουν 
στο μυαλό τους.

Εκδοση της Πανελλήνιας Ομοσπονδίας 
Αστυνομικών Υπαλλήλων που έχει  
στις τάξεις της 54 πρωτοβάθμιες 

οργανώσεις και 40.000 μέλη
www.poasy.gr

poasy@otenet.gr
Αθήνα, Μεσογείων 96, Τ.Κ. 115 27

Τηλ.: 210 7770.685, Fax: 210 7770.682
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Τα ενυπόγραφα άρθρα δεν εκφράζουν 
υποχρεωτικά τις θέσεις της ιδιοκτησίας 
ή της σύνταξης της Νέας Αστυνομίας

Ημερίδα, εμπνευσμένη από μια 
αυθόρμητη αντίδραση της μη-
τέρας ενός συναδέλφου μας, 

κατά τη διάρκεια προσαγωγής στην 
Εισαγγελία Κοζάνης υπόπτων ενό-
πλων ατόμων για τέλεση σοβαρότα-
των εγκληματικών ενεργειών, διοργα-
νώθηκε από την Ομοσπονδία μας την 
17-4-2013, στη Βέροια.

Επιχειρώντας μια επιστημονική 
προσέγγιση στο μήνυμα που ήθελε να 
εκπέμψει η μητέρα του συναδέλφου 
μας με την εμβληματική της φράση 
«Και οι Αστυνομικοί έχουν μάνες», η 
Ομοσπονδία αναζήτησε τον προβλη-
ματισμό και τις προτάσεις των συμμε-
τεχόντων στο καίριο θέμα «Η οικογέ-
νεια του Αστυνομικού σε συνθήκες 
κρίσης», με συντονιστή των εργασιών 
το δημοσιογράφο κ. Πάσχο Μανδρα-
βέλη  και εισηγητές διακεκριμένους 
επιστήμονες.  Στο πλαίσιο δε των ερ-
γασιών, βραβεύτηκε η μητέρα του 
αστυνομικού κ. Λιάνα Τσολερίδου, 
καθώς και οι συνάδελφοί μας από τις 
Α.Δ. Ημαθίας και Κοζάνης, που συμ-
μετείχαν στη σύλληψη των υπόπτων.

Με την πρωτοβουλία της αυτή, 
αφύπνισε συνειδήσεις και γι’ αυτό 
χρήζει δημόσιου επαίνου και θαυμα-
σμού. Εξάλλου με την πράξη της αυτή, 
μας καλεί η ίδια να αντιμετωπίσουμε 
με περισσότερο πείσμα και αγωνιστι-

κότητα τα χρόνια προ-
βλήματα της αστυνο-
μικής οικογένειας, 
αξιοποιώντας και τις 
επιστημονικές προ-
σεγγίσεις που θα γί-
νουν κατά τη διάρκεια 
της Ημερίδας.

Στα πλαίσια της 
ανωτέρω Ημερίδας, η 
Ομοσπονδία μας, βρά-
βευσε τη συγκεκριμέ-
νη μητέρα, τιμώντας 
στο πρόσωπό της τις 
μητέρες όλων των Ελλήνων Αστυνο-
μικών.

Χαιρετισμό απηύθυνε ο πρόεδρος 
της Ένωσης Αστυνομικών Ημαθίας κ. 
Απόστολος Μούρτης,  ο πρόεδρος 
της Ομοσπονδίας κ. Χρήστος Φωτό-
πουλος, η γραμματέας της Γραμμα-
τείας Γυναικών κ. Μαρία Γιαννακο-
πούλου ανέπτυξε το θέμα «Από την 
αγωνία της νιότης στο Γολγοθά της 
επιβίωσης», ενώ η κ. Τσολερίδου, πα-
ραλαμβάνοντας την αναμνηστική 
πλακέτα που της επιδόθηκε από τον 
πρόεδρο της Ομοσπονδίας, κατέθεσε 
με πόνο ψυχής την αγωνία της ως μια 
από τις χιλιάδες μητέρες των Ελλήνων 
Αστυνομικών, που βιώνουν καθημερι-
νά τα προβλήματα τόσων των παιδιών 
τους, όσο και γενικότερα τα προβλή-

ματα του αστυνομικού 
θεσμού. Τόνισε δε για 
την αξιέπαινη πρωτο-
βουλία της ότι εκείνη 
την ώρα «ένιωσα σαν 
την μάνα του Χριστού 
που έβλεπε και άκουγε 
τις οργισμένες κραυγές 
«άρον – άρον σταύρω-
σον...». Εκείνη την ώρα 
είπα δεν θα κλάψω, δεν 
θα μείνω άπραγη. Είπα 
θα φωνάξω πώς και οι 
Εσταυρωμένοι έχουν 

μάνες! Ποιοι είναι αυτοί που μου ζη-
τούν να χαμηλώσω το κεφάλι, να σιω-
πήσω; Υπάρχουν μάνες που ξερουν 
πως τα παιδιά τους τραβάνε για την 
άδικη σταύρωση, όπως υπάρχουν και 
μάνες που ξέρουν πως τα παιδιά τους 
είναι στη θέση του Βαραββά και επιδι-
ώκουν την εξιλέωση μέσα από τον 
στημένο όχλο. Κι όταν οι άνθρωποι γί-
νονται όχλος, γίνονται στιγμιαία 
άνους, άρα εργαλεία άλλων».

Στη συνέχεια, ο Επίκουρος Καθηγη-
τής Κοινωνικής Ψυχολογίας, Τμήμα 
Ιστορίας και Εθνολογίας Δημοκρίτει-
ου Πανεπιστημίου Θράκης κ. Ευθύμι-
ος Λαμπρίδης ανέπτυξε το θέμα: 
«Εξηγώντας το υψηλό στρες του αστυ-
νομικού: Προσέγγιση στη συνάρθρω-
ση ατομικών-ψυχολογικών διεργασι-

Επιστημονική προσέγγιση μιας 
εμβληματικής πρωτοβουλίας
Ημερίδα, εμπνευσμένη από μια αυθόρμητη αντίδραση της μητέρας ενός συναδέλφου μας,  
διοργάνωσε η ΠΟΑΣΥ στη Βέροια

ών και διαπραγμάτευσης του κοινω-
νικού στερεοτύπου», ενώ η κα Αθηνά 
Καραμίντζιου, Υπαστυνόμος Α’ (ΥΓ) 
της Γ.Α.Δ.Π. Μακεδονίας, Ψυχολόγος, 
μίλησε για το: «Επάγγελμα και οικογέ-
νεια στη ζωή του αστυνομικού: Μαζί… 
Όμως αλλιώτικα».

Η τελευταία εισήγηση ήταν για 
την «Πατρική οικογένεια του αστυ-
νομικού και τον κοινωνικό ρόλο της 
Αστυνομίας» και έγινε από την κα. 
Ελένη Φώτου, Ψυχολόγο, Υποψή-
φια διδάκτωρ Δημοκρίτειου Πανεπι-
στημίου Θράκης – Τμήμα Κοινωνι-
κής Διοίκησης και Πρόεδρο της 
ΜΚΟ «BIA STOP». 

Η «Νέα Αστυνομία» ήταν εκεί, και 
στο επόμενο τεύχος της θα έχει πλού-
σιο υλικό. Το θέμα και μόνο καταδει-
κνύει τη σημασία και τη βαρύτητα που 
δίνει η Ομοσπονδία μας στην ανάδει-
ξη των προβλημάτων της οικογένειας 
του αστυνομικού στις σημερινές συν-
θήκες της κρίσης.

Φιλοδοξία μας είναι μέσα από τις 
επιστημονικές εισηγήσεις και τον 
προβληματισμό που κατατέθηκε κατά 
τη διάρκεια της Ημερίδας, να «οπλι-
στούμε» ακόμα περισσότερο, έτσι ώστε 
να ανταποκριθούμε καλύτερα στο ρό-
λο μας για την υπεράσπιση των συμ-
φερόντων των μελών μας και την κα-
ταξίωσή μας στην ελληνική κοινωνία.



της ςύνταξης 3ΝέαΑστυνομία
μαρτιοσ - απριλιοσ 2013

Μια που διαλύονται πια τα 
μαύρα σύννεφα του 
χειμώνα κι έρχεται 

ορμητικά η άνοιξη να μας χαρίσει 
τις χαρές της, θα ήταν παράλογο 
να μην αφήσουμε τους εαυτούς 
μας να γευτούν όλα της τα κάλη, 
όσο και όποτε μπορούμε φυσικά, 
σε πείσμα των δυσκολιών που μας 
επιφυλάσσουν τα Μνημόνια και 
οι εφαρμοστικοί τους νόμοι. 
Αρκετά έχουμε αγανακτήσει με 
τους πρωταίτιους της τραγωδίας 
που βιώνουμε όλοι μας ως 
κοινωνία και ως χώρα, είναι 
καιρός, να μετατρέψουμε την 
αγανάκτηση αυτή σε κινητήρια 
δύναμη για μια καλύτερη ζωή, 
ζώντας ο καθένας τη δική του 
άνοιξη και όλοι μαζί την άνοιξη 
που μας αρμόζει.

Η ΠΟΑΣΥ έδωσε ένα σκληρό 
αγώνα, πρωτοπορώντας σε 

ευρηματικές κινητοποιήσεις και 
παραστάσεις διαμαρτυρίας, 
καταγράφοντας σε όλα τα μήκη και 
τα πλάτη την εναντίωσή της στις 
γνωστές επιλογές των διεθνικών 
κέντρων εξουσίας και επιβολής 
μιας πολιτικής που δεν 
επιβεβαιώνει τις προσδοκίες ούτε 
καν εκείνων που την 
εμπνεύστηκαν. Ακολούθησε το δικό 
της συγκρουσιακό δρόμο με 
κατεστημένα συμφέροντα και 
αντιλήψεις, έχοντας το δίκιο με το 
μέρος της και φυσικά την ελληνική 
κοινωνία δίπλα της. Παρά τα δικά 
τους προβλήματα, οι συμπολίτες 
μας αναγνωρίζουν ότι βαδίζουμε 
στην κόψη του ξυραφιού κι εμείς, 
αγωνιζόμενοι και μη κρυπτόμενοι 
πίσω από εξουσιαστικούς ρόλους 
και λογικές του παραλόγου.

Ετσι διαφυλάσσομε τη 
συνδικαλιστική μας ταυτότητα 

και εγγράφουμε παρακαταθήκες 
για το αύριο, χωρίς να 
παραβλέπουμε ότι με όσα κάναμε, 
δεν πετύχαμε τους στόχους μας. 
Δώσαμε όμως άνισες μάχες και εκ 
των πραγμάτων πλέον 
καλούμαστε να ενδυναμώσουμε 
τον αγώνα μας σε όλα τα μέτωπα. 
Έχουμε τη δύναμη για αυτό, παρά 
το γεγονός ότι κάποιοι 
προσπαθούν να μας 
αποκοιμήσουν. 

Αν δεν αγωνιστούμε εμείς, αν 
δεν «ματώσουμε» εμείς, τότε 
ποιος θα νοιαστεί για μας; 

Μήπως αυτή δεν ήταν  η μοίρα του 
ανθρώπου από τότε που 
γεννήθηκε, πασχίζοντας να βγει 
από το σκοτάδι στο ξέφωτο, 
ακολουθώντας πάντα την μακρινή 
ηλιαχτίδα που του ‘δειχνε το 
δρόμο;

Κοιμισμένη πολιτεία
04•03•13
πραγματοποιήθηκε στη Βαρκε-
λώνη το Εαρινό συνέδριο της 
EUROCOP όπου την ποασΥ εκ-
προσώπησαν οι Γραμματείς Δη-
μοσίων και Διεθνών σχέσεων 
Χρήστος τριγώνης και Ευάγγε-
λος μυλωνάς.

09•03•13 
συνεδρίαση του Διοικητικού 
συμβουλίου – Εκδήλωση τιμής 
και μνήμης των ηρωικά πεσό-
ντων εν ώρα καθήκοντος αστυ-
νομικών.

12•03•13
Η ομοσπονδία διαμαρτύρεται 
στο αρχηγείο για τη μη εξόφλη-
ση των οδοιπορικών εξόδων, 
ζητώντας την επίλυση των πα-
ρουσιαζόμενων προβλημάτων 
προκειμένου να είναι εφικτή η 
έγκαιρη εξόφλησή τους.

27•03•13
Κοινή συνάντηση του προε-
δρείου με τους εκπροσώπους 
των Ενώσεων, που αντιμετωπί-
ζουν προβλήματα στις περιοχές 
τους εξαιτίας των συνεχιζόμε-
νων αποσπάσεων με στόχο τη 
φρούρηση των Κέντρων Φύλα-
ξης μεταναστών και την αστυ-
νόμευση των συνόρων στον 
Έβρο. συνάντηση με τον αρχηγό 
της Ελ.ασ.

11-13•04•13
Κλιμάκιο της ομοσπονδίας πε-
ριοδεύει στη Χαλκιδική, εκφρά-
ζοντας τη στήριξή του στους 
συναδέλφους και παρεμβαίνο-
ντας στην τοπική κοινωνία με 
στόχο την αποκλιμάκωση της 
έντασης.

12•04•13
το προεδρείο της ομοσπονδίας  
πραγματοποίησε διαδοχικές 
συναντήσεις με τον Γενικό 
Γραμματέα Δημόσιας τάξης του 
Υπουργείου μας κ. αθανάσιο 
ανδρεουλάκο  και τον πρόεδρο 
του τΕαπασα, ταξίαρχο κ. Νικό-
λαο Χριστολουκά .

17-18• 04•13
συνεδρίαση του Γενικού συμ-
βουλίου για τον καθορισμό πε-
ραιτέρω αγωνιστικών κινητο-
ποιήσεων λόγω μη επίλυσης 
χρόνιων αιτημάτων.

27•04•13
Ημερίδα στη Βέροια με θέμα 
«Και οι αστυνομικοί έχουν μά-
νες». συνεδρίαση του Δ.σ. της 
ποασΥ.

  Η ΑΤζΕΝΤΑ  
Του ΜΗΝΑ 

χιουμορ 
του Γιάννη Δερμεντζόγλου 

                 Ποτέ δεν πρέπει να διαπραγματευτούμε 
από φόβο, αλλά και ποτέ δεν πρέπει  
να φοβηθούμε να διαπραγματευτούμε.

JOHN F. KENNEDY

Η είδηση για την 
τρομοκρατική 
ενέργεια στο 
μαραθώνιο της 
Βοστώνης 
προκάλεσε σοκ 
και δέος στην 
αμερικανική 
κοινωνία και όχι 
μόνο. μάλιστα, 
το γεγονός ότι οι 
βομβιστές 
χρησιμοποίησαν 
μαγειρικό σκεύος 
για την 
κατασκευή της 
βόμβας, 
προκάλεσε 
εύλογους 
συνειρμούς για 
τους εγχώριους 
κύκλους της 
τρομοκρατίας, 
που επιχειρούν 
ξανά να 
προκαλέσουν με 
τη δράση τους 
πλήγμα στην 
εικόνα της χώρας 
μας. 
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Οχρόνος κυλά αντίστροφα για 
όλους, συνδικαλιστικό κίνημα, 
πολιτική και φυσική ηγεσία! 

Αυτό είναι το μήνυμα που εξέπεμψε το 
Γενικό Συμβούλιο των Πρωτοβαθμίων 
Ενώσεων, το οποίο συνεδρίασε στη 
ΓΑΔΑ (17-18/4/2013), προκειμένου να 
ληφθούν αποφάσεις για τις περαιτέρω 
αγωνιστικές πρωτοβουλίες διεκδίκη-
σης και ικανοποίησης συγκεκριμένων 
αιτημάτων, τα οποία έχουν τεθεί εδώ 
και μήνες, χωρίς τα αναμενόμενα απο-
τελέσματα:

Έκδοση - ανακοίνωση υπηρεσίας σε 
εβδομαδιαία βάση, απογραφή αστυνο-
μικών στην κατηγορία ΤΕ, λέσχες εστί-
ασης, Κώδικας Μεταθέσεων, Πειθαρ-
χικό Δίκαιο, Αναδιάρθρωση Υπηρεσι-
ών, ρύθμιση νυχτερινών, Μισθολόγιο, 
επικινδυνότητα εργασίας, Υγιεινή και 
Ασφάλεια κλπ.

Εκ μέρους του Προεδρείου υπήρξε 
εκτενής ενημέρωση για τις 115 παρεμ-
βάσεις μας το τελευταίο διάστημα, που 
είχαν ως στόχο την επίλυση συγκεκρι-
μένων αιτημάτων-προβλημάτων συ-
ναδέλφων και Ενώσεων, με την επισή-
μανση, ωστόσο, ότι μπορεί να μην 
ικανοποιούνται κεντρικά θεσμικά και 
οικονομικά ζητήματα, όμως με την πί-
εση του συνδικαλιστικού μας κινήμα-
τος, πετυχαίνουμε λύσεις και αποτρέ-
πουμε δυσμενείς εξελίξεις όπως έγινε 
π.χ. με την υπαγωγή του ΤΕΑΠΑΣΑ 
στο υπουργείο Δημόσιας Τάξης και 
Προστασίας του Πολίτη, με το ξεπάγω-
μα των μισθολογικών προαγωγών, με 
την καταβολή των ΒΟΕΑ κλπ. 

Όλα αυτά δεν έγιναν έτσι απλά, αλλά 
με τη διαρκή προσπάθεια πολλών και 
τη δυναμική που έχει αναπτύξει το 
συνδικαλιστικό μας κίνημα, χωρίς να 
αγνοούμε το πολιτικο-οικονομικό πε-
ριβάλλον εντός του οποίου κινούμα-
στε, αλλά αφουγκραζόμενοι την αγω-
νία των συναδέλφων μας, όπως αυτή 
καταγράφεται και στις Γενικές Συνε-
λεύσεις των σωματείων, οι οποίες 
πραγματοποιούνται με αξιοζήλευτη 
συμμετοχή τις περισσότερες φορές, 
χάριν και της παρουσίας της Ομο-
σπονδίας μας σε αυτές. Είναι δε επιβε-
βλημένο σε μια εποχή κρίσης των θε-
σμών, να μην απαξιώνεται η συμβολή 
της Ομοσπονδίας, διότι Ομοσπονδία 
είναι τα σωματεία της και οι αιρετοί 
εκπρόσωποί τους εν τέλει, οι οποίοι 
οφείλουν πάντα να λειτουργούν εντός 
της κοινωνίας και όχι ξεκομμένοι από 
το κοινωνικό γίγνεσθαι.

Ημερίδα
Προς τούτο, αποτελεί σημείο αναφο-
ράς η Ημερίδα που θα πραγματοποι-
ηθεί στις 27 Απριλίου 2013 στη Βέροια 
με κεντρικό θέμα «Και οι Αστυνομι-
κοί έχουν μάνες», αφενός προκειμέ-
νου να τιμηθεί η μητέρα ενός συνα-
δέλφου που δεν δίστασε να στείλει 
αυτό το μήνυμα στην ελληνική κοι-
νωνία με αφορμή τις συλλήψεις των 
τρομοκρατών αρχές Φεβρουαρίου, 
αφετέρου δε για να αναπτύξουμε πε-
ραιτέρω τον προβληματισμό μας 
όσον αφορά την ανασφάλεια που 
νιώθουν οι συνάδελφοί μας και την 
επιβίωση της οικογένειας του αστυ-
νομικού σε συνθήκες κρίσης.

Εισηγήσεις για τα θέματα Υγιεινής 
και Ασφάλειας και τα οικονομικά προ-
βλήματα (νέο μισθολόγιο- επικινδυνό-
τητα εργασίας), έγιναν αντιστοίχως 
από τον πρόεδρο της αρμόδιας Επι-
τροπής Γιώργο Φεστερίδη και τον 
αντιπρόεδρο της Ομοσπονδίας Αντώ-
νιο Ζαχαριουδάκη. Ο νομικός σύμ-
βουλος της Ομοσπονδίας Χαράλα-
μπος Μπουκουβάλας ενημέρωσε 
για την πορεία συζήτησης της προ-
σφυγής μας κατά των μνημονιακών 
νόμων, ενώ από το σύνολο των εκπρο-
σώπων των Πρωτοβαθμίων Ενώσεων 
περιγράφηκαν για άλλη μια φορά με 
μελανά χρώματα τα δυσεπίλυτα προ-
βλήματα και οι δυσλειτουργίες των 
υπηρεσιών σε όλη τη χώρα. Επιπλέον, 
αναδείχθηκαν νέα προβλήματα και 
κατατέθηκαν νέες ιδέες και προτάσεις, 
που θα διερευνηθούν από την Ε.Γ.

Στο Γενικό Συμβούλιο παρέστη εκ 
μέρους του κ. Αρχηγού της Ελληνικής 
Αστυνομίας ο Προϊστάμενος Επιτελεί-
ου, Αντιστράτηγος κ. Σπυρίδων Πα-
πασπύρου και ο Προϊστάμενος του 
Κλάδου Οργάνωσης και Ανθρώπινου 
Δυναμικού, Υποστράτηγος κ. Αναστά-
σιος Λάσκαρης, στους οποίους ανα-
πτύχθηκε η αγωνία μας για την ολιγω-
ρία που επιδεικνύεται όσον αφορά την 
ικανοποίηση των προαναφερόμενων 
αιτημάτων, ακόμα κι εκείνων που δεν 
έχουν οικονομικό κόστος.

Ο Προϊστάμενος Επιτελείου, επέ-
δειξε πλήρη κατανόηση σε όσα του 
μεταφέρθηκαν, έδωσε απαντήσεις σε 
επιμέρους ζητήματα με τα οποία 
ασχολήθηκε προσωπικά, δίνοντας 
όπου μπορούσε λύσεις, ωστόσο για τα 
επίμαχα θέματα παρέπεμψε στην πο-
λιτική του υπουργείου. Ανακοίνωσε δε 
ότι χθες υπεγράφη από τον ίδιο η συ-

Καθαρή προειδοποίηση της Ομοσπονδίας προς την 
Ηγεσία. Τυχόν μη ικανοποίηση συγκεκριμένων 
αιτημάτων μας έως τα τέλη του προσεχούς Μαΐου, 
σηματοδοτεί νέο κύκλο διαμαρτυριών, μη 
απεμπολώντας το δικαίωμά μας να συμμετέχουμε 
με την τιμημένη μας στολή σε κάθε προσκλητήριο 
των συνδικαλιστικών μας οργάνων

Μας εξωθούν σε απεργία  πείνας!

γκρότηση ειδικής επιτροπής η οποία 
ανέλαβε να μελετήσει και να προτεί-
νει την αλλαγή του ισχύοντος νομικού 
πλαισίου που διέπει τη χρήση όπλων 
από αστυνομικούς, ενώ την προσεχή 
εβδομάδα προωθείται τροπολογία για 
την κάλυψη οδοιπορικών εξόδων για 
τις αποσπάσεις των επιθυμούντων 
πέραν του τριμήνου.

Εκ μέρους της Ομοσπονδίας τονί-

στηκε, εν κατακλείδι, με ιδιαίτερη 
έμφαση ότι εφόσον δεν δρομολογη-
θεί η επίλυση των επίμαχων ζητημά-
των εντός συγκεκριμένου χρονοδια-
γράμματος και συγκεκριμένα ως το 
τέλος του Μαΐου, το συνδικαλιστικό 
μας κίνημα είναι αποφασισμένο να 
εκδηλώσει εντόνως τη διαμαρτυρία 
του, με κάθε πρόσφορο μέσο πίεσης, 
εξετάζοντας ακόμα και το ενδεχόμε-

νο της απεργίας πείνας, χωρίς ασφα-
λώς να απεμπολούμε το αναφαίρετο 
δικαίωμά μας να φοράμε και να τιμά-
με τη στολή που εμπιστεύτηκε η ελ-
ληνική πολιτεία στον Έλληνα Αστυ-
νομικό.

Πρόκληση
Το συνδικαλιστικό μας κίνημα ευρι-
σκόμενο για πολλοστή φορά κατά 
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Λεπτομερή ανακοίνωση εξέδωσε 
η ΠΟΑΣΥ για όσους έχουν πά-
ρει δάνεια από το Ταμείο Παρα-

καταθηκών και Δανείων, το πρώην 
Ταχυδρομικό Ταμιευτήριο ή την πρώ-
ην Γενική Τράπεζα, προκειμένου να 
τύχουν των διευκολύνσεων του 
Ν.3869/2010. Η ανακοίνωση αναφέρει:  

Αναφορικά με τις δυνατότητες των 
συναδέλφων οι οποίοι έχουν λάβει δά-
νεια από το Ταμείο Παρακαταθηκών 
και Δανείων, το πρώην Ταχυδρομικό 
Ταμιευτήριο ή την πρώην Γενική Τρά-
πεζα, και των οποίων η δόση του δανεί-
ου παρακρατείται απευθείας από το 
μισθό τους, επισημαίνονται τα ακό-
λουθα:

1 Για την υπαγωγή στο Ν. 3869/2010 
(νόμος Κατσέλη για υπερχρεωμένα 

νοικοκυριά) απαιτείται, εκτός των λοι-
πών προϋποθέσεων του νόμου, η 
ύπαρξη έστω και μίας ληξιπρόθεσμης 
οφειλής. Η οφειλή αυτή μπορεί να 
προέρχεται από οποιαδήποτε υποχρέ-
ωση προς τραπεζικό ίδρυμα (κάρτα, 
καταναλωτικό δάνειο κλπ) ή και ιδιώ-
τη (π.χ. εταιρία κινητής τηλεφωνίας). 
Με την αίτηση για την υπαγωγή στο Ν. 
3869/2010 μπορεί να ζητηθεί να ρυθμι-
στεί το σύνολο των οφειλών έστω και 
αν κάποιες εξυπηρετούνται κανονικά 
(επομένως και προς το Τ.Π.Δ. (κατά 
την κρατούσα νομολογία), Τ.Τ. ή Γ.Τ.). 
Το δικαστήριο (Ειρηνοδικείο του τό-
που κατοικίας) μπορεί, με την κατάθε-
ση της αίτησης, να διατάξει με προσω-
ρινή διαταγή την άρση της παρακρά-
τησης από τη μισθοδοσία.

2 Ανεξάρτητα από την ανωτέρω δια-
δικασία, το Τ.Π.Δ. προσφέρει σειρά 

ρυθμίσεων, όπως α) επιμήκυνση διάρ-
κειας αποπληρωμής, β) μερική κατα-
βολή τοκοχρεωλυτικών δόσεων, γ) 
αναστολή εξυπηρέτησης δανείων σε 
εξαιρετικές περιπτώσεις, ή και δ) ρύθ-
μιση ληξιπρόθεσμων οφειλών. Η ρύθ-

μιση γίνεται κατόπιν αίτησης προς το 
Τ.Π.Δ. η οποία πρέπει να υποβληθεί 
μέχρι τις 15-05-2013. Αφορά σε δάνεια 
τα οποία έχουν συνομολογηθεί μέχρι 
13-12-2011. Εξάλλου, στην περίπτωση 
που το δάνειο έχει τιτλοποιηθεί, η δυ-
νατότητα ρύθμισής του εξετάζεται κα-
τά περίπτωση από το Δ.Σ. του Τ.Π.Δ.

3 Τέλος, βάσει του Ν. 3867/2010 και 
της 2/19843/0094/7-3-2012 Υπουργι-

κής Απόφασης, μειώθηκε στα 3/10 το 
ποσοστό εκχώρησης των εκάστοτε 
τακτικών μηνιαίων απολαβών για την 
εξυπηρέτηση των δανείων που έχουν 
χορηγηθεί από το Τ. Π. & Δανείων. Οι 
δανειολήπτες μπορούν να γνωρίσουν, 
με υπεύθυνη δήλωση, στην Υπηρεσία 
τους (εκκαθαριστή μισθοδοσίας ή συ-
ντάξιμων αποδοχών), ότι συναινούν 
να παρακρατείται ποσοστό μεγαλύτε-
ρο των 3/10 των μηνιαίων απολαβών 
τους για την εξυπηρέτηση των δανεί-
ων τους ή ότι δεν συναινούν στην πα-
ρακράτηση ποσοστού μεγαλυτέρου 
των 3/10 των μηνιαίων αποδοχών τους, 
αναλαμβάνοντας την υποχρέωση να 
καταβάλουν εξ ιδίων τη διαφορά των 
δόσεων ανά εξάμηνο (έως 30 ή 31 Δε-
κεμβρίου), στην/στις Τράπεζα/ες και 
στο λογ/σμό ΙΒΑΝ που θα τους γνω-
στοποιηθεί εγγράφως. Στην τελευταία 
αυτή περίπτωση, εάν δεν καταβληθεί 
η διαφορά, η οφειλή καθίσταται ληξι-
πρόθεσμη, το οποίο συνεπάγεται τη 
δυνατότητα ρύθμισής της ή την υπα-
γωγή στο Ν.3869/2010, ακόμη και αν 
δεν υπάρχουν οφειλές προς άλλες 
τράπεζες.

Επισημαίνεται ότι κάθε περίπτωση 
οφειλέτη είναι ξεχωριστή, έχει ιδιαίτε-
ρα χαρακτηριστικά και γι’ αυτό απαι-
τείται προσεκτικός χειρισμός από μέ-
ρους του, ώστε να αξιοποιήσει τις 
υπάρχουσες δυνατότητες κατά τον 
καλύτερο δυνατό τρόπο, για τον ίδιο 
και την οικογένειά του.

την 25ετή του πορεία μπροστά στην 
αμφισβήτηση της θεσμικής του 
υπόστασης, λόγω και της εξωθε-
σμικής σκοπιμότητας της Ηγεσίας 
να προκαλέσει «καινοφανώς» μετά 
το 1994 την με οριακή πλειοψηφία 
Γνωμοδότηση του Νομικού Συμ-
βουλίου του Κράτους σχετικά με 
τις ένστολες κινητοποιήσεις, έχει 
και την ωριμότητα, αλλά και τη δυ-

ναμική, να αντιμετωπίσει την νέα 
αυτή πρόκληση.

Αυτό εξέφρασε ξεκάθαρα το Γε-
νικό Συμβούλιο, καθώς το Αστυνο-
μικό Σώμα αποτελείται από μέλη 
και αναπόσπαστο μέλος του είναι 
σαφέστατα και το Συνδικαλιστικό 
μας Κίνημα, η δε αμφισβήτηση αυ-
τού, συνδέεται με την περίοδο κρί-
σης, θεσμών και αξιών, που διερχό-

μαστε. Ο θεσμικός ρόλος μας, επι-
βάλλει σε όλους να αξιοποιήσουμε 
τις περιστάσεις και να επιδείξουμε 
την ετοιμότητά μας, προασπίζο-
ντας τα συμφέροντα των μελών 
μας και ασφαλώς το αγαθό της 
ασφάλειας των πολιτών, το οποίο 
δεν μπορεί να απαξιώνεται διαρ-
κώς στο όνομα των περικοπών για 
τη «σωτηρία» της χώρας.

Οπρόεδρος της Ομοσπονδίας κ. 
Χρήστος Φωτόπουλος, μίλη-
σε έξω από τα δόντια, απευθυ-

νόμενος στους συναδέλφους του και 
ιδίως σε εκείνους που μεμψιμοιρούν, 
κρυπτόμενοι πολλές φορές. «Είναι 
γνωστό ότι υπήρχε αποσυσπείρωση 
και αποχή των συναδέλφων από τις 
γενικές συνελεύσεις σε κάποια σωμα-
τεία. Παρατηρώ όμως ότι η Ομοσπον-
δία όταν και όπου καλείται, διέρχεται 
από τις γενικές συνελεύσεις και το 
ενδιαφέρον αυξάνεται. Έχουμε παρα-
στεί σε 20 συνελεύσεις και δεν δέχομαι 
η Ομοσπονδία, το προεδρείο της να 
υποστεί τον «έλεγχο» από τον απόντα. 
Το προεδρείο οφείλει να ενημερώσει 
τα μέλη για τις δραστηριότητες της 
Ομοσπονδίας και να ελέγξει τους από-
ντες. Διότι περνάμε το «κλίμα» ότι τη 
λύση στο πρόβλημά της τη δίνει ο πρό-
εδρος ή ο υπουργός. Γιατί να καλλιερ-
γούμε τέτοιες ψευδαισθήσεις; Και εν 

πάση περιπτώσει μη μας βρίζετε του-
λάχιστον, αν δεν θέλετε να πείτε ένα 
καλό λόγο για την Ομοσπονδία μας».

Για όσους δεν αντιλαμβάνονται την 
κοινωνική διάσταση του συνδικαλι-
στικού μας αγώνα και έχουν την αί-
σθηση ότι οι κατακτήσεις μας είναι 
απότοκος στενά των δικών μας προ-
σπαθειών και της αγωνιστικής μας 
δυναμικής, ο πρόεδρος παρατήρησε, 
επίσης, άλλη μια ενδιαφέρουσα διά-
σταση, με αφορμή τη διοργάνωση της 
Ημερίδας στη Βέροια, με θέμα «Και οι 
Αστυνομικοί έχουν μάνες».

Όπως είπε, «η Ημερίδα πρέπει να 
γίνει με άνοιγμά μας στην κοινωνία 
ώστε να τιμήσουμε στο πρόσωπο της 
συγκεκριμένης μάνας όλες τις μητέ-
ρες των αστυνομικών στη χώρα μας. 
Να παρευρεθεί η πολιτεία για να λογο-
δοτήσει για κάποια πράγματα και όχι 
να τα πούμε μεταξύ μας σε μια κλειστή 
αίθουσα».

Οδηγίες για ληξιπρόθεσμες  
οφειλές Μας εξωθούν σε απεργία  πείνας!

Παραλειπόμενα  
του Γενικού Συμβουλίου...
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Μ ιλώντας για τους επαγγελ-
ματικούς κινδύνους, ως 
πρόεδρος της Επιτροπής 

Υγιεινής και ασφάλειας ο κ. Γιώργος 
Φεστερίδης τόνισε ότι «ενδελεχής 
έρευνα επιτροπής εμπειρογνωμόνων, 
έχει αναδείξει ότι το 90% αυτών των 
κινδύνων άπτονται του επαγγέλμα-
τός μας και τα ευρήματα των ερευνών 
αποτελούν αντικείμενο μελέτης και 
κυρίως προβληματισμού για την 
Ομοσπονδία, προκειμένου να αξιολο-
γηθούν περαιτέρω με σκοπό την μεί-
ωση και την εξάλειψη αυτών.

Ειδικότερα, είναι η προσεκτική εξέ-
ταση του τι θα μπορούσε να μας βλά-
ψει στην εκτέλεση της υπηρεσίας μας, 
να εκτιμηθεί τι έχει γίνει και τι όχι, 
πού υπάρχουν κενά προστασίας και 
πού αυτά μπορούν να καλυφθούν για 
να αποφύγουμε την όποια απειλού-
μενη βλάβη της υγείας και της σωμα-
τικής ακεραιότητας των συναδέλφων 
μας. Επομένως απαιτείται έρευνα που 
θα περιέχει  πληροφορίες, ενέργειες, 
τεκμηρίωση και καταγραφή των συν-
θηκών εργασίας σε όλες τις φάσεις 
και της δραστηριότητας των αστυνο-

μικών». Αναφερόμενος στις εργασίες 
της επιτροπής, είπε ότι εξακολουθεί 
να είναι κυρίαρχο το θέμα της κράτη-
σης των μεταναστών στους υποτυπώ-
δεις χώρους που διαθέτει σήμερα η 
Ελληνική Αστυνομία. Συνολικά από 
όλες τις Πρωτοβάθμιες Ενώσεις πα-
ρουσιάσθηκαν εκτενώς τα προβλήμα-
τα που αντιμετωπίζουν κυρίως με την 
πληθώρα των κρατουμένων που 
υπερβαίνουν κατά πολύ τον προβλε-
πόμενο αριθμό κράτησης. 

Φυσικό επακόλουθο αυτών των 
εξελίξεων είναι οι συνεχείς προσπά-
θειες απόδρασης κυρίως λόγω της 
μακρόχρονης παραμονής τους και 
των άθλιων συνθηκών κράτησης-δι-
αβίωσης. Ακολούθως με ιδιαίτερη 
σπουδή και ευκολία το Α.Ε.Α. θέτει 
τους συναδέλφους σε διαθεσιμότητα 
δίχως διαχρονικά να αναζητά τις δι-
κές του ευθύνες. Η πραγματικότητα 
απεικόνισης αποτυπώθηκε εύλογα με 
την απόφαση σταθμό του δικαστηρί-
ου Ηγουμενίτσας όπου δικαίωσε τους 
κατηγορούμενους αλλοδαπούς για 
τους ανωτέρω λόγους.     

Η πλήρης καταγραφή των προβλη-

μάτων ολοκληρώθηκε στις 16 Φε-
βρουαρίου 2013 όπου η επιτροπή συ-
μπερασματικά ήταν σε θέση να ιεραρ-
χήσει τα προβλήματα συνολικά για 
την υγιεινή και ασφάλεια της εργασί-
ας μας».

«Βουνό» τα προβλήματα
Ο κ. Φεστερίδης παρουσιάσε αναλυτι-
κά τα προβλήματα και αναφέρθηκε 
στις ελλείψεις υλικοτεχνικών μέσων 
και υποδομών και την μη εφαρμογή 

της ευρωπαϊκής οδηγίας 89/391 της 
12ης Ιουνίου 1989.  «Για τους ανωτέρω 
λόγους η χώρα μας πολλές φορές έχει 
καταδικαστεί από το Ευρωπαϊκό δι-
καστήριο ανθρωπίνων δικαιωμάτων 
και άλλους φορείς και οργανισμούς 
όπως η Ύπατη Αρμοστεία του Ο.Η.Ε., 
το Ελληνικό παρατηρητήριο των Συμ-
φωνιών του Ελσίνκι κ.λ.π.», τόνισε. 

Επειδή το ζήτημα της υγιεινής και 
ασφάλειας παρουσιάζει τεράστιο 
υπηρεσιακό και συνδικαλιστικό ενδι-
αφέρον, ειδικότερα λόγω της έξαρσης 
του μεταναστευτικού προβλήματος, η 
Επιτροπή αποφάσισε όπως τα ανωτέ-
ρω θέματα τύχουν επιστημονικής 
ανάλυσης και τεκμηρίωσης σε ημερί-
δα που προτείνουμε να πραγματοποι-
ηθεί συντόμως με παράλληλη σύγκλι-
ση του Γενικού και Διοικητικού Συμ-
βουλίου  και την πρόσκληση επιστη-
μονικών φορέων οργανισμών και 
ανθρωπιστικών οργανώσεων. Σκοπός 
της εκδήλωσης είναι να αποτυπω-
θούν χρήσιμα συμπεράσματα προκει-
μένου να αποτελέσουν  εργαλείο 
προσδιορισμού επίλυσης των ανωτέ-
ρω θεμάτων.

Συμπληρώνονται τις ημέρες αυτές 
τρία χρόνια που η χώρα μας μπή-
κε στην δίνη των  μνημονίων και 

των μεσοπρόθεσμων προγραμμάτων, 
που ανέτρεψαν βεβαιότητες και συνή-
θειες. Βίαιες περικοπές μισθών και 
συντάξεων, πλήρης ανατροπή του συ-
νταξιοδοτικού και ασφαλιστικού χάρ-
τη, συρρίκνωση της δημόσιας Υγειονο-
μικής περίθαλψης. Μια τριετία που 
έφερε τα πάνω –κάτω στην ζωή μας, 
που έφερε πολύ θυμό και οργή σε 
όλους τους εργαζόμενους. Από την πο-
λιτική των μνημονίων δεν εξαιρεθή-
καμε οι ένστολοι, μια κατηγορία εργα-
ζομένων που οι κυβερνώντες των  τε-
λευταίων ετών «ευαγγελίζονταν» ότι 
αντιμετωπίζονται με ειδική προνομια-
κή μεταχείριση, τέτοια που επιφέρει 
τις μικρότερες δυνατές επιπτώσεις.

Η τόσο προνομιακή μεταχείριση 
συρρίκνωσε όμως το ετήσιο εισόδημα 
κατά 35%, οδηγώντας τις οικογένειες 
των ένστολων στην εξαθλίωση και 
στην ανέχεια, αν κανείς σκεφθεί ότι το 
ακατάστατο της εργασίας απαγορεύει 
την εργασία της συντρόφου των, ώστε 
να ενισχυθεί το εισόδημά τους. 

Ύστερα από τρία χρόνια περικοπών 
και εξαντλητικής λιτότητας στην οποία 
μας έβαλαν όσοι διαχειρίστηκαν και 
διαχειρίζονται την πρωτοφανή κρίση, 
βιώνουμε μια νέα μείωση του εισοδή-
ματός μας , αναδρομική μάλιστα, από 
τον Ν. 4093/2012. Μείωση που έφτασε 
έως και το 23% των ετήσιων αποδοχών 
μας. Παράλληλα είχαμε για πρώτη φο-

ρά παρέμβαση στον σκληρό πυρήνα 
του μισθολογίου και οριζόντιες περικο-
πές σε όλα τα επιδόματα καθώς:
 Μειώθηκαν οι Βασικοί Μισθοί έως 

και 20% με τον Β.Μ. βάσης (Υ/Β΄) να 
επιστρέφει στο 2008 οι δε υπόλοιποι 
Β.Μ. λόγω της μείωσης και των συντε-
λεστών που τους διαμορφώνουν να 
επιστρέφουν στο ύψος των ποσών της 
περιόδου 2000-2004.
 Μειώθηκε κατά 10% το επίδομα ειδι-

κών συνθηκών που μας έχει χορηγη-
θεί ως αντιστάθμισμα της επικινδυνό-
τητας της εργασίας μας καθώς μέχρι 
σήμερα η Πολιτεία δεν μας την έχει 
αναγνωρίσει ως επικίνδυνη.

 Μειώθηκε η ετήσια αμοιβή για τη 
νυκτερινή μας εργασία 45% τόσο λόγω 
της μείωσης της ωριαίας αμοιβής 
(2,60€ από 2,93€) όσο και λόγω της 
μείωσης του ανώτατου ορίου στις 488 
ώρες ετησίως ανά άτομο. Αξιοσημείω-
τη, όμως, και η μείωση από 7% έως 48% 
(από 7€ έως και 237€) των υπόλοιπων 
επιδομάτων που απαρτίζουν τις απο-
δοχές μας, αλλά και η κατάργηση των 
δώρων – επιδομάτων αδείας από την 
1-1-2013. 

Με τον ίδιο Νόμο (Ν. 4093/2012) ακό-
μα, προβλέπεται ρητά η υποχρέωση 
θεσμοθέτησης εντός του 2013, ενός νέ-
ου μισθολογίου για τους ένστολους και 
εφαρμογή του από την 1-1-2014 με νέες 
περικοπές ύψους 88,2 εκατ. € (καθαρό 
ποσό από φόρους και ασφαλιστικές 
εισφορές). Η περικοπή αυτή θα προέλ-
θει, όπως αποτυπώνεται στο  αγγλικό 

κείμενο του μνημονίου του 2010, μέσω 
της κατάργησης των αυτόματων  μι-
σθολογικών προαγωγών τόσο σε 
όσους βρίσκονται στην ενέργεια όσο 
και στους συνταξιούχους μας, για τους 
οποίους η προβλεπόμενη μείωση από 
την 1-1-2014 ανέρχεται στα 161,8 εκατ. 
€. Όπως είναι ήδη γνωστό, στο υπουρ-
γείο Εθνικής Άμυνας λειτουργεί Διαρ-
κής Επιτροπή για το νέο μισθολόγιο, «η 
οποία εξετάζει όλα τα θέματα ώστε να 
αρθούν τυχόν αδικίες ή ανισότητες» 
σύμφωνα με δήλωση του υπουργού 
στη Βουλή πριν από μερικές μέρες, τα 
δε όποια σενάρια εξετάζονται, παραμέ-
νουν άγνωστα, χωρίς όμως να μπορού-
με να αποκλείσουμε τα διάφορα που 
βλέπουν το φως της δημοσιότητας με 
διάφορες σκοπιμότητες.

Παρά την αγωνία που εκφράζει το 
συνδικαλιστικό μας κίνημα για την 
αναγκαιότητα σύστασης ανάλογης 
Επιτροπής και στον δικό μας φορέα, 
ώστε να μην εκχωρηθεί η σύνταξη 
οποιουδήποτε μισθολογίου στο ΥΠΕ-
ΘΑ, εντούτοις η Ηγεσία μας κωφεύει, 

διαμηνύοντας ότι γίνεται αγώνας για 
να μην ισχύσουν οι νέες μειώσεις.

Το Συνδικάτο οφείλει να είναι προ-
ετοιμασμένο πλήρως να αντικρούσει 
τα διάφορα σενάρια, να απορρίψει την 
όποια σκέψη μισθολογίου που θα συν-
δέει την αμοιβή με τον κατεχόμενο 
βαθμό, γεγονός που αν συμβεί θα επι-
φέρει πολύ μεγάλες μειώσεις στους 
αστυνομικούς, λόγω και της διαφορε-
τικής βαθμολογικής εξέλιξης σε σχέση 
με τον Στρατό. 

Αναγκαιότητα προβάλλει η απλο-
ποίηση του συστήματος υπολογισμού 
των αποδοχών, η σύνδεση με το επίπε-
δο εκπαίδευσης και της θέσης ευθύ-
νης εκάστου, η θεσμοθέτηση πραγμα-
τικής αμοιβής για τη νυκτερινή εργα-
σία και για την υπεραπασχόληση, αλλά 
κύρια να αναγνωριστεί ρητά επιτέλους 
η εργασία μας ως επικίνδυνη χωρίς 
αλλοπρόσαλλα επιδόματα και διατά-
ξεις.Βέβαια, τον τελικό λόγο έχει το 
υπουργείο Οικονομικών το οποίο εξει-
δικεύει με ειδικούς μισθολογικούς και 
συνταξιοδοτικούς Νόμους το θέμα 
μισθών και συντάξεων, αν και κατά 
την άποψή μας έχει περιθώρια ελιγ-
μών, μετά και την δημόσια δήλωση του 
εκπροσώπου της Τρόικας κ. Τομσεν 
«ότι δεν χρειάζονται νέα μέτρα, καθώς 
το πρόγραμμα έχει στηριχθεί σε υπερ-
βολικό βαθμό σε μειώσεις μισθών και 
συντάξεων». 

Αντώνης Ζαχαριουδάκης
Αντιπρόεδρος Οικονομικών 

ΠΟΑΣΥ

«Υγειονομικές βόμβες»
Η εισήγηση του προέδρου της Επιτροπής υγιεινής και ασφάλειας κ. Γιώργου Φεστερίδη  

οι βασικές αρχές για ένα νέο μισθολόγιο
Καταλυτικές στη ζωή του Αστυνομικού οι μνημονιακές περικοπές

ΟΜΟΣΠΟνδίεΣ 
ΠρΟΣ ΥΠΟΥρΓΟ 
ΟίκΟνΟΜίκών: 
ΑνΑθεώρΗΣτε 
λΑνθΑΣΜενεΣ 
θεΣείΣ
 Υπεύθυνη ενημέρωση για το 
μισθολόγιο ζητούν με επιστο-
λή τους από τον υπουργό οι-
κονομικών κ. ιωάννη στουρ-
νάρα οι πρόεδροι των έξι 
ομοσπονδιών των εργαζομέ-
νων στα σώματα ασφαλείας.
Όπως επισημαίνουν, «τις τε-
λευταίες ημέρες βλέπουν το 
φως της δημοσιότητας πλη-
ροφορίες περί σύστασης ει-
δικής επιτροπής του Υπουρ-
γείου Εθνικής Άμυνας για την 
διαμόρφωση του νέου μισθο-
λογίου των Ενόπλων Δυνάμε-
ων, γεγονός που έχει δημι-
ουργήσει εύλογη ανησυχία 
και αναστάτωση μεταξύ των 
συναδέλφων μας επειδή για 
μια ακόμα φορά οργιάζει η 
παραφιλολογία για επικείμε-
νες νέες περικοπές και μάλι-
στα χωρίς να έχει προηγηθεί 
ο παραμικρός διάλογος.
Γνωρίζετε ήδη ως υπεύθυνος 
Υπουργός τη δεινή θέση στην 
οποία έχει περιέλθει ο ένστο-
λος σε προσωπικό και υπηρε-
σιακό επίπεδο, εξαιτίας των 
συνεχών περικοπών από το 
2009. το γεγονός αυτό  επι-
βάλλει σε κάθε νουνεχή άν-
θρωπο να αναθεωρήσει τις 
όποιες λανθασμένες θέσεις 
και προτάσεις του και να 
αντιμετωπίσει το πρόβλημα 
με παρρησία και γενναιότη-
τα, διότι ήδη τείνει αυτό να 
λάβει ανεξέλεγκτες διαστά-
σεις με ανεπανόρθωτες συ-
νέπειες και για το αγαθό της 
ασφάλειας του πολίτη και για 
τον ίδιο τον ένστολο.
Επειδή μέχρι σήμερα δεν 
έχουμε καμία υπεύθυνη 
ενημέρωση με αποτέλεσμα 
να εδραιώνεται η πεποίθηση 
και οι φόβοι μας για αιφνι-
διαστικές κινήσεις εκ μέ-
ρους του Υπουργείου οικο-
νομικών, παρακαλούμε 
όπως έχουμε άμεση συνά-
ντηση μαζί σας τις αμέσως 
προσεχείς ημέρες, προκει-
μένου να ενημερωθούμε με 
τον πιο υπεύθυνο τρόπο από 
σας τον ίδιο για τις όποιες 
σκέψεις και πρωτοβουλίες 
της Κυβέρνησης, ώστε να 
πληροφορήσουμε τους χι-
λιάδες συναδέλφους μας 
που αγωνιούν και ενδιαφέ-
ρονται για το μέλλον τους, 
σε προσωπικό και υπηρεσια-
κό επίπεδο».
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Τα τελευταία τριάντα χρόνια η 
Διεύθυνσή μας δραστηριοποι-
είται και αφιερώνει τον περισ-

σότερο χρόνο στο άλυτο πρόβλημα 
που λέγεται μεταλλουργία και ειδι-
κά τον τελευταίο χρόνο με τα γεγο-
νότα που εκτυλίσσονται, με τις αντι-
δράσεις των κατοίκων της Β.Α. Χαλ-
κιδικής. Άλλωστε αρκετοί από εσάς 
συνάδελφοι, γνωρίσατε τη Χαλκιδι-
κή και τα γεγονότα του 1998 στην 
Ολυμπιάδα που επί αρκετούς μήνες 
είχαμε διμοιρίες από ολόκληρη την 
Ελλάδα, καθώς επίσης και το 2003 
στη Στρατονίκη».

Αυτό τόνισε ο πρόεδρος της Ένω-
σης Αστυνομικών Χαλκιδικής κ. Ιω-
άννης Κυργιαφίνης, ενημερώνο-
ντας το Γενικό Συμβούλιο, παρουσία 
και του Διευθυντή Επιτελείου του 
Αρχηγείου, προκειμένου να ευαι-
σθητοποιηθεί η Ηγεσία και να αντι-
μετωπίσει με άλλη νοοτροπία τα 
καυτά προβλήματα.

 «Μάταια φωνάζαμε για την μετα-
κίνηση του Αστυνομικού Τμήματος 
από τον Οκτώβριο του 2012 επειδή οι 
συνάδελφοι είχαν ήδη στοχοποιηθεί 
και δέχονταν απειλές για τη ζωή 
τους» πρόσθεσε, αναφερόμενος 
στον εμπρησμό του Τμήματος. Ο 
ίδιος, τόνισε επίσης ότι «κανένας δεν 
φρόντισε να ενημερωθεί η υπηρεσία 
μας για την εκκένωση της υπηρεσί-
ας και την προστασία των συναδέλ-
φων μας (ένας συνάδελφος Αξ/κός 

υπηρεσίας και ένας συνάδελφος 
μόνος του στο περιπολικό -έγκλη-
μα-). Από τυχαίο γεγονός γλύτωσαν 
και δεν θρηνήσαμε θύματα ή δεν εί-
χαμε ομηρίες. Πάλι τονίζω ότι σε όλα 
τα μέχρι σήμερα διαδραματισθέντα 
γεγονότα αποτελεί ευτύχημα που 
δεν θρηνήσαμε ζωές συναδέλφων».

Στη συνέχεια ανέφερε ότι «η Α.Δ. 
Χαλκιδικής παραμένει θεατής των 
γεγονότων για όσα συμβαίνουν 
στην περιοχή της, με την εμπλοκή 
άλλων υπηρεσιών, οι οποίες θα 
όφειλαν τουλάχιστον να τηρούν 
ενήμερο τον Αστυνομικό Διευθυ-
ντή. Τέτοιες συμπεριφορές υπηρε-
σιακών παραγόντων θεωρούνται 
απαξιωτικές και είναι επικίνδυνες. 
Οι εξειδικευμένες γνώσεις θα πρέ-
πει να παρέχονται για βοήθεια και 
προστασία. Η εξαιρετική δουλειά 
που έγινε από την Ασφάλεια του 
Νομού μας βοήθησε στα μέχρι σή-
μερα αποτελέσματα στο στάδιο της 
εξιχνίασης, αλλά συνάδελφοι έχουν 
στοχοποιηθεί στα διάφορα Bloggs 
και δέχονται απειλές για τη ζωής 
τους. Ένα Τμήμα που έχει παρουσι-
άσει τα τελευταία δύο χρόνια ανε-
πανάληπτο έργο στην μεγαλύτερη 
υπόθεση αρχαιοκαπηλίας (46 συλ-
λήψεις στη Β. Ελλάδα), στα ναρκω-
τικά, στην εξιχνίαση κλοπών-λη-
στειών κ.λ.π. Και όμως οι συνάδελ-
φοι αυτοί κατηγορούνται ότι δεν 
έκαναν σωστά τη δουλειά τους και 

δεν απέτρεψαν την τρομοκρατική 
επίθεση».

Κριτική άσκησε, επίσης, για τις συ-
νεχιζόμενες διαταγές περί 24ωρης 
φύλαξης των εγκαταστάσεων της 
εταιρείας και τη συνοδεία των λεω-
φορείων που μεταφέρουν τους ερ-
γαζόμενους, θέτοντας το ερώτημα 
εάν υπάρχει σχετικό αίτημα της 
εταιρείας  και εάν έχει εφαρμογή ο 
Ν.3938/11 άρθ.22. (Παροχή υπηρεσι-
ών από την ΕΛ.ΑΣ σε ιδιώτες με κα-
ταβολή ανταλλάγματος). Κύρια δια-
πίστωση ότι το αστυνομικό προσω-
πικό κατάντησε υπηρεσία ασφαλεί-
ας της εταιρείας.

Με εύγλωττη αγωνία μίλησε επί-
σης για την κατάφωρη παραβίαση 
του ΠΔ 394/01 που αφορά το χρόνο 
εργασίας του προσωπικού. Στην κα-

λύτερη των περιπτώσεων οι βάρδιες 
είναι 10ωρες και οι συνάδελφοι που 
έρχονται από άλλους Νομούς κά-
νουν πολύ περισσότερες (Φλώρινα 
10 επιπλέον ώρες διαδρομή) και 
όταν υπάρχουν μέτρα (που είναι συ-
χνό φαινόμενο) φθάσαμε στο σημείο 
το ωράριο να είναι 06.00 έως 22.00, 
22.00-06.00 και  στη συνέχεια 09.00 
έως 15.00 της ίδιας ημέρας, χωρίς να 
παραβλέπεται το γεγονός ότι οι ομά-
δες ΟΠΚΕ της Δ/νσής μας εργάζο-
νταν συνεχόμενα νυχτερινό.

Είναι ολοφάνερο ότι το έκτακτο 
έχει γίνει τακτικό, με συνεχείς ξαφ-
νικές αλλαγές της υπηρεσίας. Οι δι-
αταγές που εκδίδονται κατόπιν πίε-
σης για την χορήγηση Η/Α και Α/Α 
δεν έχουν εφαρμογή γιατί καθημε-
ρινά υπάρχουν μέτρα και οι υπηρε-
σίες αδυνατούν στη χορήγησή τους.

Χωρίς αστυνόμευση
Δεν χωρά αμφιβολία ότι ο Νομός δεν 
αστυνομεύεται και όποιος έχει αντί-
θετη άποψη εθελοτυφλεί, εάν λά-
βουμε υπόψη ότι  για αυτά τα μέτρα 
δεν επαρκούν οι δυνάμεις (εάν λά-
βουμε υπόψη και τις 100 κενές οργα-
νικές θέσεις περίπου), δεν υπάρχει η 
ανάλογη υλικοτεχνική υποδομή και 
αυτή που υπάρχει είναι πεπαλαιω-
μένη  (αυτ/τα σαράβαλα και λίγα 
στον αριθμό σε σημείο με τις αλλα-
γές στα σημεία να μην επαρκούν). Η 
συγκρότηση τριών ομάδων ΟΠΚΕ 

έχει αποδυναμώσει τις ήδη ελλιπείς 
σε δύναμη Υπηρεσίες. Εδώ θα πρέ-
πει να  λάβουμε υπόψη ότι μέχρι τέ-
λος Απριλίου ανοίγουν όλες οι μεγά-
λες τουριστικές μονάδες και οι ανά-
γκες αστυνόμευσης μεγαλώνουν 
ακόμη περισσότερο (οι κρατήσεις 
για τη φετινή χρονιά είναι αυξημέ-
νες τουλάχιστον κατά 30%). Η ανά-
γκη για επιπλέον ενίσχυση του Νο-
μού μας εκτός των δοκίμων είναι 
μονόδρομος.

Τέλος, ζήτησε μέριμνα για την 
αντικατάσταση των μη λειτουργι-
κών και ανασφαλών οχημάτων και 
για σύγχρονο ατομικό εξοπλισμό, 
τονίζοντας ότι «αυτή τη δύσκολη 
ώρα για όλους μας, καλούμε την ηγε-
σία μας φυσική και πολιτική να αρ-
θεί στο ύψος των περιστάσεων, προ-
τάσσοντας μέτρα για την προστασία 
της ζωής των συναδέλφων μας, λαμ-
βάνοντας και μέτρα όπου απαιτείται 
όπως ορίζει το Σύνταγμα  και οι Νό-
μοι. Την επόμενη εβδομάδα σε συ-
νεννόηση με την Ομοσπονδία θα 
καλέσουμε όλα τα πρωτοβάθμια στη 
Χαλκιδική για ενημέρωση και λήψη 
απόφασης για την αντιμετώπιση 
των προβλημάτων που αντιμετωπί-
ζουν οι συνάδελφοι. Το πρόβλημα 
δεν είναι αστυνομικό και δεν λύνε-
ται με την αστυνομία. Επιτέλους κά-
ποιοι ας αναλάβουν τις ευθύνες 
τους, το δηλώνουμε από την αρχή 
της κρίσης και παντού». 

τα κοινωνικά και πολιτικά ζητήματα δεν αντιμετωπίζονται δια της αστυνομίας
Παρεμβάσεις της ΠΟΑΣΥ για την διασφάλιση των συναδέλφων στην Α.Δ. Χαλκιδικής

εργασιακός μεσαίωνας στη Χαλκιδική
Ο πρόεδρος του σωματείου καταγγέλλει την Ηγεσία για τους χειρισμούς της και θέτει το ερώτημα αν εφαρμοστεί  
ο Νόμος για την παροχή υπηρεσιών σε ιδιώτες με το αζημίωτο για την Ελληνική Αστυνομία

Κατόπιν προσκλήσεως της 
Ένωσης Ασ τυνομικών 
Υπαλλήλων Χαλκιδικής 

την 10-4-2013, η Ομοσπονδία μας 
προέβη σε σειρά ενεργειών με στό-
χο την αποκλιμάκωση της έντασης 
και την αποκατάσταση των διατα-
ραγμένων σχέσεων αστυνομίας και 
κοινωνίας, με αφορμή την επενδυ-
τική δραστηριότητα στην περιοχή 
των Σκουριών και τις ποικίλες αντι-
δράσεις που τη συνοδεύουν.

Εκ μέρους της Ομοσπονδίας μας 
τονίστηκε ότι αποτελεί πάγια αρχή 
του συνδικαλιστικού μας κινήμα-
τος η καταδίκη της βίας από όπου 
αυτή κι αν προέρχεται, η προάσπι-
ση των δημοκρατικών δικαιωμά-
των και ελευθεριών των πολιτών 
και ασφαλώς η τήρηση της νομιμό-
τητας, δίνοντας ιδιαίτερη έμφαση 
στην προστασία του αγαθού της 
ασφάλειας των πολιτών, της ζωής, 
της τιμής και της περιουσίας τους, 
χωρίς εκπτώσεις και προαπαιτού-
μενα. Τα κοινωνικά και πολιτικά 
ζητήματα δεν αντιμετωπίζονται δια 

της αστυνομίας, διότι, όπως έχει 
δείξει και η πρόσφατη ιστορία, δη-
μιουργούνται νέα προβλήματα.

  Ειδικότερα:
  Την Πέμπτη, 11-4-2013, ο πρόε-

δρος της ΠΟΑΣΥ Χρήστος Φωτό-
πουλος με τον πρόεδρο και τον γε-
νικό γραμματέα της ΕΑΥ Χαλκιδι-
κής Ιωάννη Κυργιαφίνη και Γεώρ-
γιο Μπομπότα και το μέλος Ηλιάκη 
Ελευθέριο συναντήθηκαν στην Αρ-
ναία με τους διοικητές του Α.Τ. Αρ-
ναίας και Α.Τ. Ιερισσού προκειμέ-
νου να ενημερωθούν για την κατά-
σταση που επικρατούσε στην περι-
οχή. Στη συνέχεια επισκέφθηκαν 
τις Σκουριές και συνομίλησαν με 
συναδέλφους που εκτελούσαν υπη-
ρεσία στην περιοχή, ενώ στη Μεγά-
λη Παναγιά συναντήθηκαν με μέλη 
της Συντονιστικής Επιτροπής των 
κατοίκων που αντιδρούν στην συ-
γκεκριμένη επιχειρηματική δρα-
στηριότητα, τον Πατέρα Χρυσόστο-
μο και τους κ.κ. Δάλλα Χρήστο, 
Μάρκου Ειρήνη, Ψεμά Θάνο, Αδα-
μίδη χρήστο και Λιάκου Μελαχρινή.

Ακολούθως, έγιναν δηλώσεις 
στα τοπικά ΜΜΕ και αργά το βρά-
δυ συζήτηση με συναδέλφους στα 
γραφεία της Ένωσης Αστυνομικών 
Υπαλλήλων Χαλκιδικής στον Πο-
λύγυρο.

Την Παρασκευή, 12-4-2013, η 

αντιπροσωπεία συναντήθηκε στην 
Αρναία με τον δήμαρχο του Δήμου 
«Αριστοτέλη» κ. Πάχτα Χρήστο και 
τους αντιδημάρχους κ. Κατσαβαβά-
κη Κωνσταντίνο, Λαμπρινό Ιωάννη 
και Μοσχόπουλο Βασίλειο, ενώ 
στον Πολύγυρο υπήρξαν συναντή-

σεις με τον Αντιπεριφερειάρχη Χαλ-
κιδικής κ. Ιωάννη Γιώργου και τον 
Αστυνομικό Διευθυντή κ. Ριζάκη 
Μιχαήλ, στις οποίες συμμετείχε και 
ο αντιπρόεδρος της Ομοσπονδίας 
Γιώργος Φεστερίδης.

Το Σάββατο, 13-4-2013, οι επαφές 
της αντιπροσωπείας συνεχίστηκαν 
στη Θεσσαλονίκη, και συγκεκριμέ-
να με τον Γενικό Επιθεωρητή Βορεί-
ου Ελλάδας Ελληνικής Αστυνομίας 
Αντιστράτηγο κ. Τσακνάκη Δημή-
τριο και τον Γενικό Αστυνομικό Δι-
ευθυντή Περιφέρειας Κεντρικής 
Μακεδονίας, Υποστράτηγο κ. Χον-
δρό Βάιο.

Η Ομοσπονδία μας, κάνει για άλ-
λη μια φορά έκκληση να σταθούμε 
όλοι στο ύψος των περιστάσεων με 
σοβαρότητα και νηφαλιότητα, συμ-
βάλλοντας στη διαφύλαξη του ήρε-
μου κλίματος που έχει ανάγκη ο 
τόπος μας για να βγει από την οικο-
νομική κρίση που τον μαστίζει. Από 
την πλευρά της θα συνεχίσει την 
προσπάθειά της προς αυτήν την κα-
τεύθυνση.
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Ανακοίνωση για τις προϋπο-
θέσεις χορήγησης εξόδων 
υπεράσπισης και πολιτικής 

αγωγής στο προσωπικό της Ελλη-
νικής Αστυνομίας, εξέδωσε η 
Ομοσπονδία, με αφορμή ερωτή-
ματα Πρωτοβάθμιων Οργανώσε-
ών μας. 

Απαντώντας στο αίτημα αυτό, 
γίνονται γνωστά τα ακόλουθα:

1. Το νομοθετικό πλαίσιο που 
διέπει τις προϋποθέσεις χορήγη-
σης των εξόδων είναι το Π.Δ. 
15/2007 το οποίο και σας αποστέλ-
λουμε συνημμένα.

2. Το Δημόσιο καλύπτει τα έξο-

δα του προσωπικού της ΕΛ.ΑΣ. 
στα οποία υποβάλλονται οι συνά-
δελφοι προς υπεράσπισή τους 
στο στάδιο της προδικασίας και 
ενώπιον των Δικαστηρίων για 
ενέργειες ή παραλείψεις κατά την 
εκτέλεση των καθηκόντων τους ή 
όταν παρίστανται ενώπιον των 
Δικαστηρίων, ως πολιτικώς ενά-
γοντες, από έγκλημα που διαπρά-
χθηκε σε βάρος τους κατά την 
άσκηση των καθηκόντων τους ή 
εξαιτίας αυτών.

3. Τα έξοδα καταβάλλονται μετά 
την έκδοση τελεσίδικης αθωωτι-
κής απόφασης ή τελεσίδικου 

βουλεύματος με το οποίο παύει 
οριστικά η ποινική δίωξη σε βά-
ρος τους. Για τη δικαιολόγηση 
των ανωτέρω εξόδων, συντάσσε-
ται δαπάνη, σύμφωνα με τις δια-
τάξεις περί «Δημόσιου Λογιστι-
κού Ελέγχου» (οδοιπορικά), κατό-
πιν αναφοράς του συναδέλφου 
προς την Υπηρεσία του, και υπο-
βάλλονται συνημμένα, το Δελτίο 
Παροχής Υπηρεσιών του συνηγό-
ρου καθώς και το αντίγραφο της 
σχετικής απόφασης ή του βου-
λεύματος, η δε δαπάνη που συ-
ντάσσεται δεν υπόκειται σε κρα-
τήσεις υπέρ τρίτων.

Με βαθιά οδύνη πληροφορη-
θήκαμε τον τραγικό θάνα-
το της 41χρονης τροχονό-

μου Αδαμαντίας Σιάφλα, μητέρας 
δυο παιδιών από το Αίγιο, ενώ ρύθ-
μιζε την κυκλοφορία το πρωί της 23 
Απριλίου 2013 επί της λεωφόρου 
Κηφισίας, στην Κηφισιά.

Χρόνια στην Τροχαία Κηφισιάς, 
είχε αφιερώσει τη ζωή της στην 
προσφορά υπηρεσιών προς τον 
πολίτη. Ήταν έμπειρη στη δουλειά 
της, αλλά τη μοιραία εκείνη στιγ-
μή, οδηγός διερχόμενου αυτοκι-
νήτου, προκάλεσε τον βίαιο θάνα-
τό της, βυθίζοντας στο πένθος την 
αστυνομική οικογένεια, τους δι-
κούς της ανθρώπους, αλλά και κά-

θε άνθρωπο που συμπάσχει στον 
πόνο του άλλου.

Με ανακοίνωσή τους οι Ομο-
σπονδίες των αστυνομικών ενημέ-
ρωσαν την κοινή γνώμη ότι «η 
αστυνομική οικογένεια θρηνεί ένα 
ακόμα μέλος της, θύμα του Μολώχ 
της ασφάλτου αυτή τη φορά, που 
εξακολουθεί να βυθίζει στο πένθος 
εκατοντάδες ελληνικές οικογένειες 
κάθε χρόνο, παρά την προσπάθεια 
για ριζική αντιμετώπιση της μάστι-
γας των τροχαίων ατυχημάτων. Δυ-
στυχώς, και η Ελληνική Αστυνομία 
καταβάλλει βαρύ φόρο αίματος, με 
τους συναδέλφους μας που χάνουν 
απροσδόκητα τη ζωή τους λόγω 
τροχαίων δυστυχημάτων. Εκφρά-

ζουμε τα θερμά μας συλλυπητήρια 
στην οικογένεια της άτυχης τροχο-
νόμου ως ελάχιστη συμπαράσταση 
τούτες τις τραγικές στιγμές του 
απροσδόκητου «Γολγοθά» της».

«O τραγικός θάνατος σήμερα το 
πρωί της συναδέλφου τροχονό-
μου, μητέρας δύο παιδιών, εν ώρα 
υπηρεσίας βύθισε σε πένθος όλη 
την Αστυνομική οικογένεια», ση-
μειώνει επίσης η Ένωση Αστυνο-
μικών Υπαλλήλων Αττικής. «Δυ-
στυχώς οι «υπεύθυνοι» συνεχίζουν 
τόσα χρόνια να μην αναγνωρίζουν 
το επάγγελμα του αστυνομικού ως 
επικίνδυνο και ας πιστοποιείται 
τούτο, μέσα από τραγικά γεγονότα. 
Αλήθεια τι άλλο πρέπει να γίνει; 

Τέλος, η Ένωσή μας εκφράζει τα 
θερμά συλλυπητήρια στην οικογέ-
νεια της αδικοχαμένης συναδέλ-
φισσάς μας».

Η κηδεία της άτυχης τροχονόμου 
έγινε από τον Ιερό Ναό Μεταμορ-
φώσεως του Σωτήρα, στη Μεταμόρ-
φωση Αττικής. Στη μνήμη της κατα-
τέθηκαν στεφάνια εκ μέρους των 
Ομοσπονδιών, της  Ένωσης Αττικής 
και της Ηγεσίας.

Την έντονη διαμαρτυρία των 
Πρωτοβαθμίων Ενώσεων με-
τέφερε η Ομοσπονδία στον 

υπουργό Δημόσιας Τάξης με αφορ-
μή τη συνεχιζόμενη μη συμμόρφω-
ση των ακτοπλοϊκών εταιριών στην 
απόφαση που προβλέπει εκπτωτι-
κά εισιτήρια στο προσωπικό των 
Σωμάτων Ασφαλείας και των Ενό-
πλων Δυνάμεων.

Σύμφωνα με την υπ’  αριθ. 
3324/1/15/03 από 03-04-2003 κοινή 
Υπουργική Απόφαση Υπουργών Οι-
κονομίας και Οικονομικών και 
Ναυτιλίας και Αιγαίου (ΦΕΚ Β-438), 
καθορίστηκαν για λόγους δημοσίου 
συμφέροντος οι κατηγορίες προ-
σώπων που δικαιούνται έκπτωση 
επί του εκάστοτε ισχύοντος ναύλου 
κατά τη διακίνησή τους με όλα τα 

ακτοπλοϊκά πλοία, ανεξαρτήτως 
τρόπου δρομολογήσεως. Μεταξύ 
των κατηγοριών αναφέρονται και 
«...οι Αξιωματικοί, Υπαξιωματικοί, 
οπλίτες των Ενόπλων Δυνάμεων 
και των Σωμάτων Ασφαλείας εν 

ενεργεία, ταξιδεύοντας ιδιωτικώς 
με τα ακτοπλοϊκά Ε/Γ πλοία όλων 
των γραμμών με έκπτωση 50% με 
την επίδειξη της υπηρεσιακής ταυ-
τότητας». Για τις μετακινήσεις των 
προσώπων αυτής της κατηγορίας η 

δαπάνη βαρύνει τους οικείους φο-
ρείς μέσω του Υπουργείου Ναυτιλί-
ας, αλλά  παρά την ανωτέρω νομο-
θετική πρόβλεψη, η Ομοσπονδία 
μας κατακλύζεται από διαμαρτυρί-
ες – καταγγελίες των Πρωτοβάθμι-
ων Οργανώσεών της ότι οι ακτο-
πλοϊκές εταιρείες αρνούνται να 
παρέχουν την προαναφερόμενη 
έκπτωση, στους συναδέλφους.

Η Ομοσπονδία σημειώνει στο έγ-
γραφό της προς τον κ. υπουργό ότι 
«είναι επιβεβλημένη η από μέρους 
σας παρέμβαση προκειμένου να τύ-
χει άμεσης εφαρμογής η προανα-
φερόμενη Κ.Υ.Α. που θα διασφαλί-
ζει τις ακτοπλοϊκές μετακινήσεις 
των συναδέλφων με την προβλεπό-
μενη έκπτωση στην τιμή των εισι-
τηρίων κατά 50%».

ΕπίσπΕυση ΕνΕργΕίών 
γία το Εφαπαξ καί τα 
Εσοδα του ταμΕίου
το προεδρείο της ομοσπονδί-
ας μας πραγματοποίησε δια-
δοχικές συναντήσεις με τον Γε-
νικό Γραμματέα Δημόσιας 
τάξης του Υπουργείου μας κ. 
αθανάσιο ανδρεουλάκο  και 
τον πρόεδρο του τΕαπασα, τα-
ξίαρχο κ. Νικόλαο Χριστολου-
κά, μετά και την έκδοση του 
ΦΕΚ του Ν. 4110/2013 με το 
οποίο μεταφέρεται η εποπτεία 
του ασφαλιστικού μας ταμείου 
από το Υπ.Ε.Κ.α. στο Υπουρ-
γείο Δημόσιας τάξης και προ-
στασίας του πολίτη και παρέ-
χει τη δυνατότητα με 
Υπουργική απόφαση να ρυθμί-
ζονται από τον Υπουργό Δημό-
σιας τάξης και προστασίας του 
πολίτη, μετά από αιτιολογημέ-
νη απόφαση του Δ.σ. και ανα-
λογιστική μελέτη, θέματα που 
άπτονται των εισφορών και πα-
ροχών.
Εκ μέρους της ομοσπονδίας 
μας ζητήθηκε η επίσπευση 
των διαδικασιών τόσο για την 
ίδρυση αρμόδιας Διεύθυνσης 
Εποπτείας του ασφαλιστικού 
ταμείου στο αρχηγείο όσο και 
για την έκδοση Υπουργικών 
αποφάσεων για διόρθωση των 
άδικων μειώσεων του Ν. 
4093/2012 στα χορηγούμενα 
εφάπαξ βοηθήματα, του ελά-
χιστου χρόνου απονομής του 
εφάπαξ, μέσω αναλογιστικών 
μελετών και προς την κατεύ-
θυνση διασφάλισης της βιωσι-
μότητας του ταμείου μας.
παράλληλα, επισημάνθηκε η 
αναγκαία προώθηση νομοθετι-
κής ρύθμισης στην οποία θα 
αποτυπώνεται ότι τα έσοδα 
του ταμείου από το 10% των 
ραδιοτηλεοπτικών δικαιωμά-
των, του 5% των εισιτηρίων και 
των εσόδων από τον οΔιΕ – 
οΔΔΥ αποτελούν ασφαλιστική 
εισφορά των μετόχων που 
πρέπει να συνυπολογίζεται 
στις αναλογιστικές μελέτες.

Το Διοικητικό 
Συμβούλιο της 

ΠΟΑΣΥ εύχεται  οι 
Άγιες  ημέρες των 

παθών του Κυρίου  
και η εκ νεκρών 

Ανάσταση Αυτού, να 
φέρουν σε όλους 

την προσδοκώμενη 
λύτρωση για ένα 
καλύτερο αύριο.

ΚΑΛΟ  ΠΑΣΧΑ  και   
ΧΡΟΝΙΑ  ΠΟΛΛΑ

Βαθιά οδύνη για το χαμό  
της τροχονόμου
Ακόμα ένα θύμα στο βωμό του καθήκοντος

οι ακτοπλοϊκές εταιρίες δεν σέβονται 
υπουργική απόφαση
Η Ομοσπονδία μας ζήτησε την παρέμβαση του υπουργού Δημόσιας Τάξης

ποιοι δικαιούνται κάλυψη των δικαστικών εξόδων
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Πρόταση για τις κατασκηνώ-
σεις κατέθεσε στο Διοικητι-
κό Συμβούλιο ο εκπρόσω-

πος της Ομοσπονδίας  στο Ίδρυμα 
Παιδικές Εξοχές, κ. Κώστας Μαλλι-
κόπουλος.

Ειδικότερα, αναφέρει ότι  «λόγω 
του PSI, εκατοντάδες παιδιά συνα-
δέλφων από την επαρχία, την περ-
σινή περίοδο δεν είχαν την ευκαι-
ρία να διανύσουν τις καλοκαιρινές 
τους διακοπές σε ιδιωτικές κατα-
σκηνώσεις, δεδομένου ότι βρίσκο-
νταν μακριά από τις κατασκηνώ-
σεις του Αγίου Ανδρέα.

Για τη φετινή χρονιά, μετά από 
προσπάθειες μου, το Ίδρυμα Εξο-
χών εξέδωσε διαταγή για τους γο-
νείς που επιθυμούν να στείλουν τα 
παιδιά τους στις κατασκηνώσεις, με 
την ελπίδα εξεύρεσης πόρων για 
την πραγματοποίησή τους. Δυστυ-

χ ώ ς  ό μ ω ς , μ ε  το  υ π ’  α ρ ι θ . 
8025/31/210α από 22-02-2013 έγγρα-
φο του Ιδρύματος Εξοχών, πεντα-
κόσια τριάντα δύο (532) παιδιά συ-
ναδέλφων μας εκτός Αττικής, δε θα 
πάνε και φέτος στις κατασκηνώ-
σεις, καθώς τα χρήματα που υπάρ-
χουν φτάνουν μόνο για να λειτουρ-
γήσουν οι κατασκηνώσεις του Αγί-
ου Ανδρέα.

Για να σχηματίσετε ολοκληρωμέ-
νη άποψη του προβλήματος πριν 
αναφέρω την πρόταση μου, η οποία 
και επιθυμώ να συζητηθεί άμεσα 
στα Όργανα της Ομοσπονδίας, προ-
κειμένου να κατατεθεί εκ μέρους 
μου στη συνεδρίαση του Δ.Σ. του 
Ιδρύματος Εξοχών, τα τελευταία 
χρόνια μετά από διαγωνισμό που 
ανήγγειλε το Ίδρυμα Εξοχών, πλει-
οψηφούσαν οι κατασκηνώσεις της 
επαρχίας με τις καλύτερες προσφο-

ρές και το Ίδρυμα έδινε μέρος του 
ποσού που αναλογούσε στο κάθε 
παιδί στις κατασκηνώσεις, ενώ το 
υπόλοιπο, οκτώ (8) έως δέκα (10) 
ευρώ ημερησίως, το κατέβαλλε ο 
συνάδελφος – γονέας στις κατα-
σκηνώσεις. Αντιθέτως, στις κατα-
σκηνώσεις του Αγίου Ανδρέα οι 
οποίες είναι του Ιδρύματος, οι γο-
νείς δεν υποχρεούνται όλα αυτά τα 
χρόνια να καταβάλλουν κάποιο 
χρηματικό ποσό.

Επειδή λοιπόν, όλοι οι αστυνομι-
κοί είναι μέτοχοι του Ιδρύματος 
Εξοχών και επειδή θεωρώ ότι είναι 
άδικο για δεύτερη χρονιά τα παι-
διά της επαρχίας να μείνουν χωρίς 
καλοκαιρινές διακοπές (και λόγω 
της οικονομικής δυσπραγίας των 
γονέων τους), προτείνω τα έξοδα 
λειτουργίας της κατασκήνωσης 
του Αγίου Ανδρέα να καταβληθούν 

από τους συναδέλφους – γονείς 
που στέλνουν τα παιδιά τους στον 
Άγιο Ανδρέα δίνοντας τροφεία πέ-
ντε (5) ευρώ ημερησίως (δηλαδή 
για 15 ημέρες, 75 ευρώ) και τα χρή-
ματα που διαθέτει το Ίδρυμα να 
δοθούν στις ιδιωτικές κατασκηνώ-
σεις που θα πλειοψηφήσουν και οι 
γονείς να συμβάλλουν στα τροφεία 
με το ποσό των δέκα (10) ευρώ πε-
ρίπου(δηλαδή για 10 ημέρες, 100 
ευρώ)». 

η Λάρισα
Η Ένωση Αστυνομικών Λάρισας, 
επίσης, εκφράζει τα παράπονά της 
στον πρόεδρο του Ιδρύματος Εξο-
χών κ. Κ. Τσουβάλα, σημειώνοντας 
ότι έγινε δέκτης πολλών παραπό-
νων  από συναδέλφους μέλη της 
Ένωσης μας, σχετικά με τη μη λει-
τουργία παιδικών κατασκηνώσεων 

στη περιφέρεια κατά τη φετινή θε-
ρινή περίοδο, λόγω μειωμένων δα-
πανών. Η ανωτέρω απόφαση, αν μη 
τι άλλο, είναι τουλάχιστον άδικη, 
ειδικά στη δύσκολη αυτή οικονομι-
κή περίοδο που βιώνουμε, καθώς οι 
υπηρετούντες στο νομό Αττικής ή 
πλησίον αυτού θα μπορούν να στεί-
λουν τα παιδιά τους στις κατασκη-
νώσεις του Αγίου Ανδρέα, σε αντί-
θεση με συναδέλφους που υπηρε-
τούν μακριά για τους οποίους και 
μόνο η μετακίνηση είναι απαγορευ-
τική λόγω κόστους των καυσίμων. 
Στρατηγέ, επειδή όλοι οι συνάδελ-
φοι έχουμε τις ίδιες κρατήσεις για 
το Ίδρυμα Εξοχών άρα και τα ίδια 
δικαιώματα, παρακαλούμε όπως  
αναθεωρήσετε την απόφασή σας, 
ώστε να λειτουργήσουν και φέτος 
κανονικά στη περιφέρεια οι κατα-
σκηνώσεις».

να σταματήσουν οι διακρίσεις στο θεσμό 
των κατασκηνώσεων
Κατατέθηκαν προτάσεις για να μην αδικούνται τα παιδιά από την επαρχία

τα νέα του 
τΕαπασα
Επιμέλεια:  
αντώνης Ζαχαριουδάκης
μέλος του Δ.σ. τΕαπασα

  ΔΑΝΕΙΑ ΤΠΥΑΠ: 
Εγκρίθηκε η χορήγηση των 
δανείων σε 78 μετόχους του 
ΤΠΥΑΠ, των οποίων οι αιτήσεις 
εκκρεμούσαν από τον Ιούλιο 
του 2012 και αναμένεται έως τα 
μέσα Μαΐου να τους έχουν 
καταβληθεί τα χρήματα.

  ΔΑΝΕΙΑ ΤΕΑΕΧ: Η 
έλλειψη ρευστού στο ΤΕΑΧ 
(παρά την πρόβλεψη του 
προϋπολογισμού του έτους) 
στοιβάζουν από τον Ιούλιο του 
2012 τις αιτήσεις για δάνεια, 
που ανέρχονται πλέον στις 348 
αιτήσεις. Μετά τις έντονες και 
διαρκείς παρεμβάσεις της 
ΠΟΑΣΥ βρέθηκε η λύση της 
μεταφοράς των αιτήσεων στον 
ΤΠΑΣ ώστε να καταβληθούν τα 
χρήματα στους αιτούντες. Το 
αμέσως επόμενο διάστημα θα  
κληθούν όσοι έχουν υποβάλλει 
σχετικό αίτημα να υποβάλλουν 
νέα αίτηση και χρεωστικό 
ομόλογο. Προτεραιότητα θα 
δοθεί σε 81 μετόχους που 
επικαλούνται σοβαρούς λόγους 
υγείας στους οποίους θα 
καταβληθούν τα χρήματα 
αμέσως μετά το Πάσχα, όπως 
εκτιμά ο  Δ/ντης Παροχών του 
Ταμείου. Για τους υπόλοιπους 
μετόχους η εκταμίευση θα γίνει 
το επόμενο δίμηνο του έτους.

  ΕΠΙΚΑΙΡΟΠΟΙΗΣΗ 
ΑΝΑΛΟΓΙΣΤΙΚΗΣ ΜΕΛΕΤΗΣ: 
Εγκρίθηκε ομόφωνα η 
αναγκαία από τον νόμο 
επικαιροποίηση των 
αναλογιστικών μελετών των 
Τομέων Πρόνοιας, στην 
κατεύθυνση ανταποδοτικότητας 
εισφορών – παροχών. Η 

επικαιροποίηση είναι αναγκαία  
ώστε να είναι σύννομη η 
απόφαση του Δ.Σ. για διόρθωση 
των ποσοστιαίων μειώσεων που 
επεβλήθησαν με τον Ν. 
4093/2012. Η παράδοση της 
αναμένεται έως τα μέσα Μαΐου, 
με μεγάλα όμως ερωτηματικά 
κατά πόσον η Υπουργική 
Απόφαση που θα επικυρώσει 
την όποια απόφαση του 
Ταμείου, θα ισχύσει και για 
όσους αναμένουν να τους 
καταβληθεί το εφάπαξ 
(συνταξιοδότηση πριν την ισχύ 
του Νόμου μεταφοράς 
αρμοδιοτήτων ΤΕΑΠΑΣΑ από το 
ΥΕΚΑ στο ΥΔΤΠΠ) αλλά και για 
το νομικό της σκέλος, εάν 
δηλαδή θα υπερισχύσει του Ν. 
4093/2012. Στην κατεύθυνση 
ενίσχυσης της αναμενόμενης 
Υπουργικής Απόφασης είναι 
και η απόφαση παράτασης στην 
χορήγηση του εφάπαξ κατά 6 
μήνες στον ΤΠΥΑΠ, για τον 
οποίο υπάρχει ήδη από τον 
Νοέμβριο του 2012 ,η αναστολή 
χορήγησης εφάπαξ καθώς εάν 
αυτά είχαν χορηγηθεί θα είχαν 
καταβληθεί τα χρήματα με την 
ποσοστιαία μείωση 45,49% και 
χωρίς να είναι εφικτή η 
χορήγηση συμπληρωματικού 
εφάπαξ σε περίπτωση μείωσης 
του προαναφερόμενου 
ποσοστού.

  ΑΝΤΙΣΥΝΤΑΓΜΑ-
ΤΙΚΟΤΗΤΑ Υ.Α. ΓΙΑ ΕΛΑΧΙΣΤΟ 
ΧΡΟΝΟ ΤΠΑΣ: Στις 17 Μαΐου 
2013 εκδικάζεται στο Συμβούλιο 
Επικρατείας η αίτηση της 
ΠΟΑΣΥ για την 
αντισυνταγματικότητα της 

Υπουργικής Απόφασης που 
επικύρωσε την απόφαση του 
Δ.Σ. του Ταμείου με την οποία 
καθορίστηκε ως ελάχιστος 
χρόνος ασφάλισης για τη λήψη 
του εφάπαξ βοηθήματος τα 31 
έτη πραγματικής ασφάλισης 
στο ΤΠΑΣ (ασφαλισμένοι στην 
πρώην ΕΧ). Θα πρέπει ακόμα να 
επισημανθεί ότι η απόφαση του 
Ταμείου να μειώσει τον χρόνο 
από τα 31 έτη στα 30 έτη δεν έχει 
ακόμα επικυρωθεί με 
Υπουργική Απόφαση ώστε να 
ισχύει. Προβληματισμό όμως 
δημιουργεί η σκέψη της 
Διοίκησης να εισάγει εξαιρέσεις 
και να μειώσει τον χρόνο 
αναμονής για όλους στα έξι (6) 
έτη και στα τρία (3) για τους 
τρίτεκνους και πολύτεκνους 
από την έξοδο τους από τη 
Σχολή Χωροφυλάκων ή από την 
ημερομηνία εισόδου στη Σχολή 
Ενωμοταρχών. Αυτονόητη όμως 
είναι η εισαγωγή εξαίρεσης και 
άμεσης χορήγησης του εφάπαξ 
σε περιπτώσεις σοβαρής και 
αποδεδειγμένης ασθένειας 
μετόχου ή μελών της 
οικογένειας του.

  ΑΝΑΓΝΩΡΙΣΗ ΧΡΟΝΟΥ 
ΣΧΟΛΗΣ: Αν και έχει περάσει 
σχεδόν χρόνος από τον Νόμο 
που δίνει τη δυνατότητα να 
αναγνωριστεί ο χρόνος της 
φοίτησης στη Σχολή 
Χωροφυλάκων (προ του έτους 
1995) εντούτοις ακόμα δεν έχει 
εκδοθεί η Υπουργική Απόφαση 
προσδιορισμού της 
ασφαλιστικής εισφοράς, οπότε 
αιτήσεις συναδέλφων μας 
στοιβάζονται στο αρμόδιο 

τμήμα του ΤΕΑΠΑΣΑ.
  ΕΦΑΠΑΞ ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗ 

ΕΝΙΣΧΥΣΗ Ν.826/78:  
Συνεχίζεται η σωρεία υποβολής 
αιτήσεων συναδέλφων που 
ευρίσκονται και σε οικονομική 
ένδεια και με σοβαρούς λόγους 
υγείας προκειμένου να λάβουν 
το προβλεπόμενο από το 
καταστατικό εφάπαξ βοήθημα 
για όσους είναι ασφαλισμένοι 
στο Ταμείο της πρώην 
Χωροφυλακής. Αναδεικνύεται 
για μια ακόμα φορά η ένδεια 
και η κατάρρευση του δημόσιου 
συστήματος Υγειονομικής 
Περίθαλψης.

  ΕΠΟΠΤΙΚΗ Δ/ΝΣΗ 
ΤΕΑΠΑΣΑ: Αναγκαία και 
επιβεβλημένη η δημιουργία 
εποπτικής Δ/νσης, στο πρότυπο 
του ΥΕΚΑ, στον Οργανισμό μας 
για το φιλτράρισμα και την  
σύνταξη των Υπουργικών 
Αποφάσεων που απαιτούνται, 
είτε στο Αρχηγείο είτε σε 
απευθείας σύνδεση με τον 
Υπουργό.

  ΜΑΧΙΜΗ ΠΕΝΤΑΕΤΙΑ: 
Παραμένει σε εκκρεμότητα η 
απάντηση – γνωμοδότηση από 
το ΥΕΚΑ που ζήτησε η Δ/νση 
Παροχών του ΤΕΑΠΑΣΑ κατά 
πόσον η χορήγηση των 
επικουρικών και του εφάπαξ 
κατά την συνταξιοδότηση και 
πριν τη συμπλήρωση του 
πέναλτι που επιβάλλει ο Ν. 
3865/2010 είναι σύννομη. Κατά 
την άποψη μας προέτρεξε η 
Διοίκηση να προκαλέσει τέτοια 
γνωμάτευση, εμπλέκοντας τον 
συνυπολογισμό της μάχιμης 
πενταετίας.  
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Μετά από πρωτοβουλία του 
Υπουργού Εθνικής Άμυνας 
και συνυπογραφή του 

Υπουργού Ανάπτυξης κατατέθηκε 
τροπολογία (375/34 29.03.2013) στο 
σχέδιο νόμου του Υπουργείου Ανά-
πτυξης αναφορικά με την διανομή 
μερίσματος από το Μετοχικό Τα-
μείο Στρατού.

Ειδικότερα, σύμφωνα με την εν 
λόγω τροπολογία που αποτελούσε 
πάγιο αίτημα ετών, το Δ.Σ. του Με-
τοχικού Ταμείου Στρατού δύναται, 
κατόπιν έγκρισης του Υπουργού 
Εθνικής Άμυνας, να κατανέμει 
στους μερισματούχους μέρισμα, 
ανά τρίμηνο, από τα καθαρά έσοδα 
της τρέχουσας χρήσης, τα οποία 
προκύπτουν μετά την αφαίρεση 
από το συνολικά έσοδα του Ταμείου 
όλων των υποχρεώσεων αυτού, κα-
θώς και του ποσοστού 20% επί των 
ακαθαρίστων εσόδων και πάντως 
ποσόν όχι μικρότερο των 5.000.000 
Ευρώ, ανά τρίμηνο για την δημιουρ-
γία ταμειακού αποθεματικού.

Με το περιεχόμενο της τροπολο-
γίας αυτής δημιουργούνται οι προ-
ϋποθέσεις και η μελλοντική επιβί-

ωση του ταμείου, καθώς το χρονικό 
διάστημα που μεσολαβεί έως τέλος 
του 2016, θα βοηθήσει αφενός στην 
απρόσκοπτη καταβολή του μερί-
σματος και θα συντελέσει στην δη-
μιουργία αποθεματικού ύψους 
ενός ετησίου διανεμόμενου μερί-
σματος, προκειμένου το έτος 2017 
να εφαρμοστούν πλήρως οι διατά-
ξεις του α.ν. 559/1937 που διέπουν 
την λειτουργία του Ταμείου. 

Λόγω, όμως, του εκπροθέσμου 
της τροπολογίας, τέθηκε ζήτημα 
στην Ολομέλεια αναφορικά με την 
δυνατότητα ψήφισή της από το Σώ-
μα. Για το ζήτημα αυτό από πλευράς 
των κκ. βουλευτών της Ν.Δ. Κυρια-
ζίδη Δημητρίου και Βλαχογιάννη 
Ηλία υπήρξε άμεση αντίδραση και 
η παρέμβασή τους από του Βήμα-
τος της Βουλής, στηρίζοντας το θε-
τικό της προαναφερθείσας τροπο-
λογίας, είχε ως αποτέλεσμα τελικά 
να γίνει αποδεκτή από τον Υπουργό 
Ανάπτυξης και να εισαχθεί προς 
ψήφιση. Η εν λόγω τροπολογία 
υπερψηφίστηκε από την Βουλή, 
όπως μας ενημέρωσαν οι δυο προ-
αναφερόμενοι βουλευτές. 

Προτάσεις που θα υποβλη-
θούν προς τα πιστωτικά 
ιδρύματα, με επιδίωξη την 

ελάφρυνση από το βάρος αποπλη-
ρωμής καταναλωτικών και στεγα-
στικών δανείων, επεξεργάζονται 
τα υπουργεία Δημόσιας Τάξης και 
Προστασίας του Πολίτη και Εθνι-
κής Άμυνας. 

Αυτό προκύπτει από έγγραφο 
του υπουργού Δημόσιας Τάξης και 
Προστασίας του Πολίτη Νίκου 
Δένδια, το οποίο διαβιβάστηκε 
στη Βουλή, σε απάντηση ερώτη-
σης του βουλευτή των ΑΝΕΛ Βασί-
λη Καπερνάρου, για τα ζητήματα 
που απασχολούν το αστυνομικό 
προσωπικό στην περίοδο της κρί-
σης, σύμφωνα με όσα αναφέρο-
νται στα έγγραφα της Ομοσπονδί-
ας μας.

Από την απάντηση του υπουρ-
γού προκύπτει επίσης ότι το Αρ-
χηγείο της Ελληνικής Αστυνομίας 
έχει απευθυνθεί στο Νομικό Συμ-
βούλιο του Κράτους, για τη δυνα-
τότητα ανάκλησης της συναίνε-
σης των αστυνομικών υπαλλήλων 
σχετικά με την παρακράτηση από 

τον μισθό τους των δόσεων, για 
την εξυπηρέτηση στεγαστικών 
δανείων του Ταμείου Παρακατα-
θηκών και Δανείων, του Ταχυδρο-
μικού Ταμιευτηρίου και άλλων 
πιστωτικών ιδρυμάτων και ανα-
μένεται σχετική γνωμοδότηση.

Επίσης, ο υπουργός Δημόσιας 
Τάξης και Προστασίας του Πολί-
τη, ενημερώνει ότι το υπουργείο, 
λαμβάνοντας υπόψη τις επιπτώ-
σεις της ιδιαίτερα δύσκολης οικο-
νομικής συγκυρίας που διέρχεται 
η χώρα, έχει λάβει μέριμνα για την 
προώθηση στο υπουργείο Εθνι-
κής Άμυνας αιτήματος, προκειμέ-
νου να εξεταστεί η δυνατότητα 
σίτισης σε στρατιωτικές λέσχες, 
όπου υπάρχουν, με την καταβολή 
του προβλεπόμενου αντιτίμου, 
των αστυνομικών, των Ειδικών 
Φρουρών, των Συνοριακών Φυλά-
κων, των πολιτικών υπαλλήλων 
της ΕΛΑΣ και των παιδιών αυτών 
που φοιτούν σε ΑΕΙ και ΤΕΙ, στις 
περιπτώσεις που δεν υπάρχει η 
δυνατότητα σίτισής τους σε αστυ-
νομικές ή φοιτητικές λέσχες, κα-
θώς και των αποστράτων.  

Δεν θα λειτουργήσει προς το 
συμφέρον της Υπηρεσίας το 
μέτρο της αύξησης του χρο-

νικού περιορισμού των τριών ετών 
στο οποίο θεμελιώνεται το δικαίωμα 
υποβολής αιτήματος για επαναφορά 
στην ενεργό υπηρεσία των αστυνομι-
κών κατωτέρων βαθμών, σύμφωνα 
με την άποψη της αρμόδιας Διεύθυν-
σης του Αρχηγείου Ελληνικής Αστυ-
νομίας, δεδομένης της «αποστασιο-
ποίησης» του αστυνομικού προσωπι-
κού από τη μάχιμη υπηρεσία, τις 
σχετικές εκπαιδεύσεις και τις απαι-
τήσεις της Υπηρεσίας για μεγάλο 
χρονικό διάστημα. 

Αυτό αναφέρει ο υπουργός Δημό-
σιας Τάξης κ. Νίκος Δένδιας απα-
ντώντας σε σχετική ερώτηση του 
βουλευτή κ. Π. Δήμα, τονίζοντας ότι 
αν συμβεί αυτό ελλοχεύει κίνδυνος, 
αφενός μεν για το ίδιο το προσωπικό 
που επανέρχεται στις συνθήκες της 
μάχιμης υπηρεσίας, αφετέρου δε για 
την εύρυθμη λειτουργία των Υπηρε-
σιών, την προστασία των πολιτών 
και κατ’ επέκταση του δημοσίου 
συμφέροντος.

Σύμφωνα με την συνολική απά-
ντηση του υπουργείου, η επανεξέτα-
ση αξιωματικών που εκτελούν υπη-
ρεσία γραφείου, ρυθμίζονται από το 
άρθρο 10 του π.δ. 24/1997, όπου ορίζε-
ται ότι οι αξιωματικοί μέχρι και το 
βαθμό του αστυνομικού διευθυντή, 
για τους οποίους οι αρμόδιες Υγειο-
νομικές Επιτροπές της Ελληνικής 
Αστυνομίας γνωμάτευσαν ότι είναι 
ανίκανοι για την ενεργό υπηρεσία, 
ικανοί όμως για υπηρεσία γραφείου, 
εφόσον έχουν συμπληρώσει 25 έτη 
πραγματικής υπηρεσίας στο Σώμα, 
παραπέμπονται, κατόπιν διαταγής 
του Υπουργού 4ημόσιας Τάξης και 
Προστασίας του Πολίτη, στο αρμόδιο 
συμβούλιο κρίσεων. Περαιτέρω, το εν 
λόγω συμβούλιο, εκτιμώντας τις 
υπηρεσιακές ανάγκες (σε αξιωματι-
κούς του βαθμού τους), αποφαίνεται 
οριστικά για την παραμονή τους στο 
Σώμα για εκτέλεση υπηρεσίας γρα-
φείου ή για την αποστρατεία τους, 
για λόγους υγείας. Σε περίπτωση που 
οι κρινόμενοι αξιωματικοί δεν έχουν 
συμπληρώσει 25 έτη πραγματικής 
υπηρεσίας, τίθενται στην κατάσταση 

υπηρεσίας γραφείου, χωρίς να απαι-
τείται απόφαση του αρμοδίου συμ-
βουλίου κρίσεων. Επίσης, για κανένα 
λόγο οι αξιωματικοί κρινόμενοι κα-
τάλληλοι για υπηρεσία γραφείου δε 
δύναται να επανέλθουν στην κατά-
σταση της ενεργούς υπηρεσίας.

Για δε τους αστυνομικούς κατωτέ-
ρων βαθμών, εφαρμογής τυγχάνουν 
οι ρυθμίσεις του άρθρου 44 παρ. 6 του 
ν. 3731/2008, σύμφωνα με τις οποίες 
οι αστυνομικοί, οι ειδικοί φρουροί 
και οι συνοριακοί φύλακες της Ελλη-
νικής Αστυνομίας, που κρίνονται 
ανίκανοι για την ενεργό υπηρεσία 
για λόγους υγείας, ικανοί όμως για 
υπηρεσία γραφείου, διατηρούνται 
στην ενέργεια σε θέσεις που συνι-
στώνται με απόφαση του Αρχηγού 
της Ελληνικής Αστυνομίας και κα-
ταργούνται με την αποχώρησή τους 
από την υπηρεσία ή την επάνοδό 
τους στην ενεργό υπηρεσία. Η δε δι-
ατήρηση στην κατάσταση υπηρεσίας 
γραφείου γίνεται με απόφαση του 
Αρχηγού της Ελληνικής Αστυνομίας, 
ύστερα από σύμφωνη γνώμη του οι-
κείου συμβουλίου κρίσεων.

Σημειώνεται δε, ότι οι τιθέμενοι 
στην κατάσταση της υπηρεσίας 
γραφείου διατίθενται μετά από 
γνωμάτευση της Ανώτατης Υγειο-
νομικής Επιτροπής της Ελληνικής 
Αστυνομίας (Α.Υ.Ε.) σε γραφική ή 
άλλη υπηρεσία ανάλογα με τα προ-
σόντα τους και την κατάσταση της 
υγείας τους και δε δύνανται να 
επανέλθουν στην ενεργό υπηρεσία. 
Κατ’ εξαίρεση, οι αστυνομικοί μέ-
χρι το βαθμό του ανθυπαστυνόμου, 
οι συνοριακοί φύλακες και οι ειδι-
κοί φρουροί, εφόσον δεν έχουν συ-
μπληρώσει το 45ο έτος της ηλικίας 
τους, δύνανται, εντός τριών ετών 
από την ημερομηνία που τέθηκαν 
στην κατάσταση της υπηρεσίας 
γραφείου, με αίτησή τους, να ζητή-
σουν την επανεξέτασή τους από 
την Α.Υ.Ε., προκειμένου να γνωμα-
τεύσει για την ικανότητά τους προς 
επαναφορά στην ενεργό υπηρεσία. 
Για την επάνοδό τους στην ενεργό 
υπηρεσία ακολουθείται, αναλόγως, 
η προαναφερόμενη διαδικασία 
που αφορά τη θέση σε υπηρεσία 
γραφείου.

Δεν αλλάζει η τριετία για τους 
εκτελούντες υπηρεσία γραφείου
Αρνητικό το Αρχηγείο για την επανεξέταση του χρονικού περιορισμού που επιβάλλεται σε όσους 
υπηρετούν σε θέσεις γραφείου και επιθυμούν να επιστρέψουν στη μάχιμη υπηρεσία

 την ενίσχυση του δυναμικού 
του αστυνομικού τμήματος των 
Κρεστένων, λόγω των 
αυξημένων αναγκών στο Δήμο 
ανδρίτσαινας-Κρεστένων και 
την εν γένει ενίσχυση της 
αστυνομικής Διεύθυνσης 
Ηλείας, προκειμένου να 
ανταποκριθεί στις αυξημένες 
ανάγκες εν όψει και της 
τουριστικής περιόδου, ζητεί με 
ερώτηση που κατέθεσε στη 
Βουλή προς τον Υπουργό 
Δημοσίας τάξεως και 
προστασίας του πολίτη κ. Ν. 
Δένδια ο Βουλευτής Ηλείας της 
ΝΔ και πρώην Υφυπουργός 
απασχόλησης Γιώργος 
Κοντογιάννης.

 Εύλογη αναστάτωση 
δημιούργησε η απόφαση του 
υπουργού Οικονομικών να 
απομακρύνει από τη Λέσχη 
Αξιωματικών Φρουράς 
Πρέβεζας τους εν ενεργεία και 
απόστρατους των Ενόπλων 
Δυνάμεων και των Σωμάτων 
Ασφαλείας, προκειμένου το 
κτίριο να διατεθεί σε 
υπηρεσίες με ελάχιστο 
προσωπικό. Αυτό αναφέρει ο 
πολιτευτής της Νέας 
Δημοκρατίας κ. Στέργιος 
Γιαννάκης, καλώντας τον 
υπουργό να ανακαλέσει την 
απόφασή του.

 τα προβλήματα των 
αστυνομικών στο νομό Ευβοίας 
είναι πολλά και θέτουν σε 
κίνδυνο την ασφάλεια πολιτών 
και αστυνομικών, τονίζει σε 
ερώτησή του προς τον υπουργό 
Δημόσιας τάξης ο βουλευτής κ. 
μαρκόπουλος. Ειδικότερα, 
αναφέρεται στην ελλειμματική 
δύναμη και στην 
εγκληματικότητα που πλήττει 
την περιοχή, στις μετακινήσεις 
διμοιριών, στην μη κατασκευή 
αστυνομικού μεγάρου στην 
Χαλκίδα (υπάρχει 
παραχωρηθείσα έκταση) που θα 
αποσυμφορήσει την κατάσταση 
και θα απαλλάξει και το Ελληνικό 
Δημόσιο από ετήσιο ενοίκιο της 
τάξης των 135.000 ευρώ κλπ. 

 Ο υπουργός Δημόσιας Τάξης 
απαντώντας σε σχετική 
ερώτηση των βουλευτών κ.κ. 
Α. Δαβάκη (ΝΔ) και Λ. 
Γρηγοράκου (ΠΑΣΟΚ) για τη 
στελέχωση της Α.Δ. Λακωνίας,  
σημειώνει ότι οι υπηρεσίες 
ενισχύθηκαν το 2012 μέσω και 
των συμπληρωματικών 
μεταθέσεων, ενώ φέτος θα 
καταβληθεί προσπάθεια να 
ενισχυθούν περαιτέρω με 
νέους αστυφύλακες.

Ερωτήσεις  
ερωτήσεις  
ερωτήσεις

Ανά τρίμηνο το μέρισμα  
στους δικαιούχους του ΜΤΣ
Με θετική τροπολογία για το ΜΤΣ,  
ικανοποιείται πάγιο αίτημά μας

Προτάσεις για τα δάνεια  
και τις λέσχες
Ο υπουργός Δημόσιας Τάξης ενημέρωσε  
τη Βουλή
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ΣυΝΑΝΤήΣΕιΣ  
ΜΕ ΤΟΠιΚΟυΣ 
ΠΑρΑΓΟΝΤΕΣ  
ΕιχΕ ΤΟ ΣωΜΑΤΕιΟ 
ΑΣΤυΝΟΜιΚωΝ 
υΠΑΛΛήΛωΝ ΔρΑΜΑΣ.
στις 11-04-2013 ο πρόεδρος  
κ. απόστολος πιτσικόγλου και 
ο γενικός γραμματέας κ. 
βασίλειος Ζλάτος του 
σωματείου αστυνομικών 
Υπαλλήλων Ν. Δράμας, 
επισκέφθηκαν τον Δήμαρχο 
Δοξάτου κ. Χατζηλαζάρου 
αναστάσιο και συζήτησαν τα 
προβλήματα αστυνόμευσης 
που αντιμετωπίζει ο Δήμος. ο 
κ. Χατζηλαζάρου  επικρότησε 
την πρωτοβουλία του Δ.σ. και 
δεσμεύτηκε να του 
αποστείλει εγγράφως τα 
προβλήματα της περιοχής 
που χρήζουν άμεσης 
αντιμετώπισης. Επίσης, στις 
15 απριλίου, μέλη του 
προεδρείου συναντήθηκαν με 
τον πρόεδρο του 
Επιμελητηρίου Δράμας κ. 
στέφανο γεωργιάδη, καθώς 
και με τον δήμαρχο 
προσοτσάνης κ. Άγγελο 
λυσσελή, αναζητώντας 
τρόπους βελτίωσης της 
αστυνόμευσης.

ΖήΤΟυΝ ΠιΣω  
ΤΑ ΟΔΟιΠΟριΚΑ!
 Η Ένωση αστυνομικών Χίου, 
καταγγέλλει ότι κατά την 
ενταλματοποίηση των 
οδοιπορικών εξόδων του 
προσωπικού της α.Δ. Χίου των 
παρελθόντων ετών (2009 έως 
2011), περικόπτονται τα 
χρηματικά ποσά που αφορούν 
τις διημερεύσεις σε 
ξενοδοχεία των συναδέλφων 
μας, κι ενώ εκτέλεσαν εκτός 
έδρας Υπηρεσία σε 
μεταγωγές, ζητείται από τον 
επικεφαλής των 
πραγματοποιηθέντων 
μεταγωγών η επιστροφή των 
χρημάτων που του είχαν 
καταβληθεί (συνολικά 
2.621,86 €)!
Η ομοσπονδία έλαβε γνώση 
του θέματος και ζήτησε 
εγγράφως από την Ηγεσία να 
φροντίσει για τη διασφάλιση 
των χρημάτων που 
καταβλήθηκαν στον 
συνάδελφό μας, χωρίς 
περικοπές και εκπτώσεις. «Για 
μια ακόμη φορά 
διαπιστώνεται, πέραν των 
άλλων, ότι η ανωτέρω τακτική 
της αναδρομικής εφαρμογής 
των νόμων που διέπουν τα 
οδοιπορικά έξοδα εγκυμονεί 
πλείστους κινδύνους 
απώλειας χρημάτων των 
δικαιούχων συναδέλφων», 
τονίζεται στο σχετικό 
έγγραφο. 

Τα τεράστια προβλήματα που 
αντιμετωπίζουν οι συνάδελφοι 
της Συνδικαλιστικής Ένωσης 

Αστυνομικών Υπαλλήλων Αλε-
ξανδρούπολης, αναγνωρίστηκαν 
από όλους τους ομιλητές, κατά τη δι-
άρκεια της ετήσιας Γενικής Συνέλευ-
σης που πραγματοποιήθηκε στις 22 
Φεβρουάριου 2013 σε κεντρικό ξενο-
δοχείο της  Αλεξανδρούπολης.

Τη Συνέλευση τίμησαν με την πα-
ρουσία τους ο Πρόεδρος της Πανελ-
λήνιας Ομοσπονδίας Αστυνομικών 
Υπαλλήλων κ. Φωτόπουλος Χρή-
στος, η Αντινομάρχης της περιφερει-
ακής ενότητας Έβρου κ. Νικολάου 
Γεωργία, ο Πρόεδρος του Εργατοϋ-

παλληλικού  Κέντρου Π.Ε.  Έβρου κ.  
Γκικούδης Απόστολος, ο Πρόεδρος 
του Νομαρχιακού τμήματος της ΑΔΕ-
ΔΥ κ. Κουκάκης Δημήτριος, πρόε-
δροι Ενώσεων των Σωμάτων Ασφα-
λείας, ο Αστυνομικός Διευθυντής 
Αλεξανδρούπολης Ταξίαρχος κ. 
Τσουκνάδης Ιωακείμ και άλλοι.

Στη συνέλευση παρευρέθηκε ο Αν-
θυπαστυνόμος κ. Πανταζής Βασί-
λειος της Δ/νσης Οικονομικού του 
Αρχηγείου της Ελληνικής Αστυνομί-
ας  για να ενημερώσει τα μέλη Ένω-
σης για θέματα οικονομικά και 
ασφαλιστικά.

Η έναρξη των εργασιών άρχισε με 
την ψηφοφορία για την ανάδειξη 

του Προεδρείου της Γενικής Συνέ-
λευσης και συνεχίστηκε με τον διοι-
κητικό απολογισμό από τον Γεν. 
Γραμματέα κ. Τσιακίρη Δημήτριο 
και τον οικονομικό απολογισμό από 
τον ταμία κ. Τουφάκη Χρήστο. Στη 
συνέχεια απηύθυνε χαιρετισμό ο 
Πρόεδρος της  Ένωσης κ. Χατζηα-
ναγνώστου Κωνσταντίνος ο οποί-
ος ανέδειξε όλα τα προβλήματα που 
απασχολούν τους αστυνομικούς της 
Αλεξανδρούπολης τόσο σε τοπικό 
όσο και σε πανελλαδικό επίπεδο. 
Αμέσως μετά το λόγο πήρε ο πρόε-
δρος της ΠΟΑΣΥ κ. Φωτόπουλος και 
ενημέρωσε τη Γενικής Συνέλευση 
για τις τελευταίες εξελίξεις  που 

αφορούν προβλήματα τα οποία 
απασχολούν τους αστυνομικούς.   

Σύντομο χαιρετισμό απηύθυναν 
όλοι οι προσκεκλημένοι αναγνωρίζο-
ντας ταυτόχρονα το τεράστιο μέγεθος 
των προβλημάτων που αντιμετωπί-
ζουν οι αστυνομικοί της Α.Δ. Αλεξαν-
δρούπολης, τα οποί βέβαια δεν διαφέ-
ρουν από των υπολοίπων  συμπολιτών  
μας.  Το σώμα της Γενικής Συνέλευσης 
ενέκρινε ομόφωνα  τον διοικητικό και 
οικονομικό απολογισμό,  καθώς επί-
σης  το ψήφισμα με αποδέκτες τους 
βουλευτές της Π.Ε. Έβρου, τον Υπουρ-
γό Δημόσιας Τάξης και Προστασίας 
του Πολίτη, καθώς και τον Αρχηγό της 
Ελληνικής Αστυνομίας.

Τεράστιος όγκος προβλημάτων 
στην Αλεξανδρούπολη

ή ΜΕΤΑΓωΓή  
ΔΕΝ ΕιΝΑι ...ΠΕριΠΑΤΟΣ
Να ασκούν τα καθήκοντα για τα 
οποία διατίθενται οι αστυνομικοί 
στο Ειρηνοδικείο Ηρακλείου, ση-
μειώνει η Ένωση αστυνομικών 
Ηρακλείου σε έγγραφό της προς 
τον α.Δ. Ηρακλείου ταξίαρχο κ. 
Μιχαήλ καραμαλάκη, με αφορμή 
καταγγελίες συναδέλφων.οι 
αστυνομικοί είναι αναγκασμένοι 
να συνοδεύουν εκτός κτιρίου και 
σε απόσταση περίπου 600 μέ-
τρων τους καταδικασθέντες για 
να εξοφλήσουν την ποινή του ς 
αφού ο ταμίας δεν μπορεί να βρί-
σκεται στο κτίριο που συνεδριά-
ζει το δικαστήριο. συνήθως όμως 
πρόκειται για έναν μόνο αστυνο-
μικό του τμήματος μεταγωγών, 
με ό,τι αυτό συνεπάγεται.Επίσης, 
το σωματείο ζητά να ενισχυθεί η 
α.Δ. Ηρακλείου τους θερινούς 
μήνες  για να αντεπεξέλθει στις 
αυξημένες ανάγκες που επιφέ-
ρει κάθε χρόνο η τουριστική κίνη-
ση στην περιοχή. Η αστυνομική 
δύναμη έχει μειωθεί κατά 10% 
το 2012, σημειώνει το σωματείο.

ΚΑι ΑΠΟ ΑΛΛΟυΣ 
ΦΟρΕιΣ Οι ΕΠιΔΟΣΕιΣ 
ΔιΚΟΓρΑΦωΝ
με την προϊσταμένη της Εισαγ-
γελίας πέλλας κ. σμυρλή, συνα-
ντήθηκαν ο πρόεδρος της Ένω-
σης αστυνομικών πέλλας κ. 
ανδρέας σπυρίδης, ο γραμματέ-
ας κ. τροχίδης Χρήστος και ο 
ταμίας κ. σεραφείμ παπαδόπου-
λος προκειμένου να δοθεί λύση 
στα προβλήματα με τις επιδό-
σεις δικογράφων. Έγινε ενημέ-
ρωση για τη λειψανδρία που μα-
στίζει τις υπηρεσίες, εξαιτίας και 
των αποσπάσεων στον Έβρο και 
δόθηκε εκ μέρους της η διαβε-
βαίωση ότι οι επιδόσεις θα γίνο-
νται και από άλλους φορείς.

Με την παρουσία του 
προέδρου της ΠΟΑΣΥ κ. 
Χρήστου Φωτόπουλου 

και του αντιπροέδρου 
Οικονομικών κ. Αντώνη 
Ζαχαριουδάκη, έγινε η 
συνέλευση των μελών της 
Ένωσης Αστυνομικών 
Ακαρνανίας στις 9 Απριλίου 2013 
στο Αγρίνιο. Όπως έγραψε ο 
τοπικός τύπος, μεταφέρθηκαν σ’ 
αυτόν τα προβλήματα των 
υπηρεσιών της Ακαρνανίας και 
συζητήθηκαν θέματα όπως τα 
συνταξιοδοτικά, μισθολογικά, 
φορολογικά και θέματα 
εκπαίδευσης. Τα τρία τελευταία 
χρόνια οι δείκτες της 
εγκληματικότητας στην Ελλάδα 
παρουσιάζουν μεγάλη αύξηση σε 
σύγκριση με τα υπόλοιπα κράτη 
– μέλη της Ε.Ε. 

Ως συνέχεια του θέματος της 
αύξησης της εγκληματικότητας 
το Δ.Σ. των αστυνομικών 
υπαλλήλων σχεδιάζει την 
διοργάνωση ημερίδας με σκοπό 
να γνωστοποιήσει και να 
αναδείξει όλες τις πτυχές της 
επικίνδυνης αστυνομικής 
καθημερινότητας.Ο πρόεδρος 
της Ένωσης αστυνομικών 
υπαλλήλων Ακαρνανίας κ. 
Δημήτρης Ρούσης δήλωσε στο 
www.sinidisi.gr: «Εργαζόμαστε 
για μια αστυνομία σύγχρονη, 
δημοκρατική, για έγκυρη, 
έγκαιρη και συστηματική 
ενημέρωση των αστυνομικών, 
για αστυνομία που σέβεται και 
προστατεύει τον πολίτη μέσα σε 
κλίμα αλληλοσεβασμού και 
εμπιστοσύνης. Εργαζόμαστε για 
την αξιοπρεπή διαβίωση των 
αστυνομικών υπαλλήλων και 
των οικογενειών τους».  

Εργαζόμαστε για μια αστυνομία 
σύγχρονη και δημοκρατική
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Τ ην Τετάρτη, 3 Απριλίου 2013, 
αντιπροσωπεία της Πανελ-
λήνιας Ομοσπονδίας Αστυ-

νομικών Υπαλλήλων με επικεφα-
λής τον πρόεδρο του Διοικητικού 
Συμβουλίου αυτής κ. Μιχάλη Τολί-
κα και αποτελούμενη από τον ανα-
πληρωτή Ταμία και πρόεδρο της 
Συνδικαλιστικής  Κίνησης Αστυνο-
μικών Ξάνθης  κ. Κώστα Μαλικό-
πουλο,  το μέλος του Δ.Σ. και πρόε-
δρο της Συνδικαλιστικής Ένωσης 
Αστυνομικών Υπαλλήλων Ορεστι-
άδας κ. Παντελή Δημούτση, το μέ-
λος του Δ.Σ. και πρόεδρο της  Ένω-
σης Αστυνομικών Υπαλλήλων Ρο-
δόπης κ. Σταυρούλα Τζατζανά, 
καθώς και από τον πρόεδρο και 
γενικό γραμματέα της  Συνδικαλι-
στικής  Ένωσης Αστυνομικών 
Υπαλλήλων Αλεξανδρούπολης κ. 
Κώστα Χατζηαναγνώστου και κ. 
Δημήτρη Τσιακίρη, τον πρόεδρο 
και γενικό γραμματέα της  Ένωσης 
Αστυνομικών Υπαλλήλων Ημαθίας 
κ. Απόστολο Μούρτη και κ. Κώ-
στα Κωστούλη, τον πρόεδρο της  
Ένωσης Αστυνομικών Υπαλλήλων 
Καστοριάς  κ. Θωμά Νάτση, τον 
πρόεδρο και το μέλος του Δ.Σ. της 
Ένωσης Αστυνομικών Υπαλλήλων 
Φλώρινας κ. Γιάννη Μουρατίδη 
και κ. Γιάννη Λουλατζή, στα πλαί-
σια της συνέχισης  των επιχειρήσε-
ων  «ΑΣΠΙΔΑ» και «ΞΕΝΙΟΣ ΖΕΥΣ» 
συναντήθηκε με τον Γενικό Αστυ-
νομικό Διευθυντή της Περιφέρειας  
Ανατολικής Μακεδονίας και Θρά-
κης Υποστράτηγο κ. Γεώργιο Σα-
λαμάγκα και συζήτησε όλα τα θέ-
ματα που απασχολούν τους συνα-
δέλφους,  τόσο τους αποσπασμέ-
νους όσο και τους μόνιμους,  των 
Υπηρεσιών των Τμημάτων  Συνορι-
ακής Φύλαξης, των Υ.Φ.Ε.Κ.Α.  Κο-
μοτηνής και  Ξάνθης καθώς και του 
Ε.Χ.Π.Α. και του ΚΕ.Π.Υ. Φυλακίου 
στον Έβρο.

Η συνάντηση διήρκησε δύο ώρες. 
Χαρακτηρίστηκε δε και από τις δύο 
πλευρές ιδιαίτερα εποικοδομητική. 

Από πλευράς μας, του θέσαμε όλα τα 
διαπιστωμένα προβλήματα με προ-
μετωπίδα αυτά της υγιεινής και  
ασφάλειας στους χώρους εργασίας. 
Του ζητήσαμε να προβεί σε όλες τις 
απαραίτητες ενέργειες για την άμε-
ση απομάκρυνση των ποινικών κρα-
τουμένων από τα Τμήματα Συνορια-
κής Φύλαξης και του Ε.Χ.Π.Α.  Φυ-
λακίου και την μεταφορά τους στα 
σωφρονιστικά καταστήματα. Τονί-
σαμε τον κίνδυνο ζωής στον οποίο 
εκτίθενται οι συνάδελφοί μας που 
εκτελούν υπηρεσία στα Κ.Φ.Α Κομο-
τηνής και Ξάνθης, εξαιτίας της ακα-
ταλληλότητας των κτιριακών εγκα-
ταστάσεων, καθόσον ουδόλως πλη-
ρούν τις προϋποθέσεις τεχνικών 
χαρακτηριστικών ασφάλειας κτιρί-
ων αστυνομικών κρατητηρίων, αλλά 
και την έλλειψη απαραίτητων για τη 
διασφάλιση υγειονομικής ασφάλει-
ας των συναδέλφων μας, προβλεπο-
μένων  μέτρων (προληπτικές υγειο-
νομικές εξετάσεις των κρατουμένων 
αλλοδαπών πριν τον εγκλεισμό 
τους, προληπτικές υγειονομικές 
εξετάσεις των συναδέλφων που 
υπηρετούν εκεί, ενημέρωση των συ-
ναδέλφων από ιατρούς του ΚΕΛ-
ΠΝΟ, ανά τακτά χρονικά διαστήμα-
τα, για τα μέτρα πρόληψης που θα 
πρέπει να λαμβάνουν κατά την εκτέ-

λεση της υπηρεσίας τους ώστε να 
αποφευχθεί κίνδυνος μετάδοσης σ’ 
αυτούς τυχόν μολυσματικών ασθε-
νειών, εφοδιασμός τους με κατάλλη-
λο υγειονομικό υλικό για την προ-
στασία της υγείας τους, εμβολια-
σμός των συναδέλφων εφόσον αυτό 
κρίνεται απαραίτητο από τους ια-
τρούς του ΚΕΕΛΠΝΟ ή από τους ια-
τρούς της Υπηρεσίας). Του ζητήσα-
με, επίσης, την συμβολή του για την 
καλύτερη αξιοποίηση των υποδο-
μών  του ΚΕΕΛΠΝΟ τόσο ως προς 
τις παρεχόμενες υπηρεσίες υγείας 
προς τους κρατουμένους,  την μετα-
φορά τους  προς τα κέντρα Υγείας 
και Νοσηλευτικά Ιδρύματα με ασθε-
νοφόρα και όχι με περιπολικά.

Να δοθούν οδηγίες
Ζητήσαμε επίσης από τον κ. Γενικό 
να δώσει οδηγίες προς τους Αξιωμα-
τικούς χωρίς να υπάρχουν παρενέρ-
γειες σε ότι αφορά την πειθαρχία και 
συνοχή, ώστε να συμπεριφέρονται 
στους υφισταμένους τους όχι ως 
«μπαμπούλες» με απειλές  για λήψη 
πειθαρχικών μέτρων εναντίον τους 
ιδίως σε ήσσονος σημασίας πειθαρ-
χικά παραπτώματα αλλά με αξιοκρα-
τία, δικαιοσύνη  και κυρίως ως συ-
νεργάτες σεβόμενοι ο ένας τον άλλον 
λαμβάνοντας υπόψη και τα δικά τους 

λάθη και πειθαρχικά παραπτώματα 
αλλά κυρίως την ψυχολογική κατά-
σταση όλων αυτή την εποχή. 

Ακόμη ζητήσαμε να προτείνει την 
μείωση της ενισχυτικής  δύναμης 
στην περιοχή του Έβρου και πλήρω-
ση των όλων κενών οργανικών θέσε-
ων των υπηρεσιών των Αστυνομι-
κών Διευθύνσεων της Θράκης, δε-
δομένου ότι η Περιφερειακή Ενότη-
τα Έβρου αποτελεί την κύρια πύλη 
εισόδου παράνομων μεταναστών 
στην χώρα μας  και ήδη νομοθετή-
θηκε η ίδρυση Υ.Φ.Ε.Κ.Α. στις Αστυ-
νομικές Διευθύνσεις Ροδόπης και 
Ξάνθης. Το πρόβλημα της εισόδου 
παράνομων μεταναστών αποτελεί 
διαχρονικό πρόβλημα και δεν μπο-
ρεί να  αντιμετωπιστεί με πρόσκαι-
ρες λύσεις. Η μόνιμη  λύση αυτού 
είναι μονόδρομος και μπορεί να επι-
τευχθεί μόνο με την πλήρωση όλων 
των κενών οργανικών θέσεων αστυ-
νομικού προσωπικού των Αστυνομι-
κών Διευθύνσεων της Θράκης, ώστε 
και να μην λειτουργεί αυτό σε βάρος 
της τοπικής αστυνόμευσης και 
ασφάλειας των κατοίκων της περιο-
χής, αλλά και να πάψει η ταλαιπω-
ρία των συναδέλφων άλλων Αστυνο-
μικών Διευθύνσεων που από τον 
Αύγουστο 2013 ενισχύουν την περι-
οχή με αλλεπάλληλες αποσπάσεις.

Επίσης ζητήσαμε την παρέμβασή 
του σε κεντρικό επίπεδο για την 
ανανέωση του στόλου οχημάτων μέ-
σω των προγραμμάτων του ΕΣΠΑ, 
αλλά και την επισκευή του μεγάλου 
αριθμού οχημάτων που βρίσκονται 
ακινητοποιημένα στα Τμήματα Συ-
νοριακής Φύλαξης όσο και την αντι-
κατάσταση των αλεξίσφαιρων γιλέ-
κων που έχουν λήξει.

Από πλευράς του ο κ. Γενικός, δε-
σμεύτηκε ότι θα κάνει ό,τι είναι δυ-
νατόν στο μέτρο των δυνατοτήτων 
του για την επίλυση των προβλημά-
των, μας πρότεινε δε οι συναντήσεις 
μας να είναι πιο τακτικές.

Από πλευράς μας,  του δηλώσαμε 
ότι επιθυμούμε την συνεργασία με 

την Διοίκηση για την οποία είναι 
υποχρεωμένες και οι δύο πλευρές 
εκ του θεσμικού τους ρόλου, αλλά 
ταυτόχρονα θα παρακολουθούμε 
και τα θέματα ως προς την τήρηση 
των δεσμεύσεών του για την επίλυ-
σή τους.

Στις περιπολίες
Στη συνέχεια η αντιπροσωπεία επι-
σκέφθηκε τα Κ.Φ.Α.  Κομοτηνής και 
Ξάνθης  και είχε συναντήσεις τόσο 
με τους διοικούντες όσο και με τους 
συναδέλφους που εργάζονται εκεί 
καθώς και με το ιατρικό και νοση-
λευτικό προσωπικό.Επίσης επισκέ-
φθηκε  και συναντήθηκε  με τους 
συναδέλφους, αποσπασμένους και 
μόνιμους, που εργάζονται στις υπη-
ρεσίες Συνοριακής Φύλαξης των δύο 
Αστυνομικών Διευθύνσεων του 
Έβρου, (Φέρες, Τυχερό, Σουφλί, Ορε-
στιάδα, Διδυμότειχο).

Τέλος, όπως τονίζουν με κοινή 
ανακοίνωσή τους οι συμμετέχοντες 
στην περιοδεία συνδικαλιστές, ευ-
χόμαστε  σε όλους τους συναδέλ-
φους,  αποσπασμένους και μόνι-
μους,  καλή δύναμη στα δύσκολα 
καθήκοντα που καλούνται να εκτε-
λέσουν, δηλώνοντάς τους ότι τόσο 
η Ομοσπονδία, αλλά και τα Σωμα-
τεία είναι συνεχώς δίπλα τους, θα 
προσπαθούν ώστε να δίνονται λύ-
σεις όπου είναι δυνατόν τόσο σε 
μικρά όσο και σε μεγάλα προβλή-
ματά  τους. Τους καλούμε δε, να εί-
ναι ιδιαίτερα προσεκτικοί και τυπι-
κοί κατά την εκτέλεση των καθηκό-
ντων τους καθώς ελλοχεύουν πάρα 
πολλοί κίνδυνοι για να βρεθούν 
εκτεθειμένοι και το κυριότερο πέ-
ραν της δεδομένης στήριξης  που 
ευνόητο είναι ότι θα έχουν από το 
Συνδικάτο, θα έχουν να αντιμετωπί-
σουν την αναλγησία της Ηγεσίας,  η 
οποία δυστυχώς έχει χάσει την επα-
φή με τους αστυνομικούς και δεν 
εννοεί να αντιληφθεί την υπάρχου-
σα κατάσταση και το μέγεθος των 
προβλημάτων. 

Οδοιπορικό στον Έβρο,  
αυτοψία στα προβλήματα
Κλιμάκιο της ΠΟΑΣΥ κοντά στους αποσπασμένους συναδέλφους
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Πραγματοποιήθηκε στις 27-3-
2013 κοινή συνάντηση του 
Προεδρείου της Ομοσπονδί-

ας με τους εκπροσώπους των Πρω-
τοβαθμίων Ενώσεων, που αντιμετω-
πίζουν προβλήματα στις περιοχές 
τους εξαιτίας των συνεχιζόμενων 
αποσπάσεων με στόχο τη φρούρηση 
των Κέντρων Φύλαξης Μεταναστών 
και την αστυνόμευση των συνόρων 
στον Έβρο.

Κατά τη συνάντηση αυτή αναλύθη-
καν όλα τα προβλήματα, ιεραρχήθηκαν 
και αποφασίστηκε να τεθούν άμεσα 
στην Ηγεσία προκειμένου να δοθούν οι 
δέουσες απαντήσεις με χρονοδιάγραμ-
μα την 30-03-2013. Ειδικότερα, τα προ-
βλήματα που κυριάρχησαν ήταν:

- Η μείωση της δύναμης των μετακι-
νουμένων συναδέλφων στα πλαίσια 
της επιχείρησης «ΑΣΠΙΔΑ» στον Έβρο 
και η προτίμηση σε πρώτη προτεραιό-
τητα εκείνων που επιθυμούν να απο-
σπασθούν με έγκαιρη έκδοση σχετικής 
διαταγής.

- Η στελέχωση από μόνιμη δύναμη 
της φρουράς των Κέντρων Φύλαξης 
Μεταναστών με έκτακτες μεταθέσεις 
σύμφωνα με το οργανόγραμμά τους 
και η κάλυψη των κενών οργανικών 
θέσεων σε όλες τις Αστυνομικές Διευ-
θύνσεις που λειτουργούν Κέντρα Με-
ταναστών. 

- Η έγκαιρη προκαταβολή – εξόφλη-
ση των οδοιπορικών και η διασφάλισή 
τους.

- Η μη τήρηση των όρων υγιεινής 
και ασφάλειας στους χώρους κράτη-
σης.

- Ο έγκαιρος προγραμματισμός 
των αποσπάσεων ώστε να μην υπάρ-
χουν αιφνιδιασμοί και ανατροπές 
στον προγραμματισμό των υπηρεσι-
ών και των συναδέλφων που μετα-
κινούνται και η αντιμετώπιση των 
δυσλειτουργιών που προκαλούνται 
στις Διευθύνσεις από τις οποίες 
αποσπώνται ή προέρχονται οι απο-
σπασμένοι.

Μετά από αίτημά μας ακολούθησε 
συνάντηση με τον Αρχηγό της ΕΛ.
ΑΣ. Αντιστράτηγο κ. Νικόλαο Παπα-
γιαννόπουλο, παρουσία του Υπαρ-
χηγού, Αντιστράτηγου κ. Αδαμάντι-
ου Σταματάκη, του Επιτελάρχη Αντι-
στρατήγου κ. Σπύρου Παπασπύρου 
και της Διευθύντριας της Διεύθυν-

σης Οικονομικών, Ταξιάρχου κ. Ιω-
άννας Συνοδινού, στους οποίους 
αναπτύχθηκαν τα προαναφερόμενα 
προβλήματα που χρήζουν άμεσης 
αντιμετώπισης.

Δεσμεύσεις
 Ο κ. Αρχηγός αναγνώρισε από την 
πλευρά του την ύπαρξη των προ-
βλημάτων που του τέθηκαν και δε-
σμεύτηκε ότι:

1) Θα υπάρξει επανεκτίμηση του 
επιχειρησιακού σχεδίου για την 
αστυνόμευση των συνόρων και ανά-
λογα θα αποφασισθεί αν μειωθεί ή 
όχι ο αριθμός των αποσπασθέντων, 
ενώ για το αίτημα να προτιμώνται 
καταρχήν όσοι επιθυμούν να μετα-
κινηθούν προσωρινά το δέχτηκε 
πλην όμως, απάντησε ότι αυτό δεν 
μπορεί να γίνει σε βάρος των ήδη 

συγκροτημένων αστυνομικών μο-
νάδων (ΔΙΑΣ, ΥΑΤ, ΥΜΕΤ, ΔΕΛΤΑ).

2) Η στελέχωση των Κέντρων Φύ-
λαξης δρομολογείται με την προκή-
ρυξη διαγωνισμού, σύμφωνα με την 
κείμενη νομοθεσία το επόμενο χρο-
νικό διάστημα, ώστε να εξοικονο-
μηθεί δύναμη, που θα καλύπτει τα 
οργανικά κενά των υπηρεσιών.

3) Θα υπάρξει διασφάλιση όλων 
των εκτός έδρας οδοιπορικών και η 
εξόφλησή τους θα αρχίσει από αύ-
ριο Παρασκευή 29 Μαρτίου 2013.

4) Για τους όρους υγιεινής και 
ασφάλειας δεσμεύτηκε ότι θα συ-
γκροτηθεί άμεσα Επιτροπή η οποία 
θα συγκεντρώσει τις αναφορές των 
Υπηρεσιών που αντιμετωπίζουν 
προβλήματα ώστε να διασφαλι-
στούν και να εγκριθούν τα απαραί-
τητα κονδύλια με στόχο τη βελτίω-
ση των όρων που προβλέπονται 
από το Π.Δ. 48/2008 τόσο στα Κέ-
ντρα Φύλαξης Μεταναστών όσο και 
στα αστυνομικά κρατητήρια.

5) Τέλος τόνισε ότι το ζήτημα της 
αντιμετώπισης της λαθρομετανά-
στευσης εξακολουθεί να αποτελεί 
εθνική υπόθεση και προτεραιότητα 
για την Ελληνική Αστυνομία.

Κατόπιν όλων αυτών, η Ομο-
σπονδία κάλεσε τα μέλη της να τε-
λούν σε επαγρύπνηση και αγωνι-
στική ετοιμότητα, αναμένοντας την 
υλοποίηση των δεσμεύσεων της 
ηγεσίας.

Παραγωγική παρέμβαση  
του συνδικάτου
Διαρκές το ενδιαφέρον των συνδικαλιστών για την επίλυση των προβλημάτων  
που προκαλούν οι αποσπάσεις στον Έβρο

ΠαΝΟΣ καμμέΝΟΣ:

Να καταθέσω 
μάρτυρας

Με τον πρόεδρο των 
Ανεξάρτητων Ελλήνων κ. 
Πάνο Καμμένο, ο οποίος 
βρέθηκε συναντήθηκε η 
Συνδικαλιστική Ένωση 
Αστυνομικών 
Αλεξανδρούπολης.

 Όπως ανακοίνωσε το 
σωματείο, ο κ. Καμμένος 
έδειξε να γνωρίζει ιδιαίτερα 
καλά τόσο τα προβλήματα 
των αστυνομικών γενικά,  όσο 
και αυτά σε τοπικό επίπεδο 
και δη αυτά των συναδέλφων 
που ασχολούνται με την 
πάταξη της 
λαθρομετανάστευσης.

Επιπλέον μας διαβεβαίωσε 
ότι θα είναι κοντά μας όποτε 
τον χρειαστούμε και  ότι 
επιθυμεί να καταθέσει ως  
μάρτυρας υπεράσπισης των 
συναδέλφων που 
εμπλέκονται στην απόδραση 
κρατουμένων από τα 
κρατητήρια του Τ.Σ.Φ. Φερών. 
«Είναι αδιανόητο να 
λειτουργεί κτήριο 
Αστυνομικής Υπηρεσίας  
χωρίς αυτό να έχει 
παραληφθεί από το Ελληνικό 
Δημόσιο», μας είπε 
χαρακτηριστικά.

Κατά την συνάντηση 
παραβρέθηκε και συμμετείχε 
ο βουλευτής Έβρου των 
Ανεξαρτήτων Ελλήνων κ. 
Μαρίνος Ουζουνίδης, ο 
οποίος από την  πλευρά του 
μας δήλωσε για μια ακόμη 
φορά την στήριξη του στα 
προβλήματα που ταλανίζουν 
τον κλάδο μας τόσο σε τοπικό 
όσο και σε πανελλαδικό 
επίπεδο.

Το Δ.Σ. της Ένωσης 
πραγματοποίησε επίσης 
σειρά συναντήσεων με  την 
τοπική φυσική ηγεσία και 
ειδικότερα μετά από έκτακτο 
Διοικητικό Συμβούλιο 
συναντήθηκε με τον 
Αστυνομικό Διευθυντή 
Αλεξανδρούπολης Ταξίαρχο 
κ. Ιωακείμ Τσουκνάδη και 
με τον Γενικό Αστυνομικό 
Διευθυντή Ανατολικής 
Μακεδονίας και 
Θράκης Υποστράτηγο κ. 
Γεώργιο Σαλαμάγκα.

Στιγμιότυπο από την ενημερωτική συνάντηση 
αντιπροσωπειών των Δ.σ. των συνδικαλιστικών 
Ενώσεων αστυνομικών Υπαλλήλων 
αλεξανδρούπολης και ορεστιάδας με τον 
υπουργό Δημόσιας τάξης και προστασίας του 
πολίτη κ. Νικολάου Δένδια, ο οποίος 
επισκέφτηκε την 12/04/2013 την περιοχή του 
Έβρου. οι αντιπροσωπείες αποτελούνταν από 
τους προέδρους κ. Κώστα Χατζηαναγνώστου  και 
παντελή Δημούτση, τον αντιπρόεδρο της  σΕαΥ 
ορεστιάδας κ. Ηλία ακίδη, τους γενικούς 
γραμματείς κ. Δημήτρη τσιακίρη και Βασίλη 
τζιαμπαζάκη,  τον αναπλ. Γεν. Γραμματέα της 
σΕαΥ ορεστιάδας κ. Ζαχαρία Βουλοτάκη και το 

μέλος του Δ. σ. της σΕαΥ ορεστιάδας κ. Γεώργιο 
Ζησάκη. 
στον κ. υπουργό εκτέθηκαν τα κοινά 
προβλήματα που αντιμετωπίζουν στο σύνολο  
τους οι αστυνομικοί που υπηρετούν στον Έβρο, 
αλλά και τα ιδιαίτερα προβλήματα της κάθε 
αστυνομικής Διεύθυνσης ξεχωριστά και 
κατατέθηκαν προτάσεις προς την κατεύθυνση 
της επίλυσής των με σκοπό την 
αποτελεσματικότερη εκτέλεση της αποστολής 
μας, την επίτευξη των στόχων της Υπηρεσίας και 
την εδραίωση του αισθήματος ασφαλείας των 
πολιτών  και την ανύψωση του ηθικού των 
συναδέλφων μας. τονίστηκε επίσης στον κ 

υπουργό ότι οι αστυνομικοί υπάλληλοι θα πρέπει 
πλέον να εκπροσωπούνται από ενιαίο 
συνδικαλιστικό φορέα.
από την πλευρά του ο κ. Υπουργός μας εξέφρασε 
τη ευαρέσκεια του για τα αποτελέσματα από την 
επιχείρηση ασπιΔα και μας εξουσιοδότησε ώστε 
να μεταφέρουμε τα συγχαρητήρια του σε όλους 
τους συναδέλφους που συνέδραμαν ώστε να 
έχουμε αυτό το αποτέλεσμα. Επίσης, μας 
δήλωσε ότι θα γίνει προσπάθεια ώστε να λυθεί 
το θέμα των αποσπάσεων στον Έβρο με μόνιμη 
σταθερή δύναμη (υλοποίηση της πρότασής μας) 
και πιθανότατα το επόμενο τρίμηνο των 
αποσπάσεων να είναι το τελευταίο.
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Διαρκής προβολή 
των προβλήματων
στα πλαίσια των αποφάσεων 
που έλαβε πρόσφατα, η 
Γενική συνέλευση της 
Ένωσης αστυνομικών 
Φθιώτιδας και με αφορμή 
τις τελευταίες εξελίξεις στα 
θεσμικά και οικονομικά 
ζητήματα, 
πραγματοποιήθηκε στις 
22/03/2013 συνάντηση με 
τον βουλευτή Θεσπρωτίας κ. 
αντώνιο μπέζα. 
Κατά την διάρκειά της, 
τέθηκαν από την Ένωση τα 
παρακάτω θέματα:
 α)  Η μετακίνηση 
συναδέλφων στα πλαίσια 
της επιχείρησης ́ ΄ Ξένιος 
Ζεύς΄΄  σε Υπηρεσίες 
αστυνομικών Διευθύνσεων 
της Θράκης.
 Β) Η εκκαθάριση των 
υπομνημάτων που 
εκκρεμούν, για τις 
παραπάνω μετακινήσεις, και 
η καταβολή των χρημάτων 
στους συναδέλφους μας.
 Γ) Η υποστελέχωση  που 
επικρατεί στις Υπηρεσίες της 
α.Δ. Θεσπρωτίας, εξαιτίας 
των παραπάνω 
μετακινήσεων, τα 
επιπρόσθετα προβλήματα 
που επωμίζονται οι 
συνάδελφοί μας και την 
αύξηση της διασυνοριακής 
εγκληματικότητας στο νομό 
μας .
 Δ) τελευταίες εξελίξεις στα 
ασφαλιστικά – 
συνταξιοδοτικά ζητήματα 
των συναδέλφων.
 από την πλευρά του, ο 
κύριος βουλευτής, δήλωσε 
ότι κάποια από τα θέματα 
που του τέθηκαν, τον 
βρίσκουν σύμφωνο και 
σίγουρα θα πρέπει να 
γίνουν οι σχετικές 
παρεμβάσεις, έτσι ώστε να 
επιλυθούν. το σωματείο 
επίσης σημειώνει ότι επειδή 
τα ζητήματα που 
απασχολούν τον κλάδο μας, 
καθημερινώς αυξάνονται, 
για το λόγο αυτό θα πρέπει 
να υπάρχει διαρκής 
προβολή τους έτσι ώστε να 
γίνει σαφές ότι ο 
εργαζόμενος αστυνομικός 
για ακόμα μία φορά 
βρίσκεται στα όρια του.

ή διοίκηση καλείται  
να δώσει εξηγήσεις
Επιστολή Διαμαρτυρίας της Ένωσης Αστυνομικών Υπαλλήλων Ηλείας

Ηερημοποίηση της Α.Δ. Ηλεί-
ας είναι μια οδυνηρή πραγ-
ματικότητα η οποία μετα-

τρέπει τους όποιους σχεδιασμούς 
και προγραμματισμούς σε απλές 
ασκήσεις επί χάρτου!»

Αυτό τονίζει προς την τοπική 
αστυνομική διοίκηση η Ένωση 
Αστυνομικών Υπαλλήλων Ηλεί-
ας με επίκεντρο τις απαράδεκτες 
συνθήκες εργασίας, αλλά και τους 
κινδύνους που αντιμετωπίζουν οι 
συνάδελφοι από την έλλειψη της 
κατάλληλης υποδομής και ατομι-
κών εφοδίων κατά την άσκηση των 
καθηκόντων τους. Το σωματείο 
αναφέρεται αναλυτικά στα προβλή-
ματα, τονίζοντας ότι αντί να αξιολο-
γηθούν από μία διοίκηση η οποία 
οφείλει να είναι χρηστή και συνερ-
γάσιμη και όχι εργοδοτική και 
απάνθρωπη, επισείει την δαμό-
κλειο σπάθη του τιμωρού με την 
σύνταξη αναφορών και την επιβο-
λή προστίμων.

Στα πλαίσια λοιπόν της πειθαρχί-

ας και της εύρυθμης λειτουργίας 
του αστυνομικού προσωπικού στον 
οργανισμό της ΕΛ.ΑΣ., όπου η δομή 
η οργάνωση και η τήρηση των δια-
τάξεων και των κανονισμών αυτής 
αποτελούν απαραίτητη προϋπόθε-
ση συνοχής και βασικής αρχής του 
δικαίου με εκατέρωθεν υποχρεώ-
σεις τήρησης και εφαρμογής όλων 
των προαναφερομένων ζητάμε από 
εσάς να μας ενημερώσετε επί των 
κατωτέρω ερωτημάτων μας:

1Η Ένωσή μας με σχετικό έγγρα-
φο είχε αποτανθεί προς την Δι-

εύθυνση Τεχνικών Υποδομών του 
Α.Ε.Α. ως προς τον έλεγχο από αρ-
μόδιο μηχανικό για την καταλληλό-
τητα ασφαλείας των κρατητηρίων 
με παράλληλη εξώδικη αναφορά 
από κοινού με τον αντιπρόσωπό 
μας στην Π.Ο.ΑΣ.Υ. και μέλους της 
επιτροπής για την υγιεινή και 
ασφάλεια, προς τον αρμόδιο εισαγ-
γελέα όπου διατάχθηκε ο σχηματι-
σμός δικογραφίας και προανάκρι-
σης. Να μας απαντήσετε εγγράφως 

γιατί μέχρι σήμερα ο έλεγχος δεν 
έχει πραγματοποιηθεί και με ευθύ-
νη ποίου και εάν δυνάμεθα να απο-
τανθούμε σε αρμόδιο μηχανικό της 
περιφερειακής ενότητας Ηλείας 
για το εν λόγω θέμα.

2Από έλεγχο που ενεργήσαμε στα 
μητρώα καταγραφής της διαχεί-

ρισης ιματισμού προκύπτει πως το 
50% των αλεξίσφαιρων γιλέκων δεν 
φέρουν τις απαραίτητες προδια-
γραφές ασφαλείας, καθότι έχει πα-
ρέλθει η ημερομηνία ασφαλείας 
αυτών σύμφωνα με τον σειριακό 
αριθμό παραγωγής και τις οδηγίες 
από τον πιστοποιημένο κατασκευ-
αστή και με αυτόν τον τρόπο να μην 
τηρείται το ΠΔ 45/2008.

Παρακαλούμε, όπως μας ενημε-
ρώσετε άμεσα για τις ημερήσιες 
αναπαύσεις που οφείλονται  στο 
προσωπικό, οι οποίες δεν έχουν χο-
ρηγηθεί με υπαιτιότητα της υπηρε-
σίας και σε ποιες ενέργειες έχετε 
προβεί προς τις υφιστάμενες διοι-
κήσεις κατά παράβαση του ΠΔ 

394/2001 αρ 1 παρ. 3 και 4. Σας ενη-
μερώνουμε πως σύμφωνα με τα 
ισχύοντα θα ζητήσουμε από τα μέ-
λη μας να προβούν σε αυτοδίκαιη 
χρήση.

3Παρακαλούμε, όπως μας ενημε-
ρώσετε εγγράφως για την καταλ-

ληλότητα του στόλου των οχημά-
των, σε τι επιχειρησιακή κατάσταση 
ευρίσκονται διότι η πλειονότητα 
αυτών έχει συμπληρώσει τον απαι-
τούμενο αριθμό χιλιομέτρων, στα 
οποία λόγω περιστολής των δημο-
σίων δαπανών δεν έχει γίνει η προ-
βλεπόμενη συντήρηση, αυτά καθί-
στανται πολύ επικίνδυνα για την 
δημόσια οδική κυκλοφορία και 
ζητούμε τον προβλεπόμενο έλεγχο 
Κ.Τ.Ε.Ο. σύμφωνα με τις κείμενες 
διατάξεις στο ΠΔ 45/2008 ή τον 
έλεγχο από τις Υπηρεσίες της Τρο-
χαίας και σύνταξη σχετικής έκθε-
σης  σε αρνητική δε περίπτωση θα 
προσφύγουμε από κοινού με την 
Ομοσπονδία μας προς τον Άρειο 
Πάγο.

Μετά από σχετικό αίτημα, 
το προεδρείο της Ένωσης 
Αστυνομικών Φθιώτι-

δας από κοινού με το προεδρείο 
της Ένωσης Αξιωματικών Ελλη-
νικής Αστυνομίας Στερεάς Ελ-
λάδας, είχε συνάντηση με τους 
εκπροσώπους της Νομαρχιακής 
Επιτροπής του ΣΥ.ΡΙΖ.Α.-Ε.Κ.Μ. 
στην Περιφέρεια της Φθιώτιδας,  
κ. Ιωάννη Κούτρα και κα. Μαρία 
Μιχαήλ, καθώς και με τον υπεύ-
θυνο του Τμήματος του ΣΥ.ΡΙΖ.Α. 
για τα Σώματα Ασφαλείας  κ. Ανα-
στάσιο Μαυρόπουλο, προκειμέ-
νου να ενημερωθούν για τα κύρια 
προβλήματα που ταλανίζουν τον 
κλάδο μας τόσο σε πανελλαδικό 
όσο και σε τοπικό επίπεδο.

Κατά την συζήτηση που έγινε, 
αναπτύχθηκαν με τον πλέον κα-
τανοητό τρόπο: 

α) η ανάγκη αποτροπής των πε-
ρικοπών που προβλέπονται από 
01-01-2014 στα μισθολόγια των 
Σωμάτων Ασφαλείας, 

β) η πρόβλεψη για μεταφορά 
ανάλογων χρηματικών ποσών για 
την μισθοδοσία των υπό μετακί-
νηση – μετάταξη υπαλλήλων του 
ευρύτερου δημόσιου τομέα στην 
Ελληνική Αστυνομία, ώστε να μην 
επιβαρυνθεί ο ήδη ελλειμματικός 

προϋπολογισμός της Ελληνικής 
Αστυνομίας, 

γ) η έλλειψη αστυνομικού προ-
σωπικού σε όλες τις Υπηρεσίες, σε 
ποσοστό που αγγίζει το 22%, 

δ) η ανάγκη αναδιάρθρωσης 
των αστυνομικών Υπηρεσιών 
σύμφωνα ε τις προτάσεις της 
Π.Ο.ΑΣ.Υ.  

ε) η παντελής έλλειψη υλικοτε-
χνικού εξοπλισμού, συνεπεία της 
μη έγκρισης δαπανών από την Δι-
εύθυνση Οικονομικών του Α.Ε.Α.,

στ) η ανάγκη άμεσης εκταμίευ-
σης των χρημάτων μέσω του 
Ε.Σ.Π.Α., στο οποίο έχουν εντα-
χθεί οι Υπηρεσίες Τροχαίας τις 
Στερεάς Ελλάδας και αφορά την 
προμήθεια οχημάτων,  ακλοολο-
μέτρων, radar κ.λ.π., 

ζ) η άμεση απεμπλοκή της Ελ-
ληνικής Αστυνομίας από αρμοδι-
ότητες που δεν έχουν σχέση με 
την αποστολή της, που δεν είναι 
άλλη από την πρόληψη και κατα-
στολή του εγκλήματος, 

η) η παραμονή επί μακρόν, μεγά-
λου αριθμού (πέραν του προβλεπό-
μενου) λαθρομεταναστών στους 
χώρους κρατητηρίων των αστυνο-
μικών Υπηρεσιών και τέλος 

θ) η προώθηση των αιτημάτων 
για ένταξη στη δύναμη των μετα-

φορικών μέσων της Ελληνικής 
Αστυνομίας, οχημάτων που έχουν 
κατασχεθεί και περιέλθει στην 
κυριότητα του Δημοσίου.

Από την πλευρά τους οι εκπρό-
σωποι του ΣΥ.ΡΙΖ.Α. – Ε.Κ.Μ. δε-
σμεύτηκαν ότι θα υποβάλλουν 
ερωτήματα στον κ. Υπουργό  για 
όλα τα ζητήματα που τους τέθη-
καν, ενώ δήλωσαν ότι θα βρίσκο-
νται αρωγοί και συμπαραστάτες 
σε όλα τα δίκαια αιτήματά μας, 
προς όφελος των πολιτών αλλά 
και του Έλληνα Αστυνομικού.

Το σωματείο επίσης, με αφορμή 
τα περιστατικά ένοπλων συμπλο-
κών αστυνομικών με επικίνδυ-
νους κακοποιούς, ανάδειξε και 
πάλι το πρόβλημα με την έλλειψη 
αλεξίσφαιρων γιλέκων.

 Συγκεκριμένα από τα διακόσια 
ογδόντα τέσσερα (284) αλεξίσφαι-
ρα γιλέκα που κατέχουν οι Αστυ-
νομικές Υπηρεσίες της Α.Δ. Φθιώ-
τιδας, τα εκατόν εβδομήντα πέντε 
(175) έχουν λήξει, ενώ από τα ενα-
πομείναντα εκατόν εννέα (109) 
λειτουργικά, τα είκοσι έξι (26) 
έχουν χορηγηθεί σε Αστυνομι-
κούς που στελεχώνουν τις ομάδες 
ΔΙ.ΑΣ., τα δεκαπέντε (15) σε Αστυ-
νομικούς που στελεχώνουν τις 
ομάδες Ο.Π.Κ.Ε. & Ο.Ε.Π.Τ.Α. και 

τα δεκαπέντε (15) έχουν διατεθεί 
στο Τ.Ε.Φ.Κ.Κ. Δομοκού, με απο-
τέλεσμα στις λοιπές Αστυνομικές 
Υπηρεσίες να απομένουν μόλις 
πενήντα τρία (53) λειτουργικά 
αλεξίσφαιρα γιλέκα, με ό,τι αυτό 
συνεπάγεται για την ασφάλεια 
των υπόλοιπων συναδέλφων μας, 
που καλούνται καθημερινά να 
συμμετέχουν σε μεικτά συνεργεία 
ελέγχου.

καταγγελία 
για το α.τ. λαμίας
Η Ένωση επίσης, εξέφρασε εγγρά-
φως την έντονη δυσαρέσκεια της, 
για την αντιδεοντολογική συμπε-
ριφορά της Διοίκησης του Αστυ-
νομικού Τμήματος Λαμίας, η 
οποία, όπως τονίζεται, «μας γυρί-
ζει σε χρόνια που όλοι μας έχουμε 
αφήσει πίσω. 

Είναι απαράδεκτο, συνάδελφος 
με δύο τέκνα, να μαθαίνει ότι απο-
σπάται στο Αστυνομικό Τμήμα Αμ-
φίκλειας από το φύλλο ημερήσιας 
διάταξης Υπηρεσίας και χωρίς κα-
μία προηγούμενη ενημέρωση, καί-
τοι η Διοίκηση του Αστυνομικού 
Τμήματος Λαμίας γνώριζε ότι θα 
ενισχύσει το Αστυνομικό Τμήμα 
Αμφίκλειας με έναν αστυνομικό, 
από  10ημέρου».

Ενημερώθηκαν για τα προβλήματα  
της Φθιώτιδας
Έντονη διαμαρτυρία για τον τρόπο διοίκησης, έλλειψη γιλέκων ενώ οι σφαίρες πέφτουν σαν το χαλάζι
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Με τον πρόεδρο του ΛΑ.Ο.Σ. 
κ. Καρατζαφέρη Γεώρ-
γιο συναντήθηκε η Ένω-

ση Αστυνομικών Υπαλλήλων 
Νομού Ημαθίας, εκπροσωπού-
μενη από τον πρόεδρο κ. Μούρτη 
Απόστολο και τον αντιπρόεδρο κ. 
Κατσαντώνη Βασίλειο.

Ειδικότερα, τέθηκαν επί τάπητος: 
α) Οι νέες αποσπάσεις προσωπι-

κού της Α.Δ. Ημαθίας στην Ορεστι-
άδα με αποτέλεσμα να αποδυνα-
μώνονται πλήρως οι υπηρεσίες, 
επιβαρύνοντας ταυτόχρονα το 
προσωπικό που μένει πίσω με δι-
πλάσιο φόρτο εργασίας δεδομένου 
ότι η εγκληματικότητα στο νομό 
παίρνει ανησυχητικές διαστάσεις.

β) Η αποσυμφόρηση των κρατη-
τηρίων του Αστυνομικού Τμήμα-
τος Βέροιας, καθώς και του Τμή-
ματος Δίωξης Λαθρομετανάστευ-
σης Ημαθίας,

Πλέον τα αστυνομικά κρατητή-
ρια έχουν μετατραπεί σε μίνι σω-
φρονιστικά καταστήματα, καθώς 

οι ποινικοί κρατούμενοι δεν πα-
ραλαμβάνονται από τα σωφρονι-
στικά καταστήματα. Παραβιάζο-
νται καθημερινά, Προεδρικά Δια-
τάγματα που ορίζουν τους όρους 
υγιεινής και ασφάλειας των αστυ-
νομικών κρατητηρίων εις βάρος 
τόσο των αστυνομικών που υπη-
ρετούν όσο και των ίδιων των 
κρατουμένων, αλλά και καταπα-
τούνται ανθρώπινα δικαιώματα 
των κρατουμένων, όπως αυτά 
προβλέπονται από την Ευρωπαϊ-
κή Σύμβαση για τα Δικαιώματα 
του Ανθρώπου (Ε.Σ.Δ.Α.) καθώς η 
διαμονή και φύλαξη των κρατου-
μένων στα αστυνομικά κρατητή-
ρια ορίζεται ως ο απολύτως ανα-
γκαίος χρόνος για την μεταφορά 
τους σε σωφρονιστικά καταστή-
ματα που δεν πραγματοποιείται 
ποτέ, αλλά και ο αριθμός φύλαξης 
αυτών είναι πάντοτε σχεδόν δι-
πλάσιος του προβλεπόμενου.

γ) Η έλλειψη οχημάτων, αλλά 
και συντήρησης του απαρχαιωμέ-

νου μηχανοκίνητου στόλου όλων 
των υπηρεσιών της Α.Δ. Ημαθίας, 
«Είναι πλέον κοινά παραδεκτό 
πως μια ματιά στον απαρχαιωμέ-
νο μηχανοκίνητο στόλο της Αστυ-
νομικής Διεύθυνσης Ημαθίας δη-
μιουργεί περισσότερα ερωτήματα 
για το πώς εμείς οι Αστυνομικοί 
αντιμετωπίζουμε την αύξηση της 
εγκληματικότητας στο Νομό μας 
παρά προκαλεί αίσθημα ασφάλει-
ας και τάξης στους πολίτες της 
Βέροιας. Η έλλειψη συντήρησης, 
αλλά και αποκατάστασης των 
οχημάτων μας  έχει προκαλέσει 
ένα τεράστιο κενό στην παροχή 
των υπηρεσιών μας, αλλά και ταυ-
τοχρόνως αποτελεί τροχοπέδη 
της ασφάλειας των ίδιων των 
αστυνομικών που χειρίζονται τα 
οχήματα αυτά», σημειώνει το σω-
ματείο. Το σωματείο ανακοίνωσε 
ότι ο κ. Καρατζαφέρης ήταν γνώ-
στης των προβλημάτων αυτών  
και ευελπιστεί στο πρόσωπό του 
να βρεί έναν αρωγό της προσπά-

θειάς μας να προσφέρουμε στους 
πολίτες το αίσθημα ασφάλειας. 

ςτο Δημοτικό ςυμβούλιο
Επίσης, πραγματοποίησε συνάντη-
ση και με  τη  δήμαρχο Βέροιας κ. 
Χαρίκλεια Ουσουλτζόγλου- Γεωργι-
άδη και συζήτησε μαζί της θέματα 
που απασχολούν  τους συναδέλ-
φους, ιδίως όσον αφορά  την τουρι-
στική κίνηση στη Βεργίνα και τα δυο 
χιονοδρομικά κέντρα του νομού, την 
εισαγόμενη εγκληματικότητα και τη 
γειτνίαση με τη Θεσσαλονίκη. Συζη-
τήθηκε επίσης η στήριξη απ τη με-
ριά του Δήμου της πρωτοβουλίας 
της Ένωσης για τη δημιουργία Προ-
μηθευτικού και Καταναλωτικού Συ-
νεταιρισμού Αστυνομικών. Η κ. δή-
μαρχος δεσμεύτηκε ότι θα ασχολη-
θεί το δημοτικό συμβούλιο ειδικά με 
τα θέματα δημόσιας τάξης και 
ασφάλειας για να δοθεί και η ευκαι-
ρία στους αστυνομικούς να αναπτύ-
ξουν όλα τα προβλήματα και τα αι-
τήματα του κλάδου.

παραγωγικές συναντήσεις στη Βέροια
Με τον πρόεδρο του ΛΑΟΣ και τη δήμαρχο Βέροιας συναντήθηκε η Ένωση Ημαθίας

προςέΦέραν  
τα έςοΔα  
χοροέςπέριΔας 
ςτις κυκλαΔές
οι Ενώσεις των αστυνομικών, λι-
μενικών και πυροσβεστών των 
Κυκλάδων, στα πλαίσια της κοι-
νωνικής ευαισθησίας των μελών 
τους και αφουγκραζόμενοι ως 
ενεργοί πολίτες τις δυσκολίες 
που έχουμε να αντιμετωπίσουμε 
σε καθημερινή βάση, ως  λαός, 
εξαιτίας της οικονομικής κρίσης, 
προέβησαν στη συμβολική διά-
θεση του χρηματικού ποσού  των 
εννιακοσίων (900€) ευρώ, για 
φιλανθρωπικούς σκοπούς. το 
ποσό προέρχεται από έσοδα της 
κοινής χοροεσπερίδας των Ενώ-
σεων που διεξήχθη το σάββατο 
2 μαρτίου 2013 και διατέθηκε 
ισόποσα ως εξής: στο σύλλογο 
«παροχή φροντίδας και κατ΄ οί-
κον νοσηλεία σύρου», στο σύλ-
λογο «Εθελοντική αιμοδοσία σύ-
ρου», και στην «Κινητή μονάδα 
Ψυχικής Υγείας Β.α. Κυκλάδων» 
(ΕπαΨΥ), με έδρα την πάρο.  τα 
σωματεία ευχαρίστησαν δημοσί-
ως τους ιδιώτες που συνετέλε-
σαν στην πραγματοποίηση αυ-
τού του σκοπού. 

οι υπηρεσίες
Η Ένωση αστυνομικών Κυκλά-
δων, εξάλλου, με αφορμή την 
αναστάτωση που προκαλείται 
στους συναδέλφους από τον 
τρόπο ανακοίνωσης των υπηρε-
σιών με συγκεκριμένη διαταγή, 
εξέφρασε τη διαμαρτυρία του 
προς την Ηγεσία, τονίζοντας ότι 
«η Υπηρεσία δεν δίνει την δέου-
σα βαρύτητα στα δικαιώματα 
του προσωπικού, αλλά τα παρα-
βιάζει, μιας και με την συγκεκρι-
μένη δ/γη υποχρέωσε τις υφι-
στάμενες Υπηρεσίες να 
αλλάξουν την διάταξη υπηρεσί-
ας που είχε ανακοινωθεί την πα-
ρασκευή για το σαββατοκύριακο 
όπως ορίζει το π.Δ394/ 2001. 
προς αποφυγή παρερμηνειών, 
δεν διαφωνούμε με την διενέρ-
γεια εξορμήσεων, όποτε κρίνει 
η Υπηρεσία απαραίτητο, αλλά 
ζητούμε αυτές να διατάσσονται 
έγκαιρα. Η Ένωση μας δεν θα 
επιτρέψει ξανά τέτοιες κινήσεις 
που προκαλούν αναστάτωση 
στους συναδέλφους και διατα-
ράσσουν  την υπηρεσιακή και οι-
κογενειακή τους ηρεμία».

Η Ένωση Αστυνομικών 
Υπαλλήλων Αχαΐας από 
κοινού με την Ένωση Αξιω-

ματικών Δυτικής Ελλάδος, διοργά-
νωσαν ημερίδα για τις εργασιακές 
και συνταξιοδοτικές εξελίξεις μετά 
την εφαρμογή του 3ου Μνημονίου, 
προάγοντας το διάλογο και ενισχύ-
οντας την δυναμική του συνδικαλι-
στικού μας κινήματος.

Ομιλητές, ο προιστάμενος του 
Κλάδου Οικονομικοτεχνικών του 
Αρχηγείου Ελληνικής Αστυνομίας, 
υποστράτηγος κ. Κώστας Τσουβά-
λας, η προϊσταμένη του Γραφείου 
Συνταξιοδοτικών Υποθέσεων Ελλη-
νικής Αστυνομίας κ. Μοντανίνο 
Μαριάνα, ο κ. Πανταζής Βασίλει-
ος, ανθυπαστυνόμος του Τμήματος 
Συντάξεων της Δ/σης Οικονομικών, 
ο πρόεδρος της ΠΟΑΣΥ κ. Χρήστος 
Φωτόπουλος, ο γενικός γραμματέ-
ας της ΠΟΑΞΙΑ κ. Ιωάννης Κατσια-
μάκας, ο πρόεδρος της ΕΑΥ Αχαΐας  
κ. Στάυρος Τσεκούρας και άλλοι.

Όπως επισημάνθηκε από τους 
ομιλητές, το μέλλον προβλέπεται 
δυσοίωνο και για αυτό απαιτείται 
συστράτευση στον αγώνα που δίνει 
το συνδικαλιστικό μας κίνημα. Δό-
θηκαν απαντήσεις σε ερωτήματα 
που τέθηκαν από συναδέλφους και 
έγινε επίσης ενημέρωση για τις τε-

λευταίες εξελίξεις όσον αφορά το 
ΤΕΑΠΑΣΑ και τις μισθολογικές πε-
ρικοπές.

 Ο πρόεδρος της Ένωσης Αστυνο-
μικών Υπαλλήλων Αχαΐας κ. Τσε-
κούρας όσο και ο πρόεδρος της 
Ένωσης Αξιωματικών Χ. Μαζαρα-
κιώτης επεσήμαναν πως είναι δι-
καιολογημένη η αγωνία των συνα-
δέλφων τους και για αυτό γίνεται 
μια προσπάθεια ενημέρωσής τους 
για την υφιστάμενη κατάσταση αλ-
λά και για το μέλλον.

Όπως τόνισε επίσης ο υποστρά-
τηγος Κωνσταντίνος Τσουβάλας, οι 
μειώσεις που έχουν ψηφιστεί να 
γίνουν τόσο στους μισθούς των εν 

ενεργεία αστυνομικών όσο και στις 
κύριες, αλλά και επικουρικές συ-
ντάξεις είναι μεγάλες, ενώ αυτή την 
χρονική περίοδο γίνεται μια προ-
σπάθεια ώστε να καταστεί βιώσιμο 
το ασφαλιστικό σύστημα. Στόχος 
είναι να επιλυθούν σοβαρά προ-
βλήματα και να αποτραπεί η μαζική 
έξοδος των αστυνομικών από την 
ΕΛ.ΑΣ. κάτι που μπορεί να οδηγή-
σει σε κατάρρευση του ταμείου.
 
κινητοποιήσεις
Μιλώντας στο PatrasTimes ο εκ-
πρόσωπος Τύπου της Ένωσης 
Αστυνομικών και μέλος του Δ.Σ. της 
ΠΟΑΣΥ κ. Βασίλης Κωνσταντό-

πουλος, επεσήμανε πως «δυστυ-
χώς η κατάσταση η οποία έχει περι-
έλθει το Σώμα είναι άσχημη με ένα 
αβέβαιο συνταξιοδοτικό καθεστώς. 
Για να μην υπάρχει αβεβαιότητα 
επιβάλλεται να υπάρχει έγκυρη 
ενημέρωση και άμεση από τους ει-
δικούς. Η αβεβαιότητα έχει ως επα-
κόλουθο να οδηγούνται πολλοί 
αστυνομικοί στην πρόωρη συνταξι-
οδότηση ενώ θα μπορούσαν να πα-
ραμείνουν αρκετά χρόνια ακόμα στο 
Σώμα. Σε συνδυασμό με το ότι δε θα 
γίνουν και προσλήψεις, επακόλουθο 
είναι να συρρικνώνεται διαρκώς το 
προσωπικό και να μην μπορεί να 
αντεπεξέλθει στο δύσκολο πια έργο 
που έχει να κάνει. Σε κάθε περίπτω-
ση δεν μπορούμε να παραμένουμε 
άλλο άπραγοι. Από εδώ και πέρα 
πλέον είναι μονόδρομος οι κινητο-
ποιήσεις και οποιαδήποτε μορφής 
αντίδραση αποφασιστεί από την Πα-
νελλήνια Ομοσπονδία Αστυνομικών 
Υπαλλήλων».

απαντάμε στην αβεβαιότητα  
των συναδέλφων
Οι εργασιακές και συνταξιοδοτικές εξελίξεις μετά την εφαρμογή του 3ου Μνημονίου,  
επίκαιρο θέμα Ημερίδας στην Πάτρα
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ΕνημΕρώθηκαν 
για τα προβληματα 
της λΕςβου
στα πλαίσια των 
δραστηριοτήτων της, η 
Ένωση αστυνομικών 
υπαλλήλων λέσβου 
συναντήθηκε με τον πρώην 
υπουργό Ναυτιλίας κ. 
μανώλη κεφαλογιάννη και  
τον αναπληρωτή υπουργό 
Εσωτερικών κ. Χαράλαμπο 
αθανασίου. 
το σωματείο τους 
ενημέρωσε για την 
αγανάκτηση που νιώθουν οι 
συνάδελφοι εξαιτίας της 
εξαθλίωσης και της απαξίας 
που προκαλούν οι περικοπές 
και τα οξυμένα προβλήματα 
που δημιουργούνται λόγω 
της συνεχόμενης μείωσης 
προσωπικού. τέλος, τους 
μεταφέρθηκε η αγωνία μας 
για το θέμα των μεταναστών 
και τα οξυμένα προβλήματα 
ασφάλειας και υγιεινής 
στους χώρους κράτησής 
τους.

αρνουμαςτΕ 
να γινΕται ςτοΧος ο 
ςυναδΕλφος μας…
την προστασία των 
αστυνομικών που 
διατίθενται στη φύλαξη 
στόχων ζήτησε η 
συνδικαλιστική Κίνηση 
αστυνομικών Ξάνθης, με 
αφορμή τη διαρκή 
απασχόληση σε στόχους. 
τους τελευταίους μήνες η 
φύλαξη πολιτικών στόχων 
έχει γίνει καθημερινότητα 
για τους συναδέλφους τη 
στιγμή που υπηρεσίες δεν 
διαθέτουν επανδρωμένα 
περιπολικά για περιπολίες 
στο νομό ακόμα και μέσα 
στην πόλη, τονίζει το 
σωματείο προς τη διοίκηση. 
παρ` όλα αυτά θα πρέπει να 
σας επισημάνουμε ότι 
θεωρούμε απαράδεκτο σε 
αυτούς τους στόχους (όπου 
και οι ίδιοι συνάδελφοι 
αποτελούν στόχο) οι βάρδιες 
να εκτελούνται σε μη 
κατάλληλα διαμορφωμένους 
χώρους και να μη διατίθενται 
ακόμα και υπηρεσιακά 
οχήματα. πόσο δε μάλλον να 
δέχονται διαταγές για την  
χρησιμοποίηση των ι.Χ. 
επιβατικών τους οχημάτων. 
Επίσης θεωρούμε ότι οι 
εποχούμενες περιπολίες 
Δι.ασ. και ο.π.Κ.Ε., επειδή 
είναι οι μόνες πλήρως 
επανδρωμένες, θα πρέπει να 
απασχολούνται με τα 
αντικείμενα που ρητά 
προβλέπονται στα π.Δ της 
δημιουργίας τους.

τους «ξεζουμίζουν» και στην πιερία!
Το σωματείο καταγγέλλει καταπόνηση του προσωπικού. Δεν χορηγούν αποζημίωση για μετακινήσεις 
συναδέλφων που καλούνται να καταθέσουν ως μάρτυρε

Η Έ ν ω σ η  Ασ τ υ ν ο μ ι κ ώ ν 
Υπαλλήλων Νομού Πιερί-
ας τους τελευταίους μήνες 

έγινε πολλές φορές αποδέκτης της 
αγανάκτησης και της δυσφορίας 
των συναδέλφων που υπηρετούν 
σε όλες τις υπηρεσίες της Α.Δ. Πι-
ερίας για την καταπόνησή τους 
λόγω της συνεχόμενης χρησιμο-
ποίησης των. Συγκεκριμένα, συχνά 
κατασπαταλείται μεγάλος όγκος 
αστυνομικών δυνάμεων  σε μέτρα 
τάξης και διάφορες εκδηλώσεις 
που και εκ του αποτελέσματος κρί-
νεται ότι δεν υπήρχε λόγος της συ-
γκεκριμένης αυξημένης αστυνο-
μικής δύναμης.

Περιπολικά αυτοκίνητα κατά 
την εκτέλεση υπηρεσίας επαν-
δρωμένα με μόνο έναν αστυνομι-
κό, καλούνται να εκτελέσουν συ-
νοδείες και να επιληφθούν σε  διά-
φορα περιστατικά.  Το «έκτακτο» 
έχει γίνει τακτικό, με αποτέλεσμα 
το άτακτο ωράριο εργασίας των 

αστυνομικών, ξαφνικές αλλαγές 
υπηρεσίας ή μη έγκαιρη ανακοί-
νωση της Υπηρεσίας  ή μη τήρηση 
της 16ωρης ανάπαυσης  σε αντίθε-
ση με όσα προβλέπονται στο 
Π.Δ.394/ 2001 «που αφορά τα περί 
χρόνου εργασίας Αστυνομικού 
Προσωπικού».

Ιδιαίτερα για τους αστυνομικούς  
που υπηρετούν στην Ο.Π.Κ.Ε. τα 
ανωτέρω τείνουν να γίνουν κανό-
νας, καθώς επίσης οι εκτός έδρας 
μετακινήσεις της Ο.Π.Κ.Ε. για ενί-
σχυση της Α.Δ. Χαλκιδικής με άνω 
των δύο ωρών χρόνο μετάβασης, 
οκτώ ώρες νυχτερινής απασχόλη-
σης, φύλαξης των εργοταξίων  και 
άνω των δυο ωρών χρόνο επανό-
δου στην έδρα μας, εγείρει ερωτή-
ματα σχετικά με την σωματική-
ψυχική κατάσταση των οδηγών 
των οχημάτων, καθώς και για τις 
ευθύνες αυτών που διατάσουν τις 
μετακινήσεις αυτές, εκθέτοντας σε 
κίνδυνο τους συναδέλφους. 

Όλα τα ανωτέρω, σε συνδυασμό 
με τον νέο αυξημένο  αριθμό αστυ-
νομικών που αποσπάται στον 
Έβρο δημιουργεί μόνο δυσλειτουρ-
γίες, εξαντλεί τις σωματικές και 
ψυχικές δυνάμεις του αστυνομι-
κού και τον αποσπούν από τον 
πραγματικό του ρόλο, που είναι η 
εμπέδωση του αισθήματος της 
ασφάλειας απέναντι στον πολίτη 
και η δίωξη του εγκλήματος.    

Όπως τονίζει το σωματείο, «είμα-
στε πεπεισμένοι ότι όλα τα ανωτέ-
ρω τα γνωρίζει και τα συμμερίζε-
ται η ηγεσία μας, πλην όμως, μέχρι 
στιγμής δε διαπιστώθηκε κάποια 
μέριμνα, ώστε τα φαινόμενα αυτά, 
αν όχι να εξαλειφθούν, να μειω-
θούν κατά το δυνατόν. 

Δηλώνουμε ότι πάντα θα είμα-
στε παρόντες εκεί που πρέπει, χω-
ρίς να φειδόμαστε κόπου και χρό-
νου, πλην όμως θα προβούμε σε 
κάθε νόμιμη διεκδίκηση των δι-
καιωμάτων μας, εάν και εφόσον 

αυτά συνεχίσουν να καταστρατη-
γούνται».

από την τσέπη τους...
Και σαν να μην έφταναν όλα, αυτά, 
συνάδελφοι παραπονούνται επίσης 
ότι οι υπηρεσίες αρνούνται να τους 
χορηγήσουν ως προκαταβολή το 
ανάλογο χρηματικό ποσό για την κά-
λυψη των πραγματικών εξόδων των 
εκτός έδρας μετακινήσεών τους 
προκειμένου να παραστούν και να 
εξεταστούν ως μάρτυρες από τα ποι-
νικά δικαστήρια για υποθέσεις που 
ανάγονται στο υπηρεσιακό τους κα-
θήκον. Το αποτέλεσμα αυτής της 
άρνησης, είναι η οικονομική εξα-
θλίωση των συναδέλφων καθώς 
δαπανούν μεγάλα ποσά για την με-
τακίνηση και την διαμονή τους 
εκτός έδρας (Αθήνα, Έβρο, νησιά), 
τινάζοντας στον αέρα τον οικογε-
νειακό προϋπολογισμό και στερώ-
ντας είδη καθημερινής ανάγκης 
από τις οικογένειές τους.

Στο μάτι του ...κυκλώνα βρέθη-
κε η Ένωση Αστυνομικών 
Τρικάλων με αφορμή τα γε-

γονότα στις φυλακές, αλλά το προ-
εδρείο τόσο με τις δημόσιες παρεμ-
βάσεις του όσο και με σειρά πρωτο-
βουλιών, πιστοποιεί καθημερινά τη 
δυναμική του και βάζει τα πράγμα-
τα στη θέση τους...

Άξια μνείας είναι κατ’ αρχήν η 
πρωτοβουλία του να καλέσει τον 
Αστυνομικό Διευθυντή, στο εξής 
όταν συγκαλούνται συγκεντρώ-
σεις προσωπικού να καλούνται και 
συνδικαλιστές, ως εκπρόσωποι 
θεσμοθετημένου οργάνου. Η δια-
ταγή αναφέρει ότι οι διοικούντες 
Αξιωματικοί, προκειμένου να 
έχουν πλήρη, έγκαιρη και έγκυρη 
ενημέρωση επί όλων των υπηρεσι-
ακών ζητημάτων και προβλημά-
των του προσωπικού τους, είτε 
ενόψει προγραμματισμένης συ-
γκέντρωσης , είτε σε χρόνο που οι 
ίδιοι κρίνουν σκόπιμο, παρακα-
λούνται όπως συνεργάζονται αρ-
μονικά με τα Διοικητικά Συμβού-
λια των Ενώσεων Αστυνομικών 
Υπαλλήλων της περιοχής τους, 
προσκαλώντας τα μέλη αυτών για 
ανταλλαγή απόψεων, δεδομένου 
ότι οι εν λόγω συνδικαλιστικοί φο-
ρείς μπορούν να συμβάλουν, για 
τους ίδιους ως άνω λόγους, θετικά 
στην επίλυση προβλημάτων που 

δεν είναι γνωστά στην Υπηρεσία ή 
στην ανεύρεση κοινώς αποδεκτών 
λύσεων, προς αποφυγή προστρι-
βών. Παρ’ όλα αυτά κι ενώ με τις 
ρυθμίσεις της ανωτέρω σχετικής, 
η Ηγεσία του Σώματος αποδίδει 
μείζονα σημασία και ζητά την 
εφαρμογή αυτής, διαπιστώνουμε 
ότι παρά το καλό πνεύμα συνεργα-
σίας  και κατανόησης που προσδο-
κούσαμε, η ανωτέρω να μην τυγχά-
νει εφαρμογής, αφού σε καμία 
συγκέντρωση αστυνομικού προ-
σωπικού στην Α.Δ. Τρικάλων δεν 
κληθήκαμε ως θεσμοθετημένο 
όργανο να παραστούμε, σημειώνει 
σχετικώς το σωματείο. Εξάλλου, το 
σωματείο, με αφορμή την εκτετα-

μένη επιχείρηση για τη σύλληψη 
των δραπετών, απευθύνθηκε στον 
Α.Δ., ζητώντας με τη λήξη των Μέ-
τρων να δοθούν κατάλληλες οδη-
γίες προς τις Διοικήσεις Αξιωματι-
κών της έδρας, ώστε να αφαιρεθεί 
ο επιπλέων χρόνος εργασίας των 
συναδέλφων, ως αρμόζει σ’ έναν 
επαγγελματικό οργανισμό.

ο ςυριΖα
Αντιπροσωπεία του Δ.Σ. της Ένω-
σης συναντήθηκε με κλιμάκιο του 
ΣΥΡΙΖΑ-ΕΚΜ αποτελούμενο από 
τον βουλευτή Επικρατείας κ. Δημή-
τρη Τσουκαλά, την βουλευτή Τρι-
κάλων κ. Παναγιώτα Δριτσέλη και 
τον Συντονιστή του Τμήματος Σω-

μάτων Ασφαλείας κ. Τάσο Μαυρό-
πουλο, στους οποίους τέθηκαν όλα 
τα τοπικά  θέματα που απασχολούν 
τους αστυνομικούς υπαλλήλους 
της Αστυνομικής Διεύθυνσης Τρι-
κάλων, αλλά και την αποδυνάμωση 
της Α.Δ. Τρικάλων, λόγω των απο-
σπάσεων  για την επιχείρηση «ΑΣ-
ΠΙΔΑ» στον Έβρο. Δόθηκε δε έμφα-
ση μετά και την πρόσφατη απόδρα-
ση 11 ποινικών κρατουμένων από 
τις φυλακές Τρικάλων, στο πρόβλη-
μα της  κράτησης ποινικών και άλ-
λων κατηγοριών κρατουμένων στα 
κρατητήρια των αστυνομικών υπη-
ρεσιών. Στο κλιμάκιο δόθηκε επί-
σης πλήρες υπόμνημα περιγραφής 
της κατάστασης.

απαιτητικές οι παρεμβάσεις  
των τρικάλων
Να συμμετέχουν οι συνδικαλιστές στις συγκεντρώσεις προσωπικού, τονίζει το σωματείο
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Οι πρόεδροι των Αστυνομικών 
Υπαλλήλων των Περιφερεια-
κών Ενοτήτων Χανίων – Ρεθύ-

μνου – Ηρακλείου – Λασιθίου κ.κ. 
Ιωάννης Ζερβός, Μανούσος Γιαν-
ναδάκης, Αθανάσιος Μπαλαμού-
της και Ηλίας Νταραράς μαζί με τον 
εκπρόσωπο της ΠΟΑΣΥ κ. Παναγιώ-
τη Λάζο και τον κ. Γεώργιο Παπα-
κωνσταντή Διδάκτορα Πολιτικών 
Επιστήμων Ασφαλείας Παντείου Πα-
νεπιστημίου, πραγματοποίησαν σει-
ρά συναντήσεων με τον υπουργό Δη-
μόσιας Τάξης και Προστασίας στου 
Πολίτη κ. Νικόλαο Δένδια, τον Διευ-
θυντή του Γραφείου του κ. Δημήτριο 
Περδίκη, τον Επιτελάρχη Αντιστρά-
τηγο κ. Σπυρίδωνα Παπασπύρου 
και τον Επιθεωρητή Νοτίου Ελλάδος 
Αντιστράτηγο κ. Ιωάννη Δικόπου-
λο, με θέμα την μεταρρύθμιση της 
Ελληνικής Αστυνομίας και τις προτά-
σεις για την αναδιάρθρωση της Αστυ-
νομίας στην Περιφέρεια Κρήτης.

Εκ μέρους τους έγινε αναλυτική 
αναφορά και ενημέρωση στον κ. 
υπουργό για την μελέτη του κ. Παπα-
κωνσταντή, ενώ συμβολικά οι πρόε-
δροι των Ενώσεων του παρέδωσαν 

κρητικό μαχαίρι με την παρότρυνση 
να πραγματοποιήσει με αυτό τις ανα-
γκαίες τομές για την μεταρρύθμιση 
της Ελληνικής Αστυνομίας.

Στους ανωτέρω Αντιστράτηγους 
έγινε επιπλέον ενημέρωση για τα 
σοβαρά προβλήματα που ταλανί-
ζουν τις αστυνομικές υπηρεσίες της 
Κρήτης, ζητώντας τους να γίνουν οι 
απαραίτητες παρεμβάσεις για την 

επίλυση τους.  Εκ μέρους της Ηγεσί-
ες τονίστηκε ότι είναι ενήμεροι για 
την πρωτοβουλία μας  σχετικά με 
την μελέτη για την αναδιάρθρωση 
και εν ευθέτω χρόνω θα τοποθετη-
θούν επ’ αυτής.

και με τον γαδπ κρήτης
Επίσης, σε συνέχεια άλλων ανοι-
κτών παρουσιάσεων της μελέτης, 

τα σωματεία συναντήθηκαν και με 
τον Γενικό Αστυνομικό Διευθυντή 
Περιφέρειας Κρήτης Υποστράτηγο 
κ. Παραβολιδάκη Εμμανουήλ, ο 
οποίος επαίνεσε την πρωτοβουλία 
των συνδικαλιστικών ενώσεων και 
σε κλίμα αμοιβαίας κατανόησης 
και συνεργασίας υποσχέθηκε ότι θα 
καταβληθεί κάθε δυνατή προσπά-
θεια στην επίλυση των θεμάτων 
που του τέθηκαν.

Να σημειωθεί ότι η πρωτοβουλία 
των σωματείων της Κρήτης για μια 
πιλοτική μεταρρύθμιση στο νησί, 
είχε αναληφθεί από πέρυσι το κα-
λοκαίρι, όταν οι προηγούμενες ηγε-
σίες ταλαντεύονταν ακόμα για τα 
πώς και τα γιατί της αναδιάρθρω-
σης των υπηρεσιών. Να μη λησμο-
νούμε ότι ο διαγωνισμός για την 
εκπόνηση μελέτης εκ μέρους του 
αρχηγείου, ακυρώθηκε μετά τις 
βουλευτικές εκλογές και η νέα ηγε-
σία ναι μεν εξήγγειλε την αναδιάρ-
θρωση, αλλά δεν έχει ακόμα ανοίξει  
τα χαρτιά της ως προς το εύρος της 
και κυρίως ως προς τις σκοπιμότη-
τες και τα προβλήματα που θα κλη-
θεί να αντιμετωπίσει.

ςτον υπουργό η μελέτη για  
την αναδιάρθρωση στην κρήτη
Κλειστά κρατά ακόμα τα χαρτιά του το υπουργείο 

διμοιριΕς υποςτηριξης
Η συγκρότηση και μετακίνηση δι-
μοιρίας υποστήριξης της α.Δ. 
Φλώρινας, απασχόλησε την Ένω-
ση Αστυνομικών Υπαλλήλων 
Φλώρινας, μετά από παράπονα 
συναδέλφων λόγω της καταστρα-
τήγησης των διατάξεων του π.Δ. 
394/2001 «Χρόνος εργασίας 
αστυνομικού προσωπικού». το 
σωματείο ζήτησε από την ποασΥ 
τη συνδρομή της δεδομένου ότι 
έχει αποκτήσει μόνιμο χαρακτήρα 
η συγκρότηση της Διμοιρίας Υπο-
στήριξης, λόγω εκτάκτων γεγονό-
των. «Δυστυχώς, επανερχόμαστε 
για άλλη μια φορά, αφού τέτοια 
περιστατικά όχι μόνο δεν έχουν 
εκλείψει, τουναντίον μάλιστα συ-
νεχίζονται αμείωτα», τονίζει η 
ομοσπονδία στο έγγραφό της 
προς το αρχηγείο της Ελληνικής 
αστυνομίας. Όπως καταγγέλλει η 
Ε.α.Υ. Φλώρινας, η Διμοιρία Υπο-
στήριξης της α.Δ. Φλώρινας διατά-
χθηκε την 10-04-2013 ώρα 11.30 
να μεταβεί την 22.00 της ιδίας να 
εκτελέσει υπηρεσία στην ιερισσό 
Χαλκιδικής, καταστρατηγώντας 
προεδρικά Διατάγματα και δικαι-
ώματα των εργαζόμενων αστυνο-
μικών, ενώ διαρκώς παρατηρείται 
μια αυξανόμενη κατασπατάληση 
δύναμης και υπέρμετρη καταπό-
νηση των συναδέλφων, και μάλι-
στα για περιπτώσεις που είναι 
γνωστές εδώ και μέρες.

μάθε τα δικαιώματά σου
Συναδέλφισσες - συνάδελφοι,

Εκτός από υποχρεώσεις έχουμε και 
δικαιώματα τα οποία ποτέ δεν πρέ-
πει να λησμονούμε. Πρέπει να γνω-

ρίζουμε ότι:
 Η χορήγηση της ημερήσιας ανάπαυσης 

είναι υποχρεωτική εντός της εβδομάδας 
που γεννάται το δικαίωμα λήψης της. 
Κατ’ εξαίρεση επιτρέπεται ο συμψηφι-
σμός των Η/Α σε διάστημα 2 εβδομάδων, 
όπου οι Η/Α χορηγούνται εντός της εβδο-
μάδας που γεννάται το δικαίωμα λήψης 
της τελευταίας Η/Α. Στο Αστυνομικό προ-
σωπικό που δεν χορηγήθηκαν οι Η/Α, με-
τά το πέρας του 15νθημέρου, κάνει αυτο-
δικαίως χρήση των  οφειλομένων Η/Α για 
συγκεκριμένες ημέρες, με αναφορά – 
γνωστοποίηση στην Υπηρεσία όπου ο Δι-
οικητής μπορεί να διαφοροποιεί εντός 
της ίδιας εβδομάδας.

 Η προσφορά εργασίας τη μία ημέρα 
ανάπαυσης (6η ημέρα) θεμελιώνει δικαί-
ωμα λήψης ειδικής αποζημίωσης. Στην 
περίπτωση αυτή, ημέρα ανάπαυσης (7η) 
θεωρείται η άλλη ημέρα, Σάββατο ή Κυ-
ριακή κατά περίπτωση. (υπ’ αριθ. 
72175/10/662011 από 02/10/2010 διαταγή 
του Α.Ε.Α. / Δ.Α.Π. Τμ. 2ο, υπογραφόμενη 
από τον Αρχηγό της ΕΛ.ΑΣ.)

 Ημέρες ανάπαυσης είναι κατά βάση το 

Σάββατο και η Κυριακή. Κατ’ αυτές, δύνα-
ται να επιβληθεί υποχρεωτική παροχή 
υπηρεσίας μόνο εφόσον οι υπηρεσιακές 
ανάγκες το επιβάλλουν, κατά κρίση των 
διοικητών των οικείων Υπηρεσιών. (υπ’ 
αριθ. 72175/10/662011 από 02/10/2010 δια-
ταγή του Α.Ε.Α. / Δ.Α.Π. Τμ. 2ο, υπογραφό-
μενη από τον Αρχηγό της ΕΛ.ΑΣ.)

 Από τα ανωτέρω λοιπόν προκύπτει ότι 
όταν κάποιος συνάδελφος έχει εργαστεί 
και έχει συμπληρώσει το ανώτατο όριο 
της μηνιαίας αποζημίωσης για την πέραν 
του πενθημέρου εργασία, δύναται να υπο-
βάλλει έγγραφη αναφορά προς την Υπη-
ρεσία του αιτούμενος τη μη διάθεσή του 
σε υπηρεσία κατά το τελευταίο Σαββατο-
κύριακο του μήνα, λόγω μη αποζημίωσής 
του.

 Ως Υπηρεσία πέραν του πενθημέρου 
νοείται εκείνη που  η ώρα έναρξης ή η 

ώρα λήξης της περιλαμβάνεται ημερολο-
γιακά στο Σάββατο ή την Κυριακή. Το ίδιο 
ισχύει και για την ημέρα της αργίας.

 Για την παροχή εργασίας την 7η ημέρα 
της εβδομάδας, καθώς και τις επίσημες 
ημέρες αργίας, χορηγείται υποχρεωτικά 
ημερήσια ανάπαυση μια άλλη ημέρα της 
επόμενης  εβδομάδας. (υπ’  αριθ. 
72175/10/662011 από 02/10/2010 διαταγή 
του Α.Ε.Α. / Δ.Α.Π. Τμ. 2ο, υπογραφόμενη 
από τον Αρχηγό της ΕΛ.ΑΣ.)

 Τονίζεται ιδιαίτερα ότι οι διατάξεις για 
τη χορήγηση της ημερήσιας ανάπαυσης, 
συνιστούν από τη φύση τους, κανόνες δη-
μόσιας τάξης και επομένως, ούτε ο δικαι-
ούχος μπορεί να παραιτηθεί του δικαιώ-
ματος αυτού, ούτε και η διοίκηση μπορεί 
να στερεί τούτο, για οποιοδήποτε λόγο, 
από το δικαιούχο. Συνεπώς, η διοίκηση 
υποχρεούται να μεριμνά ώστε να χορη-
γούνται, ανάλογα με τις υφιστάμενες 
υπηρεσιακές ανάγκες και μέσα στο αυ-
στηρά καθοριζόμενο χρονικό πλαίσιο, οι 
ημερήσιες αναπαύσεις στο προσωπικό, 
λαμβάνοντας υπ’ όψη, όταν αυτό είναι 
εφικτό, και τις προτιμήσεις των δικαιού-
χων. Η αύξηση του υπηρεσιακού ενδιαφέ-
ροντος και της αποδοτικότητας του προ-
σωπικού προϋποθέτουν τη μη καταπόνη-
σή του, χωρίς αποχρώντες λόγους και την 
αναβάθμιση της ποιότητας ζωής του. (υπ’ 

αριθ. 72175/10/662011 από 02/10/2010 δια-
ταγή του Α.Ε.Α. / Δ.Α.Π. Τμ. 2ο, υπογραφό-
μενη από τον Αρχηγό της ΕΛ.ΑΣ.)

 Πολλές φορές ακούμε συναδέλφους να 
διαμαρτύρονται π.χ. για ολοήμερη παρα-
μονή – μεταγωγή κρατουμένων στα δικα-
στήρια δίχως αλλαγή. Σ’ αυτήν την περί-
πτωση το άρθρο 1 παρ. 4 του Π.Δ. 394/2001 
αναφέρει  πως αν η εκτελούμενη υπηρε-
σία επιβάλλεται να συνεχισθεί και μετά 
τη λήξη του καθορισμένου χρόνου εργα-
σίας, λόγω αυτών που αναφέρονται στο 
προαναφερόμενο άρθρο, ο επιπλέον χρό-
νος υπολογίζεται στη διάρκεια της εβδο-
μαδιαίας απασχόλησης (και αφαιρείται).

 Η ανακοίνωση της υπηρεσίας της επό-
μενης ημέρας γίνεται υποχρεωτικά μέχρι 
την 14.00 της προηγούμενης και η μετα-
βολή της δεν επιτρέπεται. Η ανακοίνωση 
υπηρεσίας για τις αργίες και την επόμενη 
εργάσιμη αυτών, γίνεται μέχρι την 14.00 
της προηγούμενης εργάσιμης και για το 
Σάββατο, Κυριακή, Δευτέρα μέχρι την 
14.00 της Παρασκευής. 

 Η υπηρεσία αστυνομικών μέτρων για 
γνωστές συναθροίσεις και συγκεντρώ-
σεις διατάσσεται από τις υπηρεσίες επι-
πέδου Διεύθυνσης και άνω, τουλάχιστον 
δύο (2) ημέρες πριν την εκδήλωση αυτών. 

 Ο χρόνος της επιφυλακής είναι χρόνος 
εργασίας.

κωνσταντίνου 
Χύτα
ανθυπαστυνόμου

τών
Χρυσάφη 
γρηγορίου  - 
ανθυπαστυνόμου
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Την έντονη διαμαρτυρία 
της για την κατάσταση 
των κρατητηρίων 

εκφράζει η Ένωση 
Αστυνομικών Υπαλλήλων 
Άρτας. «Στα κρατητήρια της 
Α.Δ. Άρτας, τα οποία 
προορίζονται για προσωρινή 
κράτηση, όπως όλα εξάλλου τα 
κρατητήρια, κρατούνται 16 
λαθρομετανάστες, προς 
απέλαση, οι οποίοι λόγω της 
υπάρχουσας νομοθεσίας 
παραμένουν για μεγάλο 
χρονικό διάστημα (έξι μήνες 
και άνω).Στην Α.Δ. Άρτας 
υπάρχουν τέσσερα (4) 
κρατητήρια με προβλεπόμενη 
χωρητικότητα δώδεκα (12) 
ανδρών και τεσσάρων (4) 
γυναικών. Ο αριθμός των 
κρατουμένων δεν πρέπει να 
υπερβαίνει τον αριθμό των 
κλινών των κρατητηρίων και 
πρέπει να υπάρχει πάνταα 
μέριμνα για την κράτηση 

ποινικών κρατουμένων και των 
δύο (2) φύλων.Έτσι 
δημιουργούνται πολλά και 
σοβαρά προβλήματα, ως προς 
την ασφάλεια των 
κρατητηρίων, τη διασφάλιση 
των ανθρωπίνων δικαιωμάτων 
των κρατουμένων και την 
εξασφάλιση των συνθηκών 
υγιεινής τόσο των 
κρατουμένων όσο και των 
συναδέλφων που έρχονται 
καθημερινά σε επαφή μαζί 
τους και κατ’ επέκταση των 
οικογενειών τους και των 
πολιτών.

Οι επανειλημμένες 
προσπάθειές μας για την 
επίλυση του εν’ λόγω θέματος 
μέχρι στιγμής ήταν άκαρπες και 
παρακαλούμε για άλλη μία φορά 
να αναδειχθεί το πρόβλημα από 
τους τοπικούς φορείς, για να 
πετύχουμε την άμεση επίλυσή 
του», σημειώνεται στην 
ανακοίνωση του σωματείου.

Με προτάσεις απαντάμε στη μιζέρια
ΟΧΙ στα μνημονιακά μέτρα και την οικονομική μας εξαθλίωση, τονίζει η Γενική Συνέλευση της Ένωσης Αστυνομικών Λάρισας

Δηλώνουμε κατηγορηματικά ότι 
θα συνεχίσουμε τον δίκαιο 
αγώνα μας για ασφαλείς συνα-

δέλφους, οι οποίοι θα προσφέρουν 
τις υπηρεσίες τους σε όλους τους συ-
μπολίτες», τονίζεται μεταξύ άλλων 
στο ψήφισμα της ετήσιας γενικής 
συνέλευσης των συναδέλφων της  
Ένωσης Αστυνομικών Λάρισας.

Το σωματείο κατέγραψε για άλλη 
μια φορά την αντίθεσή του στα μνη-
μονιακά μέτρα που οδηγούν στην 
οικονομική μας εξαθλίωση και προ-
έβαλε συγκεκριμένα αιτήματα για 
την αλλαγή πορείας. Ειδικότερα, στη-
ρίζει το αίτημά μας για ένα νέο Αστυ-
νομικό Μισθολόγιο με αφετηρία (μο-
νάδα) τον  Αστυφύλακα, ζητά την 
επιτάχυνση των διαδικασιών για τις 
απαιτούμενες ρυθμίσεις όσον αφορά 
το ΤΕΑΠΑΣΑ, ώστε να εξασφαλιστεί 
το εφάπαξ των συναδέλφων για τα 
επόμενα χρόνια, εφαρμογή της εργα-
τικής νομοθεσίας για τη πληρωμή 
των  πενθημέρων και των νυχτερι-
νών, άύξηση της αποζημίωσης της 
εκτός έδρας διανυκτέρευσης και της 
εκτός έδρας ημερήσιας αποζημίω-
σης, καθώς και προκαταβολή της 
προβλεπόμενης εκτός έδρας αποζη-
μίωσης, έστω και για αυθημερόν με-
τακίνηση αστυνομικού προσωπικού 
εκτός ορίων Αστυνομικής Διεύθυν-
σης.

Από τα θεσμικά αιτήματα, ξεχωρί-
ζουμε την αναδιάρθρωση των Υπηρε-

σιών της Αστυνομικής Διεύθυνσης 
Λάρισας, την ίδρυση Υποδιεύθυνσης 
Αστυνομικών Επιχειρήσεων Θεσσα-
λίας με έδρα τη Λάρισα, τον τερματι-
σμό των αποσπάσεων στις Υπηρεσίες 
του Έβρου κτλ.

Την Ομοσπονδία εκπροσώπησε ο 
πρόεδρος του Δ.Σ. κ. Τολίκας Μιχά-
λης, ο οποίος ενημέρωσε μαζί με το 
προεδρείο της Ένωσης, τους συνα-
δέλφους για διάφορα τρέχοντα ζητή-
ματα. Στην αρχή της εκδήλωσης τιμή-
θηκαν με πλακέτες από την Ένωση ο 
αστυνομικός συντάκτης κ. Ρηγόπου-
λος Ευάγγελος και ο νομικός σύμ-
βουλος κ. Γουλας Δημοσθένης.

Εξάλλου, το σωματείο έθεσε ζήτη-
μα καλύτερης αξιοποίησης των εσό-
δων της Λέσχης που λειτουργεί στο 
νέο αστυνομικό μέγαρο της Λάρισας, 
ζητώντας από τον ΓΑΔ να εξετάσει 

την πρότασή του για διάθεση μέρους 
των κερδών που έχει στη συντήρηση 
του κτιρίου.  «Στο Αστυνομικό Μέγα-
ρο Λάρισας λειτουργεί Λέσχη με κυ-
λικείο και εστιατόριο. Ειδικά το εστι-
ατόριο λειτουργεί εδώ και ένα έτος 
περίπου, είναι δε το μοναδικό σε 
Αστυνομική Υπηρεσία της επαρχίας. 
Λόγω της σωστής διαχείρισης, των 
παρεχόμενων υπηρεσιών και της 
αποδοχής από τους συναδέλφους η 
Λέσχη παρουσιάζει αρκετά υψηλή 
κερδοφορία. Τα κέρδη των Λεσχών 
είναι γνωστό ότι αποδίδονται προς 
διαχείριση στο Ίδρυμα Εξοχών. Στη 
δύσκολη όμως οικονομική περίοδο 
που διανύουμε επιθυμία μας είναι 
ένα μέρος των κερδών σε ποσοστό 
25–30%  να αποδίδονται στη διαχείρι-
ση της Α.Δ. Λάρισας και να διατίθε-
νται για τη συντήρηση του Αστυνομι-

κού Μεγάρου», αναφέρει μεταξύ άλ-
λων, δεδομένου ότι η Κ.Ε.Δ. στη σχε-
τική της έκθεση υπολόγισε τη 
δαπάνη της ετήσιας συντήρησης του 
κτιρίου στα 75.000 ευρώ χωρίς τα 
έξοδα καθαριότητας, τη στιγμή που 
τα χρήματα για τη συντήρηση δε ξε-
περνούν κατά έτος  τα 10.000 ευρώ. 

Συγχαρητήρια
Με ανακοίνωσή του το σωματείο εξέ-
φρασε τα συγχαρητήριά του στους 
συναδέλφους του Β’ Αστυνομικού 
Τμήματος για τη σύλληψη δραπέτη 
των φυλακών Τρικάλων, σε παραπο-
τάμια περιοχή στα όρια των νομών 
Λαρίσης και Τρικάλων.  «Με την ευ-
καιρία αυτή συγχαίρουμε όλους τους 
μάχιμους αστυνομικούς της Α.Δ. Λά-
ρισας οι οποίοι ειδικά το τελευταίο 
δίμηνο έχουν εργασθεί με αυταπάρ-

νηση υπό αντίξοες συνθήκες, ατελεί-
ωτες ώρες, με πενιχρά μέσα, πολλές 
φορές με ελλιπή μέριμνα, αλλά πά-
ντα με περίσσιο φιλότιμο. Αναμένου-
με από την Υπηρεσία την έμπρακτη 
αναγνώριση των υπηρεσιών αυτών, 
υπενθυμίζοντας για πολλοστή φορά 
τη κόπωση των συναδέλφων και των 
οικογενειών τους. 

Τέλος, εξέφρασε τη διαμαρτυρία 
του για τα μέτρα φύλαξης των φυλα-
κών, καταθέτοντας σειρά προτάσεων, 
όπως αναζήτηση συναδέλφων σε 
εθελοντική βάση με αποκλειστική 
δραστηριότητα την εξωτερική φύλα-
ξη των φυλακών και εργασία σε αυ-
στηρά κυλιόμενο ωράριο (πέντε αλ-
λαγές), αξιολόγηση και εκπαίδευσή 
τους στη χρήση πολεμικών τυφεκίων 
π.χ. G3 ή FN, κατάλληλο προστατευ-
τικό εξοπλισμό κλπ.

Με τα προβλήματα που αντι-
μετωπίζουν οι συνάδελφοι 
που υπηρετούν στην ΟΠΚΕ 

ασχολήθηκε το ΔΣ της Ένωσης 
Αστυνομικών Αργολίδας κατά τη 
συνεδρίασή του στις 14/3/2013, πα-
ρουσία δέκα συναδέλφων που κλή-
θηκαν για το λόγο αυτό στη συνεδρί-
αση.

Το πρόβλημα εστιάζεται στην πο-
λυδιάσπαση της ομάδας, στον πραγ-
ματικό ρόλο και στην αποστολή της 
βάσει της ισχύουσας διαταγής του 
Αρχηγείου της ΕΛ.ΑΣ. σχετικά με τη 
λειτουργία της. Το σωματείο καταγ-
γέλλει με έγγραφό τους προς τον κ. 
Γενικό Αστυνομικό Διευθυντή Περι-
φέρειας Πελοποννήσου ότι  «προ-
βλήματα και ζητήματα τα οποία η 
Ένωσή μας τα είχε επισημάνει με το 
υπ. αριθ. πρωτ. 400/4/7 από 31-1-2012 
έγγραφό της δεν επιλύθηκαν παρά 
τις προφορικές διαβεβαιώσεις της 
Διοίκησης η οποία είναι υπεύθυνη 
για την επικρατούσα κατάσταση 
αφού με τις αποφάσεις της για την 
διάθεση του προσωπικού της ΟΠΚΕ 
ουσιαστικά κατακερματίζει αυτήν, 
συσσωρεύοντας και άλλα προβλήμα-
τα με αποτέλεσμα η σταγόνα της ορ-

γής και της αγανάκτησης να ξεχειλί-
σει από το ποτήρι της μη επίλυσης 
του θέματος».

Το σωματείο ειδικότερα επισημαί-
νει ότι πρόκειται για αδρανοποίηση 
της ΟΠΚΕ, καθώς χρησιμοποιείται 
κατά κύριο λόγο σε κάθε είδους ενί-
σχυση άλλων υπηρεσιών χωρίς ουσι-
αστικά να προσφέρουν. Τονίζει δε ότι 
επιθυμία των συναδέλφων είναι να 
εργάζονται όλοι ως μια ομάδα. 

Αν οι υπηρεσιακές ανάγκες δεν το 
επιτρέπουν τότε να εργάζονται ως 
δύο αυτοτελείς ομάδες που η κάθε 
μία να απαρτίζεται από σταθερά άτο-
μα. Η πολυδιάσπασή της ΟΠΚΕ σε 
δυάδες ή τριάδες σε αρκετές βάρδιες  
έχει ως αποτέλεσμα την πλήρη απο-
διοργάνωσή της και να μην διατίθε-
ται για τον ρόλο που ιδρύθηκε από το 
Αρχηγείο της ΕΛ.ΑΣ., όπως για σοβα-
ρούς ελέγχους υπόπτων ατόμων & 
οχημάτων, για την επέμβασή της σε 
έκτακτες και σοβαρές ανάγκες,  αλλά 
όπως αναφέρεται και παραπάνω για 
την συνεχή ενίσχυση των άλλων υπη-
ρεσιών, όπως μέτρα τροχαίας και μέ-
τρα τάξης σε εκδηλώσεις, μέτρα στα 
δικαστήρια κατά τις συνεδριάσεις, 
στα γήπεδα, σκοποί, εκτέλεση υπηρε-

σίας ως περιπολικό βάρδιας, σκοπιά 
στην Υ.Φ.Ε.Κ.Α Κορίνθου κ.α. 

Κλείνοντας, τονίζει ότι οι συνάδελ-
φοι καλούνται εν τέλει να κλείσουν 
όλες τις υπηρεσιακές τρύπες (πα-
σπαρτού) με αποτέλεσμα να χάνεται 
το αξιόμαχο της ομάδας και να δημι-
ουργείται δυσαρέσκεια στο προσωπι-
κό από την μεταχείριση του, που φτά-
νει στα όρια της απαξίωσης και της 
υποβάθμισης. Προτείνει δε συγκε-
κριμένα μέτρα για την ανύψωση του 
ηθικού και της επαγγελματικής δρά-
σης των συναδέλφων  με σεβασμό 
στο ωράριο εργασίας, χωρίς εκπτώ-
σεις στην εκπαίδευσή τους και στους 
κανόνες υγιεινής και ασφάλειας.

Μεταγωγή 
Το σωματείο, επίσης, απέστειλε επι-
στολή διαμαρτυρίας, καταγγέλλο-
ντας  ότι συνάδελφος μέλος αυτής, 
διατάχθηκε με υπηρεσιακή κλούβα 
και χωρίς τη συνδρομή ασθενοφόρου 
ως προβλέπεται, να μεταγάγει σε νο-
σοκομείο ποινικό κρατούμενο, ο 
οποίος έπασχε από φυματίωση, χω-
ρίς να τηρηθούν οι όροι περί υγιει-
νής και ασφάλειας που προβλέπο-
νται από το Π.Δ. 45/2008.

Η οπΚΕ δεν είναι «πασπαρτού»
Έντονη αντίδραση της Ένωσης Αργολίδας

Να αναδειχθεί  
το πρόβλημα από  
τους τοπικούς φορείς
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Βροχή» αιτημάτων –και δικαί-
ως- προβάλλει η Ένωση 
Αστυνομικών Ροδόπης, η 

οποία πραγματοποίησε την ετήσια 
τακτική της συνέλευση στις 30-03-
2013 στην Κομοτηνή, παρουσία δε-
κάδων εκπροσώπων τοπικών φο-
ρέων και πολιτικών κομμάτων.

Εκ μέρους της Ομοσπονδίας, το 
παρών έδωσαν ο πρόεδρος κ. Χρή-
στος Φωτόπουλος, ο  αντιπρόε-
δρος Οικονομικών κ. Αντώνιος 
Ζαχαριουδάκης, ο Ανθυπαστυνό-
μος  κ. Βασίλειος Πανταζής, του 
Κλάδου  Οικονομικοτεχνικών & 
Πληροφορικής του Αρχηγείου της 
Ελληνικής Αστυνομίας, οι οποίοι 
μίλησαν για τα τρέχοντα οικονομι-
κά προβλήματα-αιτήματα,  καθώς 
και ο εκπρόσωπος της ΠΟΑΣΥ στον 
Ίδρυμα Εξοχές της Ελληνικής 
Αστυνομίας κ. Κώστας Μαλλικό-
πουλος, ο οποίος επίσης ενημέρω-
σε τους συναδέλφους για τα ζητή-
ματα που το απασχολούν. 

Η πρόεδρος του σωματείου κ. 
Σταυρούλα Τζατζανά στην ομιλία 
της αναφέρθηκε στην οικονομική 
λεηλασία που υπέστησαν οι Αστυ-
νομικοί το προηγούμενο έτος, παρά 
τις διαβεβαιώσεις του κ. Πρωθυ-
πουργού ότι θα προστατεύσει και 
θα αποκαταστήσει τους μισθούς 
τους, στη θεσμική απαξίωση και 
στην καταστρατήγηση θεσπισμέ-
νων εργασιακών δικαιωμάτων των 
Αστυνομικών από την Φυσική ηγε-
σία, στον «βιασμό» του Τμήματος 
Δοκίμων Αστυφυλάκων Κομοτηνής 
με την μετατροπή μέρους των 
εγκαταστάσεων του σε Κέντρο Φύ-
λαξης Αλλοδαπών και στους κινδύ-
νους που είναι εκτεθειμένοι οι 
εκτελούντες εκεί υπηρεσία Αστυ-
νομικοί και αφορούν στην υγιεινή 
και ασφάλεια, αλλά και στις αρνη-
τικές επιπτώσεις που έφερε η λει-
τουργία του Κ.Φ.Α. στην Αστυνό-
μευση της περιοχής, λόγω έλλειψης 
Αστυνομικής δύναμης. Καταγγέλ-
θηκαν ως ωμή παρέμβαση στην 
συνδικαλιστική λειτουργία μας και 

προσπάθεια φίμωσης και ελέγχου 
του Κινήματος οι συνδικαλιστικές 
διώξεις του Προέδρου της Ένωσης 
Αστυνομικών Πιερίας και των έξι 
μελών του Δ.Σ. της Ένωσης, καθώς 
και η εισαγωγή του άρθρου 58 στο 
προς ψήφιση νομοσχέδιο για την 
αναδιοργάνωση Υπηρεσιών του 
Υπουργείου Δημόσιας Τάξης και 
Προστασίας του Πολίτη, το οποίο 
καταργεί το σύστημα της απλής 
αναλογικής στις αρχαιρεσίες μας 
και συρρικνώνει τον αριθμό των 
υφιστάμενων Ενώσεων Αστυνομι-
κών Υπαλλήλων.

 Τονίστηκε ότι, η παρούσα κατά-
σταση της Ελληνικής Αστυνομίας 
και οι πρόσφατες επιθετικές, απα-

ξιωτικές, παρεμβατικές και με δι-
άθεση ελέγχου και καθοδήγησης 
συμπεριφορές της Ηγεσίας μας 
προς το Συνδικαλιστικό μας Κίνη-
μα ΑΠΑΔΟΥΝ στην Νέα Αστυνο-
μία. Αναδείχθηκε η επείγουσα ανα-
γκαιότητα άμεσης δημιουργίας 
Νέας Αστυνομίας με όρους Κοινω-
νίας, η οποία δεν θα χρησιμοποιεί-
ται ως κατασταλτικός μηχανισμός 
των δίκαιων αγώνων των εργαζο-
μένων, αλλά ευέλικτη και αποτε-
λεσματική θα επιτελεί απρόσκο-
πτα το έργα της, ανταποκρινόμενη 
στις ανάγκες των πολιτών και θα 
βρίσκεται πάντα στην υπηρεσία 
τους, διασφαλίζοντας το αναφαί-
ρετο συνταγματικό δικαίωμα του 

Ελληνικού λαού στην ασφάλεια.

Τα αιτήματα
Το ψήφισμα της συνέλευσης, το 
οποίο εγκρίθηκε ομόφωνα, κατα-
γράφει δεκάδες θεσμικά, οικονομι-
κά, ασφαλιστικά και τοπικά αιτή-
ματα, ως προς τα οποία «η Γενική 
Συνέλευση εξουσιοδότησε το Διοι-
κητικό Συμβούλιο για την ανάδειξη 
και προώθησή τους προς επίλυση, 
με εντατικοποίηση των μορφών 
των αγώνων όπου και αν αυτό χρει-
αστεί, καθώς και η προσφυγή με τη 
διαδικασία των συλλογικών παρα-
πόνων για παραβιάσεις του Ευρω-
παϊκού Κοινωνικού Χάρτη, ενώπιον 
της Ευρωπαϊκής Επιτροπής Οικο-

νομικών και Κοινωνικών Δικαιω-
μάτων του Συμβουλίου της Ευρώ-
πης, που θα διαγνώσει παραβιάσεις 
άρθρων του Ευρωπαϊκού Κοινωνι-
κού Χάρτη σε βάρος των μελών της 
Ένωσης μας, δυνάμει του άρθρου 2 
του καταστατικού μας, αλλά και στα 
πλαίσια συλλογικότερης προσφυ-
γής στο μηχανισμό συλλογικών πα-
ραπόνων, από την Π.Ο.ΑΣ.Υ.».

Από το μακροσκελές ψήφισμα, 
σταχυολογούμε τα αιτήματα για την 
προστασία των συνδικαλιστικών 
μας ελευθεριών, την αναγνώριση του 
δικαιώματος στην Απεργία, τη συνέ-
χιση της λειτουργίας της Σχολής 
Αστυφυλάκων, με άρση του περιορι-
σμού του Ν.4093/12,  τη διασφάλιση 
του συστήματος πρόσληψης Αστυ-
νομικών ΜΟΝΟ μέσω πανελληνίων 
εξετάσεων, τη βελτίωση του βαθμο-
λογίου, την αναβάθμιση του θεσμι-
κού μας ρόλου με τη συμμετοχή σε 
όλα τα Συλλογικά Όργανα λήψης 
αποφάσεων των αιρετών εκπροσώ-
πων που αφορούν τον κλάδο, την 
επέκταση των ευεργετικών διατάξε-
ων που ισχύουν για τους δημοσίους 
υπαλλήλους που υπηρετούν σε πα-
ραμεθόριες  περιοχές και στους 
Αστυνομικούς, την ολική αναπλήρω-
ση της απώλειας εισοδήματος όσων 
έχουν κριθεί ως μη ικανοί οπλοφο-
ρίας, τη χορήγηση επιδόματος πτυ-
χίου στους Αστυνομικούς που είναι 
κ ά τ ο χ ο ι  τ ί τ λ ω ν  σ π ο υ δ ώ ν 
(Α.Ε.Ι.-Τ.Ε.Ι.-Μεταπτυχιακοί τίτλοι) 
σύμφωνα με τα ισχύοντα στο δημό-
σιο τομέα, τη δημιουργία νοσηλευτι-
κού ιδρύματος για την κάλυψη των 
αναγκών του προσωπικού της  Ελλη-
νικής Αστυνομίας, την αναδιάρθρω-
ση των Υπηρεσιών και καθορισμό 
νέου οργανογράμματος της Αστυνο-
μικής  Διεύθυνσης Ροδόπης, τη λει-
τουργία της υπηρεσίας Μεταγωγών 
Δικαστηρίων στην έδρα της Α.Δ. Ρο-
δόπης, τη δημιουργία ολοήμερου 
παιδικού σταθμού και κέντρου δημι-
ουργικής απασχόλησης παιδιών 
στην έδρα της Αστυνομικής Διεύ-
θυνσης Ροδόπης και πολλά άλλα.

«Βροχή» αιτημάτων από τη Ροδόπη
Προωθητική δύναμη του συνδικαλιστικού μας κινήματος το ζωηρό ενδιαφέρον και οι προτάσεις των συναδέλφων μας

με απόφαση του Δ.σ. του σωματείου, ο  πρόεδρος της ομοσπονδίας μας, κ. Χρήστος Φωτόπουλος, 
ανακηρύχθηκε Επίτιμος πρόεδρος της Ένωσης αστυνομικών Υπαλλήλων ροδόπης. Επίσης ανακηρύχθηκαν ως Επίτιμα 
μέλη, ο κ. αντιπρόεδρος  οικονομικών κ. αντώνης Ζαχαριουδάκης και ο ανθ/μος  κ. πανταζής Βασίλειος, που υπηρετεί 
στη Δ/νση οικονομικών α.Ε.α.  
τιμητικές πλακέτες απονεμήθηκαν επίσης, σε όλους τους αστυνομικούς που υπηρέτησαν, κατά το έτος 2012, στην 
ομάδα Δι.ασ. της α.Δ.ροδόπης, καθώς και σε όλα τα μη εκλεγμένα σε συλλογικά όργανα, μέλη  που συμμετείχαν στα 
καλέσματα της ομοσπονδίας μας για  ένστολες πανελλαδικές διαμαρτυρίες.
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Με τον Γενικό Επιθεωρητή 
Βορείου Ελλάδος αντι-
στράτηγο κ. Δημήτριο 

Τσακνάκη και το Διευθυντή Αστυ-
νομίας Θεσσαλονίκης ταξίαρχο κ. 
Βασίλειο Γιαρεντζίδη συναντή-
θηκε η Ένωση Αστυνομικών 
Θεσσαλονίκης, εκθέτοντάς τους 
τα προβλήματα των συναδέλφων, 
όπως αυτά αναφέρονται και στο 
τελευταίο υπόμνημα προς την πο-
λιτική και φυσική ηγεσία της Ελ-
ληνικής Αστυνομίας.

Συγκεκριμένα, αναλύθηκαν τα 
προβλήματα λόγω μη εφαρμογής 
του προβλεπόμενου ωραρίου ερ-
γασίας, η έλλειψη προσωπικού 
που έχει ξεπεράσει τις 1.250 κενές 
οργανικές θέσεις, η φύλαξη ποινι-
κών και υπόδικων κρατουμένων, η 
έλλειψη υλικοτεχνικής υποδομής, 
οι αποσπάσεις, η αναδιάρθρωση 
των Υπηρεσιών, τα μέτρα τάξης σε 
συγκεντρώσεις – συναθροίσεις και 
αθλητικές εκδηλώσεις για τις 
οποίες τονίστηκε ότι πρέπει να 
μειωθεί ο αριθμός των αστυνομι-
κών που διατίθενται σ’ αυτές. Επί-
σης συζητήθηκε το πρόβλημα της 
Χαλκιδικής που καλείται, σε τελι-
κή ανάλυση να το επιλύσει η Αστυ-
νομία της Θεσσαλονίκης, κατά με-
γάλο μέρος,  που τη δημιουργεί 
όμως πολλά εσωτερικά προβλήμα-
τα. Άλλα θέματα ήταν οι μετακινή-
σεις, εκτός Νομού, διμοιριών ΥΑΤ 
και ΥΜΕΤ κατά τις οποίες κατα-
στρατηγούνται οι ισχύουσες δια-
τάξεις του Π.Δ. 100/2003 και του 
Π.Δ. 394/2001, αλλά και το δυσανά-

λογο οικονομικό κόστος που έχουν 
αυτές στο Δημόσιο, σε συνδυασμό 
με την τελική, τις περισσότερες 
φορές, μη χρησιμοποίησή τους και 
το άσκοπο των πραγματοποιήσεών 
τους. 

Κοντά στους συναδέλφους 
Το προεδρείο του σωματείου είχε 
συνάντηση με τους συναδέλφους 
και  την ηγεσία της Υ.ΜΕ.Τ. 
/Δ.Α.Ε.Θ. Ειδικότερα συμμετείχαν 
ο πρόεδρος κ. Παδιώτης Δημή-
τριος, ο Α’ αντιπρόεδρος Δρόσος 
Στέργιος, ο Β’ αντιπρόεδρος Ευ-
θυμιάδης Πασχάλης, ο γενικός 

γραμματέας Παπαδάκης Θεόφι-
λος, ο οργανωτικός γραμματέας 
Τσαϊρίδης Θεόδωρος και ο ανα-
πληρωτής  ταμίας Αλεξανδρίδης 
Χριστόφορος , καθώς και οι 
εκλεγμένοι αντιπρόσωποι της 
Ένωσης κκ Σίσκος Γεώργιος και 
Πεχλιβανάκης Ιωάννης,  οι οποί-
οι υπηρετούν στην Δ.Α.Ε.Θ.

Κοινή διαπίστωση, δυστυχώς, 
είναι ο μεγάλος αριθμός οφειλό-
μενων ημερησίων αναπαύσεων 
(κατά μέσο όρο 10 - 11 για κάθε 
αστυνομικό). Επίσης συζητήθηκαν 
θέματα όπως η πιστή τήρηση του 
ωραρίου εργασίας που προβλέπε-

ται από τις διατάξεις του Π.Δ. 
394/200, η απαλλαγή από τα καθή-
κοντα της φύλαξης διάφορων στό-
χων όπως π.χ. τα προξενεία, το μη 
σπάσιμο των διμοιριών σε συνδυ-
ασμό με τον πολύ μικρό αριθμό 
συναδέλφων από τους οποίους 
απαρτίζονται οι διμοιρίες της Υ.
ΜΕ.Τ., η οριστική διακοπή της δι-
άθεσης Αστυνομικών της Υ.ΜΕ.Τ. 
για μέτρα τάξης, σε καθημερινή 
βάση, στα δικαστήρια της Θεσσα-
λονίκης πρ ο ς ενίσχυση της 
Υ.Μ.Δ.Θ., η ενίσχυση της παρεχό-
μενης εκπαίδευσης, η έλλειψη υλι-
κοτεχνικής υποδομής κλπ.«Η 
Ένωσή μας θα κινηθεί, συνδικαλι-
στικά, σε κάθε επίπεδο, προς άμε-
ση επίλυση των αρκετών και σοβα-
ρών προβλημάτων που απασχο-
λούν την πολυάριθμη Υπηρεσία 
της Υ.ΜΕ.Τ., η οποία βρίσκεται 
καθημερινά στην πρώτη γραμμή 
της μάχης εναντίον του εγκλήμα-
τος», τονίζει το σωματείο.

Μια άλλη παρέμβαση του σωμα-
τείου αφορά τα αστυνομικά κρατη-
τήρια όπου κρατούνται δεκάδες 
κατάδικοι και υπόδικοι για κα-
κουργηματικές και πλημμελημα-
τικές πράξεις. Αφού καταγγέλλει 
τις ευθύνες των αρμοδίων, τονίζει 
ότι αναμένει την ανάληψη των 
απαραίτητων πρωτοβουλιών για 
να σταματήσει, επιτέλους, αυτό το 
αρνητικό φαινόμενο που δυσχε-
ραίνει την απόδοση των Υπηρεσι-
ών μας και δημιουργεί αρνητική 
εικόνα για το έργο της Ελληνικής 
Αστυνομίας.

Πολυέξοδες και ατελέσφορες  
μετακινήσεις 
Το σωματείο της Θεσσαλονίκης έθεσε ενώπιον των ευθυνών τους όλους τους αρμόδιους  
για τα προβλήματα των συναδέλφων

Ειδικότερα, το σωματείο καλω-
σόρισε και συνεχάρη για την 
προαγωγή και τοποθέτησή 

του στην Α.Δ. Βοιωτίας τον αξιωμα-
τικό του Σώματος, αναφέροντάς του 
με την ευκαιρία αυτή τα προβλήμα-
τα που απασχολούν τους συναδέλ-
φους της Α.Δ. Βοιωτίας. Εκ μέρους 
του υπήρξε δέσμευση ότι σε κλίμα 
συνεργασίας, αμοιβαίου σεβασμού 
και ενότητας θα καταβληθεί κάθε 
δυνατή προσπάθεια ώστε να γίνουν 
οι απαραίτητες ενέργειες που θα 
συμβάλλουν στην εύρυθμη και 
αποτελεσματικότερη λειτουργία 
των Υπηρεσιών, χωρίς να θίγονται 

τα δικαιώματα των συναδέλφων.
 Η Ε.Α.Υ. Βοιωτίας θα σταθεί στο 

πλευρό των συναδέλφων τόσο σε 
υπηρεσιακό όσο και σε προσωπικό 
επίπεδο, όπως μέχρι τώρα πράττει 
με παρεμβάσεις, προτάσεις και το-

ποθετήσεις.Αντιμετωπίζουμε το 
μέλλον με αισιοδοξία και μέσα από 
την συναδελφικότητα και την μετα-
ξύ μας αλληλεγγύη, θα πετύχουμε 
την εκπλήρωση της αποστολής μας, 
που είναι η εμπέδωση του αισθήμα-
τος ασφαλείας των πολιτών. Δεν ξε-
χνάμε ότι αποτελούμε αναπόσπαστο 
κομμάτι της κοινωνίας, την οποία 
υπηρετούμε και προστατεύουμε, 
σημειώνει σε ανακοίνωσή της.

Στη Βουλή
Στις 9-04-2013,  εξάλλου, πραγμα-
τοποιήθηκε η συνάντηση με τον 
βουλευτή του ΣΥΡΙΖΑ, στον οποίο 

αναλύθηκαν οι δυσχέρειες αστυ-
νόμευσης του νομού και κυρίως 
των περιφερειακών Δήμων, εξαιτί-
ας της έλλειψης προσωπικού, η 
οποία φτάνει το 30% της οργανι-
κής δύναμης. 

Έγιναν αναφορές στην αυξανόμε-
νη εγκληματικότητα, στην ίδρυση 
Τμήματος Μεταγωγών και επάν-
δρωση αυτού, με έδρα την Α.Υ. Θη-
βών, στα ακατάλληλα οχήματα, στις 
περικοπές των αποδοχών μας κλπ. 
Από την πλευρά του ο κ. Σταθάς δε-
σμεύτηκε για την προώθηση στη 
Βουλή των προβλημάτων που αντι-
μετωπίζουμε.

με αισιοδοξία και συναδελφικότητα  
θα πετύχουμε
Ενημερωτικές συναντήσεις είχε η Ένωση Αστυνομικών Βοιωτίας με τον νέο Αστυνομικό Διευθυντή 
Βοιωτίας κ. Στέφανο Λουλακούδη και τον βουλευτή του ΣΥΡΙΖΑ κ. Ιωάννη Σταθά.

Ερωτήματα  
για τις 
αποσπάσεις  
από την 
Καρδίτσα
Εξηγήσεις ζήτησε η Ένωση 
Αστυνομικών Υπαλλήλων 
Καρδίτσας για τις νέες 
αποσπάσεις και την ενίσχυση 
των Αστυνομικών 
Διευθύνσεων 
Αλεξανδρούπολης – 
Ορεστιάδας- Δράμας- Ξάνθης 
και Ροδόπης με 735 
Αστυνομικούς προκειμένου να 
αντιμετωπισθεί το πρόβλημα 
της παράνομης 
μετανάστευσης και για  το 
χρονικό διάστημα από 03-04-
2013 έως 30-06-2013.  Η 
διαταγή, όπως σημειώνει το 
σωματείο, μνημονεύει το 
άρθρο 20 παρ. 1 του Π.Δ. 
100/2003 όπως αυτό 
τροποποιήθηκε 
μεταγενέστερα και ισχύει. Εδώ 
δημιουργούνται κάποια 
ερωτήματα. 

Α) πώς διατάσσεται η 
τρίμηνη αυτή απόσπαση, όταν 
το συγκεκριμένο άρθρο 
αναφέρεται στην προσωρινή 
μετακίνηση του αστυνομικού 
προσωπικού για την 
αντιμετώπιση έκτακτων, 
επειγουσών και σοβαρών 
υπηρεσιακών αναγκών και 
για όσο χρόνο διαρκεί η 
ανάγκη που τις υπέβαλε, όχι 
όμως πέραν του μηνός;

Β) η δικαιολόγηση 
οδοιπορικών και λοιπών 
εξόδων για τους 
μετακινούμενους 
συναδέλφους, καλύπτεται 
από την ανωτέρω διαταγή ή 
κατά την σύνταξή και 
υποβολή των υπομνημάτων 
θα προκύψουν προβλήματα;

Γ) ποια δεδομένα άλλαξαν 
από την προηγούμενη 
διαταχθείσα απόσπαση 
(Ιανουάριος- Φεβρουάριος- 
Μάρτιος 2013) για την 
ενίσχυση των ανωτέρων 
διευθύνσεων, η οποία έγινε 
δυνάμει του άρθρου 19 του  
Π.Δ. 100/2003 και χορηγήθηκε 
από τις υπηρεσίες, όπως 
προβλέπεται, η χρήση διημέρου 
πριν από την αναχώρησή τους, 
κάτι το οποίο δεν προβλέπεται 
από το άρθρο 20.
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Στην αίθουσα πολλαπλών χρήσεων της 
Α.Δ. Κιλκίς, πραγματοποιήθηκε στις 4 
Απριλίου 2013 η ετήσια Γενική Συνέ-

λευση της Ε.ΑΣ.Υ.Ν. Κιλκίς παρουσία μεγά-
λου αριθμού μελών της. Εγκρίθηκε ομόφω-
να ο Οικονομικός και Διοικητικός απολογι-
σμός, ενώ σύντομο απολογισμό των πε-
π ρ αγ μ έ ν ω ν  τ η ς  ν υ ν  δ ι ο ί κ η σ η ς 
πραγματοποίησε η πρόεδρος κ. Γεωργία 
Τσελέκη. 

Παρόντες ήταν ο πρόεδρος της ΠΟΑ-
ΣΥ κ. Χρήστος Φωτόπουλος, ο οποίος 
αναφέρθηκε σε θεσμικά-εργασιακά ζη-
τήματα, ενώ τα θέματα υγιεινής και 
ασφάλειας αναλύθηκαν από τον αρμό-
διο αντιπρόεδρο της ΠΟΑΣΥ κ. Γεώργιο 
Φεστερίδη. Για τα οικονομικά -συντα-
ξιοδοτικά-μισθολογικά αναφέρθηκε 
εκτενώς ο αρμόδιος αντιπρόεδρος κ. 
Ζαχαριουδάκης Αντώνιος. 

Με δηλώσεις του στα τοπικά μέσα ενη-
μέρωσης, ο κ. Φωτόπουλος, τόνισε ότι «αν 
δεν τροποποιηθεί ο σχεδιασμός διάταξης, 
το Κιλκίς θα πάψει πια να έχει Αστυνομία. 
Θα υπάρχουν αστυνομικοί μονάχα για τις 
πορείες και για τις κινητοποιήσεις π.χ. 
των αγροτών, αλλά όχι για την ασφάλεια 
και την εξυπηρέτηση του πολίτη». Όπως 
σημειώνουν, «ο κ. Φωτόπουλος πρόσθεσε 
ότι για ν` αποτραπεί το ως άνω ενδεχόμε-
νο θα πρέπει μαζί με τον αγώνα των αστυ-
νομικών να παρέμβει κι η τοπική κοινω-
νία κάνοντας δικό της το αίτημα για μη 
απομάκρυνση των αστυνομικών απ` το 
νομό. Αναγνώρισε όμως ότι κάτι τέτοιο 
φαντάζει ιδιαίτερα δύσκολο με δεδομένη 
τη «μαλθακότητα που παρατηρείται στις 
αντιδράσεις εργαζομένων και πολιτών» 
απέναντι στις πολιτικές που εφαρμόζο-
νται. Όμως, ο πρόεδρος της Ομοσπονδίας 
δεν μάσησε τα λόγια του και ενώπιον των 
συναδέλφων του δεκάδων αστυνομικών, 
που συμμετείχαν στη συνέλευση. «Δεν 
έγινε αντιληπτό τι πρόκειται ν` ακολου-
θήσει. Τα προβλήματά μας θα είναι αύριο 
πολλαπλάσια και συνεχώς επιδεινούμενα 
αν δεν αντιδράσουμε δυναμικά με πορεί-
ες ακόμα και με λευκές απεργίες», είπε 
μεταξύ άλλων. Κι αφού αναφέρθηκε ανα-

λυτικά στα προβλήματα και αιτήματα του 
κλάδου, πρόσθεσε: «Μας θέλουν ενάντια 
στους πολίτες που διαμαρτύρονται. Μας 
βάζουν να μαλώνουμε με τους πατεράδες 
και φίλους μας αγρότες παρατάσσοντας 
διμοιρίες απέναντι σε δυο τρακτέρ. Μας 
αναγκάζουν να υπερασπιζόμαστε στη 
Χαλκιδική τα συμφέροντα μιας εταιρείας. 
Τι ωραία Αστυνομία που έχουμε»!

Συνάντηση με τον υπουργό
Το σωματείο, συνέχισε τις επαφές με πολι-
τικούς φορείς και σε επίπεδο Κεντρικής 
Διοίκησης. Το Προεδρείο συνάντησε στο 
Τελωνείο των Ευζώνων τον Υπουργό Μακε-
δονίας και Θράκης κ. Καράογλου Θεόδω-
ρο, με θέμα συζήτησης το 4ο εκστρατευτικό 
σώμα και τις γνωστές συνέπειες που έχει 
για τον νομό η μετακίνηση ενός τόσο μεγά-
λου αριθμού συναδέλφων. Ζητήθηκε από 
τον υπουργό η άμεση και αποτελεσματική 
παρέμβασή του στην Πολιτική και Φυσική 
Ηγεσία του υπουργείου Δημόσιας Τάξης 
και Προστασίας του Πολίτη ώστε στην πα-
ρούσα χρονική περίοδος να εξαιρεθεί η 
Αστυνομική Διεύθυνση Κιλκίς από την συ-
γκεκριμένη μετακίνηση! Ο υπουργός από 
την μεριά του υποσχέθηκε να προβεί σε 
όλες τις απαραίτητες ενέργειες προς ικανο-
ποίηση του δίκαιου αιτήματος της Ένωσης, 
των μελών της και της τοπικής κοινωνίας. 

Tο Κιλκίς θα πάψει πια  
να έχει Αστυνομία…
Αυστηρή προειδοποίηση του προέδρου της ΠΟΑΣΥ από το Κιλκίς  
για την αναγκαιότητα ενίσχυσης της περιφέρειας

Αστυνομικοί... 
γιάτρεψαν κουτσό  
και τον έκαναν  
να περπατήσει!
ο κόσμος που είχε μαζευτεί στο 
σημείο κοιτούσε έκπληκτος. οι 
αστυνομικοί οδήγησαν τον άντρα 
που κούτσαινε σε αστυνομικό 
τμήμα της Χαλκίδας... Όταν τον 
σταμάτησαν για έλεγχο, τον είδαν 
να κουτσαίνει αλλά... μετά από 
10 λεπτά, κατάφεραν να τον 
κάνουν να περπατήσει όπως 
παλιά. ας πάρουμε τα πράγματα 
από την αρχή... Ήταν μεσημέρι 
(10-04-2013) όταν ένας οδηγός 
δίκυκλου έκανε τους 
αστυνομικούς της ομάδας Διασ να 
τον ακολουθήσουν. τους φάνηκε 
ύποπτος και έτσι τον σταμάτησαν 
για έλεγχο. Ψάχνοντας στο 
μηχανάκι, άνοιξαν την σέλα και 
από κάτω βρήκαν 29 ναρκωτικά 
χάπια. σύμφωνα με το evianews.
com, καθώς ήταν όρθιος ο 
35χρονος, φάνηκε να κουτσαίνει. 
του ζήτησαν να βγάλει τα 
παπούτσια που φορούσε και τότε 
διαπίστωσαν ότι μέσα σε αυτά, 
υπήρχαν άλλα 11 χάπια. στη 
συνέχεια ο δράστης - χωρίς να 
κουτσαίνει - οδηγήθηκε σε 
αστυνομικό τμήμα...

Πηγή: Newsit.gr
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Το ... κόλπο  
με τα κινητά
το ... κόλπο ήταν παλιό με 
βιντεοκάμερες και ρολόγια ειδικά 
στα ΚτΕλ του Κηφισού. τώρα έχει 
επεκταθεί με τα κινητά, όπως 
προκύπτει από την είδηση του  
crimesonair.blogspot.gr, που 
αναφέρεται στη σύλληψη από 
αστυνομικούς της Υποδιεύθυνσης 
ασφάλειας πατρών, τριών ανδρών 
που προσπαθούσαν να 
εξαπατήσουν πολίτες, πουλώντας 
τους απομιμήσεις ηλεκτρονικών 
προϊόντων ως αληθινά. 
Ειδικότερα, οι αστυνομικοί 
εντόπισαν τον 29χρονο και τον 
28χρονο δράστη να επιχειρούν να 
εξαπατήσουν πολίτη πουλώντας 
του μια απομίμηση κινητού 
τηλεφώνου ως γνήσιο. 
οι δράστες παζαρευόταν με τους 
παθόντες την αξία κινητών, ενώ 
για να τους πείσουν ισχυρίζονταν 
ότι όλες οι ηλεκτρονικές 
συσκευές ήταν προϊόντα κλοπής, 
έχοντας τοποθετήσει πάνω σε 
αυτές και την υποτιθέμενη 
πραγματική τιμή πώλησης τους, 
ύψους 670 ευρώ, ώστε να 
δημιουργείται η ψευδαίσθηση 
στους πολίτες ότι πρόκειται για 
αληθινές συσκευές.

Πηγή: crimesonair.blogspot.gr

ΕνωΣηΣ ΑΣΤυνομιΚων υΠΑλληλων 
μΑγνηΣιΑΣ 
προεδροσ ανάργυρος Διχτάς, Αντιπροεδροσ Δ/κων 
Θεμάτων αριστείδης τσιάτσιος, Αντιπροεδροσ οικονομικών 
Θεμάτων σπυρίδων ρίζος, γενικοσ γρΑμμΑτεΑσ Ηρακλής 
σκρέτας, ΑνΑπληρωτησ γενικοσ γρΑμμΑτεΑσ αριστείδης 
μαντάς, τΑμιΑσ & ειδικοσ γρΑμμΑτεΑσ απόστολος 
Καμινάρης, γρΑμ. δημοσιων σχεσεων Χαράλαμπος 
αναδιώτης, ΑνΑπλ. γρΑμ. δημοσιων σχέσεων ιωάννης 
τσαφίτσας, ειδικοσ γρΑμμΑτεΑσ (τΑμειο 
ΑλληλοβοηθειΑσ) Κωνσταντίνος Ευθυμίου.

ΕνωΣηΣ ΑΣΤυνομιΚων  
υΠΑλληλων ΔρΑμΑΣ
προεδροσ απόστολος πιτσικόγλου, Αντιπροεδροσ 
Κυριάκος Χαραλαμπίδης, γενικοσ γρΑμμΑτεΑσ Βασίλειος 
Ζλάτος, ΑνΑπλ. γενικοσ γρΑμμΑτεΑσ αναστάσιος 
Θωμόπουλος, τΑμιΑσ  μαρία Ζαχοπούλου,  ΑνΑπληρωτησ 
τΑμιΑσ αλέξανδρος Χαλκιόπουλος, οργΑνωτικοσ 
γρΑμμΑτεΑσ Ευάγγελος αγγέλου και μελη Κων/νος 
Δανόγλου και Κων/νος Κινατζίδης.

νέα Διοικητικά Συμβούλια
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Μ
εγαλωμένοι ως λαός 
με ιστορίες Ιούδων, 
Εφιαλτών, 
Δωσίλογων, 
Εμφυλίων, 

απαίδευτων και αχάριστων, έχω 
αρκετή υπομονή να ανέχομαι 
καρτερικά την απαξία, την 
αλαζονεία και την μικροψυχία του 
καθενός επώνυμου ή ανώνυμου 
πικρόχολου σχολιαστή των μέσων 
κοινωνικής δικτύωσης πάνω στα 
ζητήματα του αστυνομικού 
συνδικαλισμού. ‘Άλλωστε, ο ρόλος 
που μου ανέθεσαν οι συνάδελφοί 
μου έτσι κι αλλιώς το απαιτεί και το 
επιβάλει.Όμως, κάποτε πρέπει να 
καθορίσουμε και τα όρια αυτού του 
«δημόσιου» διαλόγου, δίνοντας τις 
απαντήσεις που πρέπει.

-Ποιος έφτιαξε το συνδικαλισμό 
στην Αστυνομία που κάποιοι 
βρήκαν έτοιμο, τον καπηλεύτηκαν 
και τον καπηλεύονται με τις 
ευλογίες της Πολιτείας για την 
υποστήριξη του «Διαίρει και 
Βασίλευε»;

-Η ΠΟΑΣΥ.
-Ποιος επέβαλε τις Πανελλήνιες 

Εξετάσεις σε ένα αποδεδειγμένα 
διεφθαρμένο πολιτικό σύστημα;

Να ελέγχεις αυτούς που σε εκπροσωπούν
 ΣΥΝΔΙΚΑΛΙΣΜΟΣ

του Χρήστου 
ΤΡΙΓΩΝΗ 
Γραμματέασ 
Δημοσιων  
σχέσέων ποασΥ 

προέΔροσ  
ένωσησ  
αστΥνομικων 
Υπαλληλων 
Γρέβένων

-Η ΠΟΑΣΥ.
-Ποιος έφτιαξε τον Κώδικα 

Μεταθέσεων και ποιος τον 
προφύλαξε τόσα χρόνια από την 
επιχειρούμενη κατάργηση του;

 -Η ΠΟΑΣΥ.
-Ποιος έφτιαξε το ωράριο εργασίας 

που κάποιοι το βρήκαν έτοιμο και 
δεν ξέρουν τι σημαίνει να δουλεύεις 
μία μέσα, μία έξω σε αστυνομικό 
σταθμό ή οκτώ-οκτώ σε αστυνομικό 
τμήμα;

-Η ΠΟΑΣΥ.
-Ποιος έφτιαξε έστω και αυτό το 

κακό και ανεπαρκές, αλλά 
ανύπαρκτο πριν βαθμολόγιο;

-Η ΠΟΑΣΥ.
-Ποιοι υπόκεινται πειθαρχικές 

διώξεις, ακόμη και σήμερα, για τη 
συνδικαλιστική τους δράση;

-Μόνο Μέλη της ΠΟΑΣΥ.
-Ποιος αναγνώρισε με νόμο τη 

Σχολή Αστυφυλάκων ως Τ.Ε.;
-Η ΠΟΑΣΥ.
-Ποιος κατάργησε την πληρωμή 

παραβόλου 100 ευρώ για τις 
μηνύσεις που υποβάλλουμε και τη 
μη σύλληψή μας για αδικήματα κατά 
την εκτέλεση του καθήκοντος;

-Η ΠΟΑΣΥ.
-Ποιος εκπροσωπεί 40.000 

αστυνομικούς με τα τόσα 
προβλήματά τους και όχι την 
ολιγάριθμη συντεχνία του;

-Η ΠΟΑΣΥ.
Θα μπορούσα να αναφέρω άπειρα 

παραδείγματα αγώνα και 
αποτελέσματος. Πάω όμως στην 
αντίπερα όχθη.

-Ποιος κυβερνά αυτόν τον τόπο;
-Η εκάστοτε Κυβέρνηση και ΟΧΙ η 

ΠΟΑΣΥ.
-Ποιος ψηφίζει την Κυβέρνηση;
-Ο Ελληνικός Λαός, μεταξύ του 

οποίου εσύ και εγώ.
-Ποιος είναι ο μόνος τρόπος που 

συνταγματικά μπορεί να 
προστατεύσει τον εργαζόμενο από 
τις λάθος επιλογές της Κυβέρνησης;

-Ο Συνδικαλισμός.
-Ποιος κάνει δυνατή τη φωνή του 

Συνδικάτου;
-Τα μέλη του προφανώς και αυτό 

δεν έχει λύσει όλα τα προβλήματα. 
Προφανώς και έχει κάνει λάθη. 
Προφανώς και θέλει αλλαγές στον 
τρόπο δράσης.

Γ
νωστέ και άγνωστε 
Συνάδελφε, κάνε την κριτική 
σου. Έστω και την κακόπιστη. 
Κάν’ την, όμως, στις Γενικές 
Συνελεύσεις και έλα ψήφισε 

στις εκλογές. Αν δεν είμαστε ικανοί 
ΔΙΩΞΕ ΜΑΣ!  Μην αφήνεις, όμως, ποτέ 
μόνο το Σωματείο σου και αυτούς που 
δημοκρατικά επέλεξες να σε 
εκπροσωπούν. Χωρίς εσένα είμαστε 
αδύναμοι. ΟΠΩΣ ΕΙΣΑΙ ΚΑΙ ΕΣΥ, ΧΩΡΙΣ 
ΤΟ ΣΥΝΔΙΚΑΤΟ.

Τo πρωτοσέλιδο της Νέας Αστυνομίας 
(τεύχος 11, Ιανουάριος 2007) με τον 
χαρακτηριστικό τίτλο «Εσύ!».  
Διαρκής η προσπάθειά μας για  
την εμπέδωση της συνδικαλιστικής 
συνείδησης στα μέλη μας

Α
πό τριετίας και πλέον οι 
«σοφοί» διοικούντες 
αυτή τη χώρα 
αποφάσισαν να 
περικόψουν τις κρατικές 

δαπάνες και όχι μόνο! Επιδίωξή 
τους ήταν κατά πως λέγαν, να 
μειώσουν το δημόσιο έλλειμμα. 
Αρκετά φροντιστηριακά  μαθήματα 
Α.Ο.Θ. και Α.Ο.Δ.Ε. μας παρείχαν 
δωρεάν όλοι τους. Είτε μέσω skype,  
παρακολουθώντας τους  ειδικούς 
της αντίπερα όχθης του Ατλαντικού, 
είτε  τους ντόπιους παρακμιακούς  
αναλυτές - οικονομολόγους. 

Δοκίμασαν τις αντοχές μας τρία 
χρόνια τώρα με περίεργα 
ακούσματα που έφταναν στα αυτιά 
μας και τελικά αυτά όλα 
μετουσιώνονταν σε πράξη. Τα 
ένστικτα και οι προβληματισμοί 
μας, παρά τις δοκιμασίες δεν μας 
ξεγέλασαν ποτέ και ας επιχείρησαν 
να  αποθαρρύνουν  τις όποιες 
δημιουργικές μας  σκέψεις. Σ’ αυτό 
το πλαίσιο της ανάταξης της χώρας 
με έναν γρήγορο διάπλου, μας 
είπαν θα διαβούμε τον Ρουβίκωνα 
σύντομα. Απ’ αριστερά τα 
σκυλόψαρα και δεξιά τα πιράνχας 
με μόνη ελπίδα την τρεμάμενη 
σημαδούρα φτάσαμε ως εδώ. 

Πού το πάτε ινστρούκτορες;
 ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΑ

του Νίκου 
ΚΑΡΑΔΗΜΑ 
αναπληρωτησ 
Γραμματέασ 
τησ ποασΥ 

αντιπροέΔροσ 
ένωσησ  
αστΥνομικων 
Υπαλληλων  
αττικησ

Ιδιαίτερα για τους δημοσίους 
υπαλλήλους και εξειδικευμένα για 
τους ένστολους, καλλιέργησαν τον 
μύθο του προνομιούχου.

Είναι γνωστό ότι το απαρχαιωμένο 
βαθμολόγιο – μισθολόγιό μας 
θεσπίστηκε το 1996 με τον Ν. 2448/96. 
Το 2003 με τον Ν. 3205/03 και ενώ 
διατηρήθηκε η ίδια φιλοσοφία, 
τροποποίησε ελάχιστα τους 
συντελεστές και μας είχε στερήσει 
τότε την δυνατότητα της εξομοίωσης 
με τους λοιπούς δημοσίους 
υπαλλήλους, να ενσωματωθεί στον 
βασικό μας μισθό το χρονοεπίδομα 
και άλλα επιδόματα. Με τον Ν. 3833/10 
σε μνημονιακές εποχές πλέον, 
μειώθηκαν  αναδρομικά από 1/1/10 
κατά 12% όλα τα επιδόματά μας  και οι 
αποζημιώσεις πλην αυτού των 
ειδικών συνθηκών και της 
οικογενειακής παροχής. Μ’ αυτόν τον 
νόμο είχαμε υποστεί επί πλέον και 
μείωση 30 % των δώρων. Στη συνέχεια 
και με τον Ν. 3845/10, μειώθηκαν 
περαιτέρω κατά 8% τα ήδη μειωμένα 
επιδόματά μας και ταυτόχρονα τα 
δώρα μας μειώθηκαν στα 500 και 250 
ευρώ αντίστοιχα, ακαθάριστα. Με την 
υπ’ αριθ. Φ951.1/3/682259/Σ82/7 Ιαν. 
2011 ΚΥΑ, αυξήθηκε από το 4% στο 5% 
η μηνιαία κράτηση των μετόχων του 

ΜΤΣ. Ο Ν.4002/11 μείωσε κατά 10% 
από 1/7/11 το επίδομα ειδικής 
απασχόλησης και με τον Ν. 
3986/11ανεστάλη η χορήγηση του 4% 
του χρονοεπιδόματος , καθώς και 
κάθε άλλη οικονομική προαγωγή. 

Π
αρά το ότι η άρση αυτών 
προβλέπονταν με τον 
Ν.4024/11, η άρση εντέλει 
παρατάθηκε 
αδικαιολόγητα και η 

αναστολή αυτών επήλθε μόλις 
πρόσφατα με τον Ν.4093/12, 
στερούμενοι κατά δύο χρόνια περίπου 
σημαντικό μέρος των αποδοχών μας. 
Με τον Ν. 3986/11 επεβλήθη ειδική 
εισφορά για την καταπολέμηση της 
ανεργίας 2% και 1%  αντίστοιχα για 
ΤΠΔΥ/ΟΑΕΔ  και εν συνεχεία με 
παρεμβάσεις μας, με τον Ν. 4024/11 
αποδίδεται αναδρομικά από 1/1/11 
υπέρ ΜΤΣ. Επίσης, με τον ίδιο νόμο, με 
ποσοστά αντίστοιχα 1% και 2%, 
επεβλήθη ειδική εισφορά 
αλληλεγγύης σε ποσά ετήσια μέχρι 
12.000 και από 20.000 και άνω, 3% για 
ποσά άνω των 50.000, 5% για ποσά άνω 
των 100.000.  Για το έτος 2011 έγινε 
εφάπαξ κράτηση για τα έτη δε 
2012,13,14 παρακρατείται μηνιαία από 
τις αποδοχές. Με τον Ν. 4093/12  

μειώθηκαν όλα τα επιδόματα κατά 25% 
και 12% οι βασικοί μισθοί, λόγω 
αναπροσαρμογής των συντελεστών 
προς τα κάτω ενώ καταργήθηκαν 
εντελώς τα δώρα. 

Με δεδομένες τις παραπάνω 
περικοπές και συνεχείς παρεμβάσεις 
στο μισθό μας είναι πλέον 
επιβεβλημένη η ανάγκη να 
καταρτίσετε νέο βαθμολόγιο 
μισθολόγιο αρκεί η αρχιτεκτονική 
του δομή να στηρίζεται στις αρχές 
του ενιαίου μισθολογίου. 
Λαμβάνοντας υπ’ όψιν σοβαρά τις 
ιδιαιτερότητες του επαγγέλματος με 
απλές κινήσεις μόνο και θα έλεγα 
την μοναδική. Αρκεί οι συντελεστές 
να προσαρμοστούν με τέτοιο τρόπο 
σε συνάρτηση πάντα με το 
βαθμολόγιο. Δηλαδή να ενταχθούμε 
όλοι οι αστυνομικοί σε δύο 
κατηγορίες. Αυτή της ΠΕ και της ΤΕ. 
Οι συντελεστές απαραίτητα στην 
δεύτερη κατηγορία, αυτής των ΤΕ, να 
είναι μεγαλύτεροι, ενώ ο βασικός 
αρχικός μισθός θα είναι μικρότερος 
σε σχέση με τους Π.Ε. Όσον αφορά 
για τους λίγους πια εναπομείναντες 
Δ.Ε., να ενταχθούν στους ΤΕ, αφού 
όλες οι Αστυνομικές Σχολές είναι 
παραγωγικές. Άλλο τίποτα δεν 
έχουμε να σας δώσουμε...   
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Π
ιο διαχρονικό από ποτέ 
ακούγεται σήμερα το 
σύνθημα που 
διατυπώθηκε όταν για 
πρώτη φορά από το 

συνδικαλιστικό μας κίνημα τον 
Μάιο του 1997, τέθηκε θέμα 
αναθεώρησης του άρθρου 23 του 
Συντάγματος το οποίο καθολικά, 
αυστηρά απαγορεύει το δικαίωμα 
της απεργίας στα Σώματα 
Ασφαλείας. Πλέον και μετά από 16 
χρόνια περίπου, αν θεωρήσουμε 
δεδομένο το νέο 
πολιτικοοικονομικό status της 
χώρας με την τρόικα να πέφτει ως 
Δαμόκλειος σπάθη καθημερινά 
πάνω μας, το σύνθημα του 1997 όχι 
μόνο είναι διαχρονικό, αλλά 
επιβάλλεται να το 
επικαιροποιήσουμε άμεσα.

Δυστυχώς για τους 
περισσότερους εξ ημών, η 
οικονομική κρίση πέρασε σαν 
λαίλαπα από πάνω μας και στις 
περισσότερες φορές χωρίς να κάνει 
ούτε κοινωνικές, ούτε ταξικές, 
αλλά ούτε και εργασιακές 
διακρίσεις. Αυτό, όμως, που μας 
έκανε να ξεχωρίζουμε από όλες τις 
υπόλοιπες κοινωνικές ομάδες είναι 
το ανοχύρωτο Νομικό πλαίσιο που 
περιβάλλει τον κλάδο μας και μας 
αφήνει έρμαιους σε κάθε είδους 
ειλημμένη απόφαση... Το δικαίωμα 
στην απεργία!!!

Γ
ια το δικαίωμα στην 
απεργία των Σωμάτων 
Ασφαλείας έχουν 
τοποθετηθεί τα τελευταία 
χρόνια διακεκριμένοι 

επιστήμονες του Ελληνικού 
Δικαιικού μας Συστήματος και 
επιστήμονες με πλούσιο έργο στην 
ερμηνεία του Συντάγματος της 
Ελλάδος, οι οποίοι σχεδόν 
ομόφωνα παρατήρησαν την 
αναγκαιότητα της Αναθεώρησης 
του Συντάγματος του 1975 και 
συγκεκριμένα του άρθρου 23 που 
απαγορεύει καθολικά το δικαίωμα 

Σύνθημά μας το 1997: « Σήμερα πορεία, αύριο απεργία»
 ΔΙΚΑΙΩΜΑ ΣΤΗΝ ΑΠΕΡΓΙΑ

του   
Απόστολου 
Δ. ΜΟΥΡΤΗ 
προέΔροσ  
τησ ένωσησ 
αστΥνομικων 
Υπαλληλων 
ημαθιασ 

της απεργίας. Κατά την διάρκεια 
ανάγνωσης αυτών των 
επιστημονικών και θεωρητικών 
προσεγγίσεων του ευαίσθητου αυτού 
θέματος, μου δημιουργήθηκαν 
αρκετά ερωτήματα από μια άλλη 
οπτική γωνία.

Α
πό την πρώτη μέρα που 
έβαλα στο λεξιλόγιό μου 
την «οικονομική κρίση» 
στην αντιμετώπιση της 
οποίας συμβάλλω 

καθημερινά με τις πέραν του δέοντος 
μισθολογικές μου κρατήσεις, σε 
σημείο μάλιστα αυτές κάποιες φορές 
να υπερβαίνουν τις μισθολογικές μου 
αποδοχές, δεν ένιωσα ποτέ να ανήκω 
σε κατηγορία «ειδικών πολιτών» 
ιδιάζουσας δωσιδικίας έτσι όπως με 
αντιμετωπίζει το Σύνταγμά μου, όταν 
επιλεκτικά μου αφαιρεί το δικαίωμα 
στην απεργία. Ξέρω ότι αποτελώ 
αναπόσπαστο κομμάτι της Ελληνικής 
κοινωνίας και ως τέτοιο θέλω να 
αντιμετωπίζομαι τόσο στα δικαιώματα 
όσο και στις υποχρεώσεις μου. Στη 
στολή μου αντικατοπτρίζεται ο όρκος 
μου στο Σύνταγμα και τους Νόμους 
του Κράτους να προσφέρω με θυσία 
μία σειρά από υπηρεσίες προς τους 
πολίτες και αυτό δεν αποτελεί 
ανασταλτικό στοιχείο διεκδίκησης 
συνδικαλιστικών μου δικαιωμάτων 
και ελευθεριών.

Θ
εωρώντας ως δεδομένο 
πως το Σύνταγμα της 
Ελλάδος πρέπει ανά τακτά 
διαστήματα να χρίζει 
Αναθεώρησης έτσι ώστε, 

αφενός να προσαρμόζεται στις νέες 
κοινωνικές δομές όταν αυτές 
εξελίσσονται, αφετέρου δε να 
εναρμονίζεται με την παρούσα 
κοινωνικοοικονομική και πολιτική 
κατάσταση που επικρατεί στη χώρα, 
διερωτώμαι με ποια κριτήρια οι 
έχοντες την δύναμη της εξουσίας 
σήμερα, επιλέγουν να ασκούν την 
εξουσία τους, διατηρώντας το 
Σύνταγμα του χθες. Αφού λοιπόν 

ολόκληρος ο κοινωνικός ιστός της 
χώρας συμπεριλαμβανομένου και του 
έμψυχου δυναμικού της Αστυνομίας 
έχουν εξελιχθεί και έχουν 
προσαρμοστεί στα δεδομένα του 
σήμερα, γιατί επιλέγεται να μην 
αποκαθίσταται η κατάφορη αδικία σε 
βάρος των αστυνομικών, όταν μέχρι 
σήμερα περιορίζονται οι 
συνδικαλιστικές μας ελευθερίες;

Προσωπικό ασφαλείας
Προσπαθώντας να κατανοήσω τους 
λόγους για τους οποίους δεν θα 
έπρεπε τελικά ποτέ να αποκτήσουμε 
δικαίωμα στην απεργία ως 
Αστυνομικό προσωπικό αυτής της 
χώρας, σκέφτηκα ότι ίσως τελικά το 
λειτούργημα αυτό που επιτελούμε 
είναι τόσο ευαίσθητο και το αγαθό 
της ασφάλειας και της τάξης που 
παρέχουμε στους Έλληνες πολίτες 
είναι τόσο μοναδικό, που καμία αρχή 
αναλογικότητας δεν θα μας επέτρεπε 
να απεργήσουμε. Όμως αυτόματα 
παρατηρώ πως κλάδοι όπως είναι 
αυτοί της Υγείας, ΔΕΚΟ 
(ΔΕΗ,ΕΥΔΑΠ), οι οποίοι επίσης 
προσφέρουν μοναδικά αγαθά και 
υπηρεσίες στο κοινωνικό σύνολο, 

έχουν συνταγματικά κατοχυρωμένο 
το δικαίωμα της απεργίας. 
Απεργούν, αλλά πάντοτε συνεχίζουν 
να προσφέρουν τις υπηρεσίες τους 
στους πολίτες με προσωπικό 
ασφαλείας. Κανείς τους δεν 
αρνήθηκε την ημέρα της απεργίας 
τους να προσφέρει στον κόσμο ούτε 
τις πρώτες βοήθειες, ούτε το νερό, 
ούτε το ρεύμα... Γιατί να αρνηθεί η 
αστυνομία να προσφέρει τις 
υπηρεσίες τις με προσωπικό 
ασφαλείας; Ποιος εξ ημών αρνήθηκε 
τους περιοριστικούς όρους στην 
άσκηση του δικαιώματος της 
απεργίας; Φαντάζομαι πως με την 
όποια αρχή αναλογικότητας και να 
εξετάσει κανείς τα προαναφερόμενα 
αγαθά που προσφέρουμε όλοι μας, 
αν μη τι άλλο, είναι ισάξιας 
σημασίας... Γι’ αυτό και εμείς ως 
Αστυνομικοί ΙΣΑΞΙΑ θέλουμε να 
αντιμετωπιζόμαστε.

Γ
ια όλους αυτούς του λόγους 
και ίσως για πολλούς 
περισσότερους ακόμη 
θεωρώ επιβεβλημένη κάθε 
ενέργεια από μεριάς 

Πολιτείας, προκειμένου στην πρώτη 
από σήμερα Αναθεωρητική Βουλή να 
καταργηθεί το άρθρο 23 του 
Συντάγματος που απαγορεύει το 
δικαίωμα της απεργίας στα Σώματα 
Ασφαλείας. Αν θέλουμε να 
καρπωνόμαστε ως Έλληνες τον τίτλο 
των γεννητόρων της Δημοκρατίας, 
πρέπει να το αποδεικνύουμε κιόλας 
με τις πράξεις μας. ΟΙ δημοκρατικές 
ελευθερίες στην χώρα μας 
επιβάλουν την άρση του 
απαγορευτικού αυτού άρθρου και 
την ίση μεταχείριση όλων των 
πολιτών αυτής της χώρας. Ο 
Έλληνας Αστυνομικός έχει αποδείξει 
πως παρά τις αντίξοες οικονομικές 
και υλικοτεχνικές συνθήκες κάτω 
από τις οποίες ζει και εργάζεται, 
συνεχίζει να κρατά πολύ ψηλά το 
αίσθημα ασφάλειας στους πολίτες. 
Ακόμα και όταν απεργήσει το ίδιο θα 
συνεχίσει να κάνει.

Ε
πωμιστήκαμε το βάρος 
της διάσωσης της χώρας 
στο βαθμό που (δεν) μας 
αναλογεί, μειώσαμε το 
επίπεδο ζωής μας λόγω 

των περικοπών και συνεχίζουμε να 
πληρώνουμε για αυτούς που τα 
έφαγαν καθώς σίγουρα εμείς δεν τα 
φάγαμε μαζί τους…

Το ζητούμενο σε όλες τις 
ευνομούμενες χώρες είναι το 
κράτος δικαίου, υτονόητο για 
πολλούς αλλά τόσο ουτοπικό… 

Ανήθικοι ηθικολόγοι
του  Ανέστη 
ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 
Γ.Γ. σΥνΔικαλι-
στικησ κινησησ 
αστΥνομικων 
Ξανθησ 

αντιπροσωποσ 
τησ σ.κ.α.Ξ. 
στην ποασΥ

Γιατί σε ένα κράτος δικαίου που σου 
περικόπτει τα έσοδά σου κατά 50% 
(μείωση μισθού, 13ο  και 14ο μισθό, 
αύξηση της φορολογίας, χαράτσι, 
εισφορά αλληλεγγύης ), έχεις την 
απαίτηση από αυτό το κράτος να 
μειώσει αντίστοιχα και τις 
υποχρεώσεις που έχεις απέναντί 
του. 

Το Ταμείο Παρακαταθηκών και 
Δανείων, ο κρατικός φορέας που 
δίνει δάνεια για αγορά κατοικίας, 
δεν έχει προβεί σε καμιά μείωση 

δόσης ή επιτοκίου προκειμένου να 
διευκολύνει τους δανειζόμενους!!! 
Είναι ανήθικο κύριοι να οδηγεί το 
ίδιο το κράτος τον Έλληνα 
εργαζόμενο σκόπιμα στην 
χρεωκοπία, είναι ανήθικο να 
διαλύεις τα όνειρα και τις ελπίδες 
των ίδιων των πολιτών σου και την 
ίδια ώρα να ηθικολογείς, 
καταδικάζοντας την φοροδιαφυγή 
και ζητώντας από τους πολίτες να 
είναι εντάξει στις υποχρεώσεις τους.

Είμαστε τυπικοί στις υποχρεώσεις 

μας και πλέον απαιτούμε τη 
δικαίωση των αιτημάτων μας.

Σίγουρα έχουμε φτάσει κάτω από 
το όριο της αξιοπρεπούς διαβίωσης 
και θα ήταν θεμιτό να μας 
ενημερώσουν ποιο είναι κατά την 
άποψή τους αυτό το όριο, ώστε να 
δούμε πού έχουν σκοπό να μας 
οδηγήσουν.

Το φιλότιμο του Έλληνα 
αστυνομικού στέρεψε και είναι 
παράλογο να ζητάνε να βάλει πάλι 
πλάτη. 
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Τραγική ειρωνεία. Μια ημέρα με-
τά τη διυπουργική σύσκεψη υπό 

τον Πρόεδρο της Δημοκρατίας για την 
αντιμετώπιση των τροχαίων ατυχημά-
των, έχασε τη ζωή της η συναδέλφισσά 
μας, Αδαμαντία Σιάφλα, τροχονόμος 
του Τμήματος Τροχαίας Κηφισιάς. Ως 
πότε τα μεγάλα λόγια και οι επαναλαμ-
βανόμενες υποσχέσεις;

Πολλές Ενώσεις καταβάλλουν 
απεγνωσμένες προσπάθειες 

για την εξασφάλιση αξιόπιστων 
οχημάτων στις αστυνομικές υπη-
ρεσίες. Πραγματικός Γολγοθάς, 
όπως προκύπτει και από την κα-
ταγγελία της Ένωσης Αστυνομι-
κών Λάρισας, η οποία έχει ανοίξει 
ολόκληρη αλληλογραφία για την 
παραχώρηση ενός οχήματος που 
φυλάσ σ ε τ α ι  σ τον  Ο . Δ . Δ . Υ .  
Από το μήνα Νοέμβριο του 2011 
έχει ζητήσει ένα όχημα για τις επι-
χειρησιακές ανάγκες της ΟΠΚΕ 
της Α.Δ. Λάρισας, αλλά και άλλα 
οχήματα για άλλες Υπηρεσίες. Να 
δούμε αν το Αρχηγείο της Ελληνι-
κής Αστυνομίας, στο οποίο απευ-
θύνθηκε και η ΠΟΑΣΥ, «τρέξει» τη 
διαδικασία...

Αίτηση αποστρατείας – παραίτη-
σης υπέβαλαν κατά το παρελθόν 

έτος 963 αστυνομικοί. Να ‘ναι καλά και 
να μη λησμονούν ότι ο αγώνας συνε-
χίζεται. 

16.225 οχήματα διαφόρων τύ-
πων διαθέτει η Ελληνική 

Αστυνομία. Αν μας έλεγαν και πόσα 
χιλιόμετρα έχουν διανύσει, θα δι-
εκδικούσαμε με βεβαιότητα μια 
θέση στο βιβλίο Γκίνες. Εξάλλου, το 
2012, δαπανήθηκαν για επισκευές 
και ανταλλακτικά 3.320.000 ευρώ 
και 7.600.000 ευρώ αντίστοιχα.

Έκρηξη της διαφθοράς στον ευ-
ρύτερο δημόσιο τομέα καταγρά-

φει η ετήσια έκθεση της Διεύθυνσης 
Εσωτερικών Υποθέσεων για το 2012. 
Τα στοιχεία καταδεικνύουν μία ιλιγγι-
ώδη αύξηση των κρουσμάτων επίορ-

κων υπαλλήλων του δημοσίου σε σχέ-
ση με το 2011, η οποία ανέρχεται στο 
33%. Σύμφωνα με την έκθεση, η οποία 
δημοσιοποιήθηκε σε κυριακάτικη 
εφημερίδα, συνολικά οι υποθέσεις 
που χειρίστηκαν οι αρμόδιες αρχές το 
2012 έφτασαν τις 1.060, ενώ το 2011 
ήταν 767.

Τελικά, τι ισχύει; Συντάσσει ή 
δεν συντάσσει σχετικές προ-

τάσεις – εισηγήσεις για το μισθολό-
γιό μας η Διεύθυνση Οικονομικών 
του Αρχηγείου, αναφορικά με την 
υλοποίηση από 1-1-2014 μισθολογί-
ου, «με γνώμονα την ιδιαίτερη φύ-
ση της αποστολής του αστυνομι-
κού προσωπικού, προς όφελος 
αυτού, αλλά και για την καλύτερη 

εξυπηρέτηση του δημοσίου συμ-
φέροντος», όπως αναφέρει ο 
υπουργός Δημόσιας Τάξης, απα-
ντώντας στον βουλευτή κ. Ν. Νικο-
λόπουλο;

Αυτή η Γνωμοδότηση του ΝΣΚ 
για τις διαδηλώσεις με στολή, πο-

λύ με προβλημάτισε. Ιδίως το επιχεί-
ρημα της μειοψηφίας ότι είναι αδια-
νόητο να απαγορεύεται στους αστυνο-
μικούς να διαδηλώνουν με στολή, 
καθόσον, όπως άλλωστε γίνεται δεκτό 
στη θεωρία, «στολές και άλλα διακρι-
τικά σήματα που φέρουν οι συναθροι-
ζόμενοι είναι ασυμβίβαστα με την έν-
νοια της «ήσυχης» συνάθροισης, μόνο 
αν είναι σύμβολα και διεγερτικά βίας, 
π.χ. φασιστικές στολές κλπ». Επομέ-

νως, δεν είναι δυνατόν να αποτελεί η 
εμφάνιση του αστυνομικού σε μια δι-
αδήλωση αντικείμενο οποιασδήποτε 
απαγορευτικής εντολής, όταν μάλιστα 
έχουμε χύσει αίμα για να μας αντιμε-
τωπίζουν ως φίλους και όχι ως 
εχθρούς οι πολίτες.

Είναι άξιον απορίας τι και 
ποιους ενόχλησε και μάλιστα 

μετά από δυο δεκαετίες ένστολων 
συγκεντρώσεων και πορειών, η 
στολή και εγείρουν ζητήματα που 
ουδέποτε απασχόλησαν. Το συνδι-
καλιστικό μας κίνημα λειτουργεί 
με ψυχραιμία και σοβαρότητα, κα-
λό είναι, λοιπόν, να μην το λησμο-
νούν όσοι βλέπουν «εχθρούς» εκεί 
που δεν υπάρχουν.

Αυτό που συνέβη εδώ 
(σ.σ. Νέα Μανωλάδα), 
όχι μόνο αντίκειται στη 
νομιμότητα, αντίκειται 
ευθέως στην ιδέα 
της ανθρωπιάς. Είναι 
παντελώς απαράδεκτο 
και δεν έχει καμία 
σχέση με την ευρύτερη 
κουλτούρα του 
ελληνικού λαού και της 
ελληνικής κοινωνίας.

Να το ξαναπούμε: 
Εγκλείεται πολλή βία 
μέσα στη φυλακή. Δεν 
πρέπει να εκλύεται 
στην κοινωνία. Για το 
λόγο αυτό, προχωράμε 
σε μια σειρά μέτρων, 
τα οποία και αρχίζουμε 
να λαμβάνουμε, 
ισορροπώντας και 
στις δυο αυτές 
κατευθύνσεις. 

&Είπαν 
Εγραψαν

Νίκος Δένδιας
ΥποΥργοσ 
Δημοσιασ ταξησ 
& προστασιασ τοΥ 
πολιτη

Αντώνης 
Ρουπακιώτης 
ΥποΥργοσ 
ΔικαιοσΥνησ

εκΚΕΝΤΡΙκόs

ΦυλΑΚΕς πΡος ΑποΦυγήΝ…
Το σωφρονιστικό σύστημα της χώρας μας επιμένουμε ότι ασθενεί βαρύτατα και ό,τι κι αν γίνε-
ται τις τελευταίες ημέρες, λειτουργεί ως «ασπιρίνη». Είναι ενθαρρυντικό ότι αποφασίστηκαν 
έλεγχοι στα κελιά των κρατουμένων και αποκαλύπτονται φονικά όργανα και μέσα παράνομης 
επικοινωνίας με τον έξω κόσμο.  Αλλά για να παίζει το ρόλο του, ως αναπόσπαστο κομμάτι του 
ευρύτερου τομέα ασφάλειας μιας χώρας, πρέπει άμεσα να ληφθούν σοβαρές αποφάσεις ώστε 
οι φυλακές να γίνουν πραγματικά αναμορφωτήρια. Και πάνω από όλα να τελειώνει η ελληνική 
«πατέντα» με το στοίβαγμα ποινικών κρατουμένων στα αστυνομικά κρατητήρια.

Η πρωτοβουλία του Αρχηγεί-
ου της Ελληνικής Αστυνο-
μίας να προκαλέσει γνω-

μοδότηση της Ολομέλειας του 
Νομικού Συμβουλίου τους Κρά-
τους όσον αφορά τη συμμετοχή με 
στολή σε συνδικαλιστικές δρα-
στηριότητες και ειδικότερα σε δι-
αδηλώσεις, έχει ιστορική και μό-
νον αξία. Δηλωτική βεβαίως της 
νοοτροπίας και των προθέσεων 
που χαρακτηρίζουν τους «πάτρω-
νες» της ιδέας τούτης. 

Πρόκειται για μια πολύ χρή-
σιμη σε κάθε περίπτωση 
εξέλιξη, όχι επειδή έρχεται 

να ανατρέψει κεκτημένες λει-
τουργίες του συνδικαλιστικού μας 
κινήματος, αλλά κυρίως επειδή 
προσφέρεται για την ενδυνάμωση 

του αγώνα μας μέσω της πολυ-
πληθέστερης παρουσίας και συμ-
μετοχής μας στα συνδικαλιστικά 
δρώμενα, ακριβώς με στολή και 
όχι με περιβολή …περιπάτου. Οι 
ένστολοι, δεν είναι όποιοι κι 
όποιοι δημόσιοι υπάλληλοι, με τις 
καταδικαστέες νοοτροπίες του 
παρελθόντος και όταν διαδηλώ-
νουν με στολή, διαδηλώνουν γιατί 
η πολιτεία τους απαξιώνει και 
τους ωθεί στο περιθώριο της κοι-
νωνίας. Τη στολή δε δεν την απο-

χωρίζονται γιατί είναι το είναι 
τους. Όπως θέλουν να είναι εντά-
ξει απέναντι στο υπηρεσιακό κα-
θήκον, άλλο τόσο θέλουν να είναι 
εντάξει όταν τους καλεί το συνδι-
καλιστικό καθήκον στις επάλξεις 
του αγώνα. 

Το διακύβευμα για μας επομέ-
νως δεν είναι η …διχαστική 
συζήτηση με στολή ή χωρίς 

στολή στη διαδήλωση, αλλά το πώς 
θα καταφέρουμε να μαζικοποιή-

σουμε ακόμα πιο πολύ τις διαδη-
λώσεις με στολή, διότι αυτό τελικά 
«πονά» και όλα τα άλλα είναι δευ-
τερεύοντα. Υπό αυτήν την έννοια, 
ας αναλογιστούμε ποιοι και γιατί 
απέχουν από τις συγκεντρώσεις ή 
ποιοι και γιατί αποφεύγουν να 
συμμετέχουν με στολή. Μήπως εί-
ναι οι συνήθεις «απόντες» είτε 
εκείνοι που μεμψιμοιρούν για 
αδυναμίες και λάθη του συνδικα-
λιστικού μας κινήματος, ενώ οι 
ίδιοι παριστάνουν πάντα τους αι-

ωνίως αθώους ή τους αιωνίως φω-
στήρες, κρίνοντας εκ του ασφα-
λούς και από τη θέση που τους 
παρέχει η απραξία τους;

Το ξαναλέμε, λοιπόν. Δεν μας 
τρομάζουν οι όποιες ανιστό-
ρητες διαταγές και αποφά-

σεις της Ηγεσίας, αλλά η όποια 
αδιαφορία και η όποια ηθελημένη 
υπονόμευση της συνδικαλιστικής 
μας πορείας, από όπου κι αν αυτή 
προέρχεται. Μας τρομάζει το γε-
γονός ότι υπάρχουν συνάδελφοι 
«ικανοί» να ελέγχουν και να κατη-
γορούν τους πάντες, ενώ οι ίδιοι 
δεν έχουν το θάρρος να αναλά-
βουν τις ευθύνες τους, δίνοντας το 
επιζητούμενο δυναμικό και έν-
στολο «παρών» στο διαρκές προ-
σκλητήριο του αγώνα μας.

Αιωνίως απόντες
 ΑΤ-ΑξΙΕς

( (Εν τη… στολή και ούτω βοήσωμεν!
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